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برادر گرامی جناب آقای دکتر 
محمدعلی نجفی

با سلام و احترام
با اهدای نیکوترین تحیات، انتصاب 

شایسته جنابعالی را به عنوان  استاندار البرز تبریک می گویم. امیدواریم 
در سایه ایزد منان و با استفاده از تجربیات و توانمندی خود و دیگر 
همکاران در اعتلای آرمان های نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 

موفق و موید باشید.

هیات پهلوانی و زورخانه ای استان البرز

4 صفحه ویژه ورزشی

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر تهران:

شورا  مقابل هرگونه بی قانونی در شهرداری می ایستد
اکبریان:

طهایی سربلند از البرز 
می رود
o o o o

 دادستان کرج:

تصمیم گیری درمورد 
مجرمین شورا باید با 

دقت انجام شود
o o o o

»صنعت گردشگری« 
غریبه آشنای البرز

o o o o

معاون خدمات شهری کرج:

مدیران در جلسات 
واقعیت ها  را نمی گویند

o o o o

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز :

نمایشگاه کتاب البرز با 
کیفیت بالایی برگزار شد

جناب آقای دکتر محمدعلی نجفی

ضمن تقدیر و تشکر از تلاش های مهندس سید حمید طهائی در راستای 
ارتقاء فرهنگ و هنر استان البرز، انتصاب بجا و شایسته دکتر محمد علی 
نجفی را به سمت استاندار البرز تبریک عرض نموده و امیدواریم با حمایت 

های ایشان شاهد رشد بیش از پیش فرهنگ و هنر این استان باشیم.

علی خیلدار 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز
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شماره هشتم  4 مهر منتشر می شود

طهائی رفت ،  نجفی آمد
موج تغییرات به البرز رسید

طرح از: فائزه معززی و صبا محبوب خواه

برادر گرامی جناب آقای
دکتر محمدعلی نجفی

ضمن تقدیر از زحمات بی شائبه مهندس طهائی حضور جناب دکتر محمد علی 
نجفی را در رأس مدیریت استان البرز را تبریک عرض می نمائیم.

امیر شریفی 
مدیریت شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران در استان البرز

جناب آقای دکتر محمدعلی نجفی

انتصاب بجا و شایسته جنابعالی را به عنوان استاندار البرز تبریک عرض نموده و 
برای جنابعالی از خداوند منان آرزوی موفقیت داریم.

مهرداد تیموری - قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیر مسئول( روزنامه دنیای هوادار 
نشریه دیوان و پایگاه خبری رستاخیز خبر
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نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی:

طهایی سربلند از البرز می رود

این  اعلام  با  اسلامی  نماینده مردم کرج در مجلس شورای 
موضوع که طهائی سربلند از البرز می رود گفت:  با توجه به 
ویژگی های استان البرز عملکرد سید حمید طهائی استاندار 

پیشین البرز قابل قبول بود.

با اشاره به  با خبرنگار دنیای هوادار  عزیز اکبریان در گفت وگو 
عملکرد قابل قبول استاندار البرز تصریح کرد: طهائی طی چهار سال 
گذشته با وجود  تمام کم و کاستی ها، عملکرد مثبت و قابل قبولی  

را داشته است و اکنون نیز سربلند از این استان می رود.
وی ادامه داد: افراد مختلفی به عنوان گزینه های پیشنهادی وزیر 
معرفی شدند که در نهایت محمد علی نجفی نسبت به امتیازات و 
سوابقی که داشت موفق به کسب جایگاه استانداری در استان البرز 

شد که البته تجربه کافی را هم برای این جایگاه دارا بود.
نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی همچنین افزود: استان 
البرز استان ویژه است که جمعیت زیاد، مهاجرت زیاد مردم، حاشیه 
نشینی بسیار و نزدیکی به پایتخت از جمله عواملی است که باید 
مورد توجه قرار گیرند تا بتوان مدیریت و عملکرد یک مسئول را در 

استان ارزیابی کرد.
وی در ادامه نیز تصریح کرد: با بحران مالی که در دولت وجود داشته 
همواره بودجه ای که در اختیار این استان قرار گرفته است کم بوده 
و پاسخگوی نیازهای آن ها نبوده است که البته در دوره های جدید 

هم این مشکلات وجود خواهد داشت.
اکبریان در ادامه با اشاره به اهمیت جذب سرمایه در استان، متذکر 
شد: برای این که مدیران بتوانند عملکرد مثبتی را از خود نشان 
بدهند باید به بخش های خصوصی و جذب سرمایه توجه ویژه ای 

داشته باشند.
وی همچنین در بخش دیگری از سخنان خود به انتخاب شهردار 
شهرستان کرج اشاره و تصریح کرد: به نظر من شورای شهر کرج 
در انتخاب اقای نصیری به عنوان شهردار کار عقلانی را انجام داده و 
شخصیتی را انتخاب کردند که تجربه شهرداری و مدیریت شهری 

را داشته است.
این نماینده مجلس ادامه داد: انتخاب نصیری به عنوان شهردار و 
دکتر نبیونی به عنوان رئیس شورای شهر کرج  آرامش را به شهر 

باز می گرداند.
وی همچنین تصریح کرد: شهرداری سازمان اجرایی و خدماتی 
است که به هیچ وجه گرایش های سیاسی در این سازمان نباید 

اعمال شود.

خبر

معرفی استاندار جدید البرز

اعتراض کارمندان بیمارستان امام خمینی)ره( 
برای عدم دریافت چند ماهه حقوق

وقتی پولی برای پرداخت حقوق نیست!
عدم پرداخت به موقع حقوق کارکنان بیمارستان امام خمینی)ره( 

اعتراض کارمندان و پرستاران این مجموعه را به دنبال داشت.
به گزارش روزنامه دنیای هوادار، عصر روز یک شنبه ) 26 شهریورماه( 
یکی از خبرگزاری ها خبری مبنی بر تجمع اعتراضی پرسنل و 
بیماران بیمارستان امام خمینی)ره( کرج منتشر کرد که در این خبر 
آمده است، جمعی از پرسنل و بیماران بیمارستان امام خمینی)ره( 

کرج به علت مشکلات بیمارستان تجمع اعتراضی کردند.
از  این خبرگزاری در خبر منتشر شده خود  ادامه همچنین  در 
اعتراض 40  پرسنل از مجموع 600 پرسنل این بیمارستان خبر 
ادامه نوشت: طبق گفته های برخی پرسنل معترض،  داد و در 
برخی از این افراد از خردادماه سال جاری حقوق دریافت نکرده اند و 
همچنین بعضی پرستاران این بیمارستان از حقوق های عقب افتاده 
خود می گفتند و از اینکه یا فرزندان خود را از رفتن به دانشگاه به 
سبب عدم توانایی پرداخت شهریه دانشگاه منع کردند یا اینکه به 
سبب نزدیک شدن به آغاز سال تحصیلی نگران مخارج فرزندان 

خود هستند.
درادامه نیز، براساس پیگیری های خبرنگار دنیای هوادار از این 
موضوع، مدیرعامل روابط عمومی سازمان همیاری های شهرداری 
که مدیریت این بیمارستان را عهده دار است، گفت: معترض هایی 
که دیروز تجمع کرده بودند فقط به نکات منفی اشاره کردند و این 

در صورتی است که اقدامات مثبت نادیده گرفته شده است.
وی ادامه داد: امکانات و تجهیزات بسیاری در این بیمارستان گردآوری 
شده است و همچنین طبقه دوم این بیمارستان حتی به گونه ای، 

بازسازی شده و این موضوع کاملا مشخص و قابل مشاهده است.
»هاشم زقر« همچنین افزود: تمامی مشکلات به وجود آمده به 
دنبال مسائل مالی بوده چراکه همواره علاوه بر انتقال مالکیت این 
بیمارستان از استانداری استان تهران به استان البرز، بیمه ها به این 
بیمارستان بدهکار هستند و باید مبالغ بدهی خود را پرداخت کنند.
وی در ادامه اظهار داشت: هیچ کس در این موضوع به دنبال منافع 
شخصی خود نیست چراکه اگر این موضوع در بیمارستان مطرح 

بود، انتقال مالکیت از استان تهران به استان البرز اتفاق نمی افتاد.
بر پایه این گزارش، در نهایت می توان اینگونه قلمداد کرد که هرچند 
مخارج بازسازی این بسیمارستان بالا بوده است اما اینکه بخواهیم 
مشکلات مالی را در پرداخت حقوق کارکنان وارد کنیم به هیچ وجه 

امر قابل قبولی نخواهد بود .
همچنین  شهرداری  های  همیاری  سازمان  عمومی  روابط  مدیر 
درپایان با اشاره به اهمیت توجه به اعتراض کارکنان، اضافه کرد: 
باوجود تمامی مشکلات پیش آمده، تلاش همگان بر پرداخت حقوق 

کارکنان است.

در آئین تکریم و معارفه مدیر کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای استان البرز مطرح شد

معاون وزیر: ساخت ترمینال در البرز به این استان 
هویت می بخشد

 با حضور داود کشاورزیان معاون وزیر و رئیس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای 
مدیر کل جدید راهداری استان البرز معرفی شد.

 در این مراسم  که با حضور عبدالهاشم حسن نیا معاون راهداری کشور، خسرو ارتقایی، 
معاون امو عمرانی استانداری البرز و جمعی از کارکنان این اداره کل برگزار شد، از زحمات 
و تلاش های سید یعقوب میرکتولی تقدیر و مهرداد جهانی به عنوان مدیر کل جدید 

راهداری استان البرز معارفه شد. 
سید یعقوب میرکتولی ضمن بیان تاریخچه کوتاهی از فعالیت های صورت گرفته در 
مدت زمان تصدی خویش در استان البرز به شرح بعضی مشکلات پیش روی این استان 
پرداخت. وی با بیان اینکه ادغام مدیریت راهداری و ادارات کل حمل و نقل و پایانه  های 
اظهار داشت: در این زمان کوتاه  از یک طرف شاهد دو ادغام بودیم که سبب شد این 
مجموعه چندان از توان بالایی برخوردار نباشد. از طرفی با توجه به این که از اعتبارات 
استانی هم برخوردار نشدیم سطح کیفی کار نیروی انسانی آنچنان که بتواند جوابگوی 

مشکلات این استان در این حوزه باشد، کافی نبود.
 وی افزود: اعتبارات دریافتی نیز برای برای پرداخت به طلبکاران، حقوق  معوقه پرسنل 
و غیره هزینه شد. لذا جا دارد از کلیه راهداران استان البرز تشکر کنیم که با این حجم 
ترافیک و تردد جاده ای و عدم وجود امکانات کافی فداکارانه تلاش کردند و از بهره وری 

بالایی برخوردار هستند. 
وی در ادامه ارائه گزارش عملکرد خویش به اجرایی شدن طرح تدوین بارنامه اشاره کرد و 

گفت: در البرز  حمل و نقل بار بدون بارنامه به حداقل رسیده است. 
وی به افزایش درآمد در سال 95 و 5 ماهه نخست سال 96 اشاره کرد  و همچنین از 
فعالیت های شایان تقدیر اداره کل راهداری و حمل و نقل در انتقال زائران به عتبات 

عالیات خبر داد. 
داود کشاورزیان ضمن تشکر از زحمات ارزنده سید یعقوب میرکتولی برای مهرداد جهانی 
آرزوی موفقیت کرد و اظهار داشت: کار در البرز سختی مضاعفی دارد، چرا که از یک سو 
زیر سایه تهران است و استانی مهاجرپذیر محسوب می شود که این امر سبب افزایش بار 
ترافیکی این استان شده و از سوی دیگر استانی تازه تأسیس به شمار می رود و به دلیل 
اعتبارات کم استانی هم در تنگنا قرار دارد و به طور قطع بار بسیاری از مشکلات روی 

دوش استان است. 
وی با ابراز امیدواری برای ارتقای کیفیت زیرساخت ها و انجام اصلاحات لازم در استان ها 
به ویژه البرز اظهار داشت: قدم هایی برای اصلاح بعضی مسیرها برداشته شده که سبب 
شده بار ترافیکی روان تر شود ولی جاده چالوسی که  یکی از قدیمی ترین جاده های کشور 
محسوب می شود و با توجه به جمعیت و بافت آن زمان ساخت شده هرگز جوابگوی این 
جمعیت و این حجم ترافیک نیست؛ لذا امروز به عنوان یکی از شریان های اصلی کشور 

بار اضافه ای را به دوش دارد. 
وی نگهداری از تمامی راه های کشور را یکی از وظایف اصلی راهداری و حمل و نقل 
جاده ای عنوان کرد و اظهار داشت: نگهداری راه های غیر شهری از منابع استانی تأمین 
شود. یعنی اگر جمعیت هم ملاک قرار گیرد، به نظر می آید در سازمان برنامه کارها 
و تلاش های بیشتری باید برای البرز صورت گیرد. هزینه نگهداری راه های شریانی 
مثل اتوبان تهران- قزوین که به واسطه ترافیک سنگینی که دارند جزو راه های شریانی 
محسوب می شوند، از طریق وزارتخانه تأمین می شود ولی در مورد راههای فرعی ما با 
مشکلات عدیده ای روبرو هستیم. از طرفی بعضی از وظایف راهداری به هیچ عنوان جنبه 
درآمدزایی ندارد و هیچ تملک دارایی نیز در آنها رخ نمی دهد، مثل خط کشی جاده ها یا 
آواربرداری در حوادث و غیره. از طرفی از آنجایی که اولویت اصلی ما ارتقای ایمنی راه ها 
است، لذا بحث پاکسازی حریم، اصلاح شانه، نصب و تعبیه تابلوها، خط کشی ها و غیره به 
این امر کمک می کند گرچه جزو درآمد جاری محسوب می شود. لذا ما در صدد هستیم 

منابع پایداری را برای کلیه راه ها در قوانین بودجه کشور تعیین کنیم. 
رئیس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای پیگیری وصعیت ترمینال مسافربری در 
البرز را یکی از مهمترین اولویت های این استان دانست و گفت: با توجه به وسعت البرز، 
بودجه شهرداری و تعداد سفر به این استان به دلیل نرخ بالای مهاجرپذیری نیاز است 
که با طرح جامع شهری و همکاری ارگان های مربوطه یکی دو ترمینال در این استان 

ایجاد شود.

خبر

مسئول ستاد بازسازی عتبات و عالیات 
استان البرز از مشارکت این استان در 

مرمت و توسعه حرم خبر داد.

سلیمان شکری در همایش بزرگ هم نوا 
با زینب کبری )س( که در تالار شهیدان 
نژاد فلاح برگزار شد، اظهار کرد: از ابتدای 
ستاد  در  مهمی  اقدامات  کنون  تا  سال 
عتبات عالیات انجام شده است و در نظر 
داریم در مرمت و توسعه حرم مطهر نیز 

اقدام کنیم.
مسئول ستاد بازسازی عتبات و عالیات 
اینکه  به  تاکید  با  ادامه  در  البرز  استان 
امنیت و آسایش امروز را مرهون و مدیون 

شجره طیبه و شهدا هستیم، عنوان کرد: وظیفه اصلی ستاد بازسازی عتبات و عالیات 
جذب و ساماندهی نذورات مردم است.

وی با بیان اینکه تمام مبلغانی که در ستاد بازسازی عتبات همکاری می کنند، بدون هیچ 
چشمداشتی نذورات مردم را جمع آوری می کنند، افزود: این مهم نشان دهنده نقش 

مهم زن در جامعه و اقدامات دینی و فرهنگی توسط زنان است.
شکری در بخش دیگری از محول شدن پیاده روی و اسکان اربعین به ستاد بازسازی 
نذورات  آوری  کنار جمع  در  تا  مبلغ خواست  بانوان  از  و  داد  عالیات خبر  عتبات 
شهروندان برای بازسازی و توسعه حرم مطهر، کمک های آنها را نیز برای اربعین 

جمع آوری کنند.
وی توصیه کرد: خمس و زکات فعالیت های خود را خدمت به اهل بیت)ع( و اعتاب 
مقدسه انجام دهید چراکه در این صورت، ضمن به دست آوردن دنیا، آخرت را هم پاداش 

گرفته و آن را برای خود تثبیت کنید.

مدیرکل اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز گفت: 
نمایشگاه کتاب از نظر کیفی در سطح خوبی برگزار شد 

اما انتظار ما برای مشارکت مردم برآورده نشد.

علی خیلدار در گفت و گو با خبرنگار دنیای هوادار، با 
اشاره به اختتامیه هشتمین نمایشگاه کتاب استان البرز، 
اظهار داشت: همزمان با نزیکی به آغاز سال تحصیلی و 
بازگشایی مدارس، هشتمین نمایشگاه کتاب استان البرز 
و سیصد و سی و سومین نمایشگاه استانی وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی را در روز 19 شهریور ماه افتتاح و در 25 

شهریور اختتامیه آن را برگزار کردیم.
وی ادامه داد: این نمایشگاه با 220  ناشر و تقریبا 120 
غرفه به صورت اصلی و 40 غرفه جانبی کار خود را آغاز 

کرد.
مدیرکل اداره کل اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز همچنین افزود: از ابتدای شروع کار این نمایشگاه 
33 عنوان کتاب معرفی شد و امتیازی که برای متقاضیان 
گرفت  صورت  کتاب  خرید  با  ارتباط  در  شهروندان  و 
اختصاص 250 میلیون تومان یارانه کتاب توسط دولت 
به بانک شهر بوده است که شهروندان می توانستند با 
ارائه کارت ملی خود، از تخفیف 20 درصدی خرید کتاب 

استفاده کنند.
وی در ادامه با اشاره به کارهای جانبی که در این نمایشگاه 
انجام شده بود، عنوان کرد: در کنار انجام کارهای اصلی 

نمایشگاه، توجه ویژه ای به بخش جانبی داشتیم.
خیلدار ادامه داد: ارائه غرفه های لوازم التحریر و نوشت 
افزار با قیمت و کیفیت مناسب ارائه شد که البته این امور 
به عمل کردن به شعارهای سال های اخیر و حتی سال 

جاری مبنی بر اقتصاد مقاومتی نیز بازمی گردد.
وی همچنین بیان داشت: کارهای جانبی دیگری که 
صورت گرفت و از اهمیت بالایی نیز برخوردار بودند شامل 
تئاتر است که ما هنر تئاتر و نمایشش را به کمک کتاب 

آوردیم.
این مسئول همچنین درارتباط با این موضوع متذکر شد: 
ما تقریبا 30 اجرای نمایش خیابانی را در پارک های شلوغ 
و پر تردد سطح شهر کرج داشتیم که موضوعات این 
نمایش ها نیز با امورکتاب و کتابخوانی مرتبط می شدند.

وی با بیان این موضوع که در کنار گروه های نمایشی، 
این  حاشیه  در  نیز  متنوعی  آموزشی  های  کارگروه 

نمایشگاه برگزار شد، اظهار داشت: کارگروه های نقد 
و رونمایی از کتاب و همچنین کارگاه های نقد شعر 
از دیگر کارهای فرهنگی این نمایشگاه محسوب می 

شوند.
خیلدار همچنین با اشاره به روز ملی سینما یادآور شد: 
روز ملی سینما با حضور داریوش مهرجویی موفق به 
برگزاری جشن و تقدیر و تجلیل از هنرمندان شهرستان 

کرج شدیم.
وی با تاکید بر اهمیت و ضرورت توجه به منابع طبیعی 
شهر و حتی کشور نیز اشاره کرد: با توجه به اهمیت این 
هایی درخصوص ضروریت های جامعه  غرفه  موضوع، 

مانند مسائل مربوط به مشکلات آب، محیط زیست، منابع 
طبیعی و فضای سبز را نیز احداث کردیم که هرکدام با 
حضور مسئولین مربوطه و اطلاع رسانی های این دستگاه 
ها رونق خودشان را در نمایشگاه کتاب استان البرز به 

نمایش گذاشتند.
البرز  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  مدیرکل 
همچنین گفت: همواره تلاش ما این بود که از لحاظ 
کیفی به حدی برسیم که محتوای نمایشگاه غنی باشد 
که البته به این موضوع دست یافتیم اما از لحاظ کمی، 
متاسفانه با وجود دو میلیون و نیم جمعیت استان، انتظار 
داشتیم با استقبال بهتری از سوی مردم روبه رو شویم که 
امیدواریم در سال های آینده بتوانیم در این زمینه هم به 

نتایج مطلوبی دست یابیم.
وی در پایان این گفت وگو نیز با اشاره به حضور ائمه جمعه 
و جماعت استان البرز و حتی شهرستان های اطراف این 
استان تصریح کرد: خوشبختانه بیشتر مسئولین سیاسی، 
نمایندگان  و  شورا  اعضای  استان،  های  اداره  مدیرکل 
مجلس حضور فعالی را داشتند، اما نکته ای مورد توجه 
بوده این است که انتظار داشتیم چون در آستانه ماه محرم 
هستیم و در این ایام، تریبون های سخنرانی افراد بیشتر 
به جامعه روحانی و مداحان اختصاص داده می شود، این 
عزیزان حضور فعال تری نسبت به بقیه داشته باشند اما 

این اتفاق رخ نداد.
کتابخوانی  و  کتاب  موضوع  امروزه  افزود:  مسئول  این 
دغدغه رهبر جامعه ما است چراکه ایشان در سخنرانی 
های متعددی با صراحت تمام گفته اند که من وقتی به 
یاد موضوع کتابخوانی و اوضاع کتاب ها می افتم، از صمیم 

قلب ناراحت می شوم.

مسئول ستاد بازسازی عتبات و عالیات البرز:

البرز در مرمت و توسعه حرم اقدام می کند

استان  پرورش  و  آموزش  کل  مدیر 
ساماندهی  اینکه  بر  تصریح  با  البرز 
سرویس مدارس به جای رفع مشکل، 
مشکلات  و  دغدغه  ایجاد  عامل 
و  آموزش  مجموعه  برای  جدیدی 
پرورش، رانندگان و خانواده ها شده 
شهری  مدیریت  مسئولان  از  است، 
برای  مناسب  تدبیری  خواست  کرج 

این منظور اتخاذ نمایند.

ستاد  نشست  در  که  ساکی  خسرو 
و  مدیران  حضور  با  مهر  از  استقبال 
باشگاه  در  کرج  شهرداری  مسئولان 
میلاد سخن می گفت با ذکر این نکته 
بیان داشت: گاهی امور توسط مردم به 
خوبی انجام می گیرد و به محض اینکه 
ساز و کاری برای آن تعریف می شود، 
مشکلات جدیدی به وجود می آید. از 
ساماندهی سرویس  مسائل  این  جمله 

مدارس بود.
وی اذعان داشت: پیش از این رفت و آمد 
با سرویس مدارس با کیفیت و سهولت 
بیشتری انجام می گرفت اما در سال های 
اخیر با مشکلات متعددی در این زمینه 

مواجه شده ایم.

اینکه  به  توجه  با  کرد:  اضافه  ساکی 
کارگروه ماده 18 ما را مکلف به اجرای 
دستورات در حوزه ساماندهی سرویس 
های  دستگاه  از  است،  کرده  مدارس 
مسئول خواهشمندیم برای رفع مشکلات 

موجود اقدام نمایند.
مدیر کل آموزش و پرورش استان البرز 
تاکید کرد: ساماندهی نزدیک به 15 هزار 
سرویس مدرسه، نیازمند ساز و کار دقیق 
و تشکیلات مناسب است که به نظر می 
رسد امکانات مورد نیاز در این خصوص 
موجود نیست. در این حال به نظر می 
رسد سپردن مسئولیت به سازمان های 
مردم نهاد یا گذاشتن امر در اختیار خود 
بهتری  اتفاقات  به  تواند  می  شهروندان 

منتج شود.
وی با تصریح بر اینکه نرخ گذاری سرویس 
های مدارس در اختیار آموزش و پرورش 
نیست و در این خصوص مدیریت شهری 
تصمیم می گیرد، پیشنهاد داد: می توان 
و  والدین  با  همکاری  و  مساعدت  برای 
دانش آموزان، افزایش نرخی را برای سال 

جدید پیش بینی نکنیم.
استان  پرورش  و  آموزش  کل  مدیر 
البرز، همچنین با اشاره به اینکه حدود 

آغاز  با  آموز  تا 400 هزار دانش   350
سال تحصیلی وارد عرصه علم و دانش 
اندوزی می شوند، رسیدگی به مدارس 
آنان  های  دغدغه  و  مشکلات  رفع  و 
از طریق همکاری دستگاه ها به ویژه 
شهرداری کرج را به منزله کمک بسیار 
شامل  آن  منفعت  که  دانست  بزرگی 
آن  آینده  و  حال  و  شهر  همه  حال 

خواهد شد.
از  تقدیر  و  تجلیل  با  پایان  در  ساکی 
مدیریت شهری کرج برای ارائه خدمات به 
مدارس خصوصاً در آستانه سال تحصیلی 
به  نسبت  خواست  مسئولان  از  جدید، 
شهر  سطح  اراضی  اختصاص  و  معرفی 
با کاربری آموزشی به آموزش و پرورش 

اقدام نمایند.

انتقاد مدیر کل آموزش و پرورش البرز:

ساماندهی سرویس مدارس به جای رفع مشکل
 چالش های جدید ایجاد کرد

مدیرکل بازرسی استان البرز گفت: عضو 
شورای شهر کرج در تخلفی که انجام داد 
از جایگاه حقیقی خود استفاده کرده است.

با  وگو  گفت  در  فراهانی  آبادی  احمدعلی 
دنیای هوادار تصریح کرد: قطعا تخلف یک 
فرد در یک سازمان و یا نهاد دولتی به معنای 
امور  به  رسیدگی  و  نظارت  در  کاری  کم 
نخواهد بود بلکه موضوعی که مطرح می شود 
این است که نظارت بر مشکل و یا مسئله 
ای که رخ داده است مربوط به چه سازمانی 

می شود.
وی در ادامه عنوان کرد: اگر مشکل و تخلف 

چارچوب  در  باشد  گرفته  صورت  مالی 
رسیدگی به امور مالی در عوامل متعددی 
مانند ذی حساب، مسئول امور مالی واحد و 
همچنین دستگاه هایی که مسئولیت نظارت 

را دارند رسیدگی خواهد شد.
همچنین  البرز  استان  بازرسی  کل  مدیر 
شهر  شورای  در  که  تخلفاتی  شد:  متذکر 
فرمانداری  نظر  زیر  است  گرفته  صورت 
بوده و باید موضوعات پیش آمده مبنی بر 
تخلفات شورا، به فرمانداری منعکس شود 
ارزیابی  باید نظارت و  این ارگان  و همواره 
لازم را در شورای شهر داشته باشد و اظهار 

نظر کند.

وی ادامه داد: اگر اظهار نظر آنها به گونه ای 
باشد که این موضوع را تایید کند و خروجی 
این کار، یعنی اجرای مصوبه، مبنی بر تخلف 
باشد و یا خارج از شورا یا شهرداری هزینه ای 
به شهر تحمیل شود، عوامل متعدد از جمله 

مراجع تایید کننده باید پاسخگو باشند.
امور  بودن  قانونمند  بر  تاکید  با  فراهانی 
کشوری و رسیدگی به تخلفات، تاکید کرد: 
همواره در سازمان بازرسی، قوانینی مطرح 
نظارت  می شود که در چارچوب مقررات، 
و بررسی می کنیم و زمانی که نوع تخلف 
صورت گرفته مشخص شود، گزارش ها را به 

مراجع ذی ربط ارسال می کنیم.
پرونده  به  رسیدگی  از  پس  داد:  ادامه  وی 
تخلف افراد و اعلام رای صادر شده، سازمان 
اطلاع  به  نسبت  تواند  می  کشور  بازرسی 

رسانی اظهار نظر کند.
این مسئول با تاکید بر استفاده شخص خاطی 
از جایگاه حقیقی خود، اظهار داشت: تخلف 
صورت گرفته در چارچوب شورا نبوده چراکه 
عضو شورا از جایگاه حقیقی خود استفاده 
کرده و شورای شهر کرج مرتکب هیچ گونه 
خطایی نشده است اما اگر هم در شورا اتفاق 
موضوع  به  مربوط  افراد  سایر  باشد،  افتاده 

مطرح شده باید پاسخگو باشند.

درگفت وگوی اختصاصی مدیرکل بازرسی البرز با دنیای هوادار مطرح شد

تخلف عضو شورای چهارم کرج
 به شورا ارتباطی ندارد

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز در گفت و گو با دنیای هوادار:

نمایشگاه کتاب البرز با کیفیت بالایی برگزار شد

جابجایی استانداران کلید خورد
سرانجام وزیر کشور طبق وعده ای که داده بود، تغییر در 
مدیریت استان ها را آغاز کرد و در جلسه هیأت دولت، هفت 
استان، استانداران جدید خود را شناختند. فریدون همتی، 
عبدالمحمد زاهدی، موسی خادمی، محمد مهدی مروج 
الشریعه، اسماعیل تبادار، محمد احمدی و محمدعلی نجفی 
به ترتیب به عنوان استانداران استان های هرمزگان، قزوین، 
لرستان، خراسان جنوبی، فارس، کهگیلویه و بویراحمد و 

البرز از هیأت وزیران رأی اعتماد گرفتند.
وزیر کشور درباره انتخاب ٧ استاندار جدید با اشاره به 
استمرار تغییرات گفت: ٧ استاندار تعیین کردیم که 4 
نفر موجود بودند و جابه جا کردیم و 3 نفر هم استاندار 

جدید آمدند. 
رحمانی فضلی اظهار داشت: در دور جدید با توجه به 
ارزیابی هایی که از عملکردها داریم تعدادی جا به جا می 
شوند، برخی خودشان تقاضا کردند که در دستگاه های 
اجرایی دیگر ادامه همکاری دهند و تعدادی نیز تقاضا 

داشتند از خدمت، مرخص و بازنشسته شوند.
وی خاطر نشان کرد: ما می خواهیم در کوتاه ترین فاصله 
برای اینکه تزلزلی در مدیریت استانی ایجاد نشود، این کار 
را انجام دهیم و قول داده بودیم تا پایان شهریور همگی 
قطعی شوند و این آمادگی را داریم و منتظر دستور جلسه 

دولت هستیم.

آنچه از نجفی می دانیم
محمد علی نجفی که در 4 سال گذشته، استاندار گیلان 

بود با پیشنهاد وزارت کشور و موافقت هیئت وزیران، به 
عنوان استاندار البرز، انتخاب و معرفی شد. 

است.  اشرفیه  آستانه  در   1335 سال  متولد  نجفی 
سابقه  با  استراتژیک  مدیریت  دکترای  مدرک  دارای 
معاونت طرح و برنامه و امور اقتصادی سازمان منطقه 
آزاد تجاری- صنعتی کیش و سرپرستی منطقه ویژه 
اقتصادی انزلی، است. همچنین مسئولیت مشاور اکبر 
ترکان، وزیر نفت وقت در مناطق آزاد کشور را در کارنامه 

خود دارد.
از دیگر سوابق اجرایی نجفی می توان به عضو هیئت 
مدیره شرکت فولاد مبارکه اصفهان، عضو هیئت مدیره 
شرکت صنایع مس شهید باهنر، عضو هیئت مدیره و 
مدیرعامل شرکت هلدینگ هتل های پارس، عضو هیئت 
مدیره شرکت بورس بین المللی نفت و گاز و پتروشیمی، 
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان چای کشور، 
برنامه ریزی  معاون  گیلان،  عمران  شرکت  سرپرست 
و اداری مالی استانداری گیلان، رئیس دانشگاه جامع 
اتحادیه  مدیره  هیئت  رئیس  گیلان،  علمی کاربردی 
مرکزی تعاون روستایی ایران و مدیرکل تعاون روستایی 

استان گیلان، اشاره کرد.

البرز، استانی نوپا با انبوهی از مشکلات 
اهیمت استراتژی استان البرز با توجه به جمعیت استانی 
و ظرفیت های موجود، حائز اهمیت است. البرز در اوایل 
انقلاب حدود 300 هزار نفر بوده که اکنون به 2 میلیون 
و ٧00 هزار نفر رسیده است. تراکم جمعیت البرز 10 

برابر متوسط در کشور و تراکم جمعیت کلانشهر کرج، 
19 برابر متوسط در سطح کل استان هاست. ضمن اینکه 

90درصد جمعیت استان، شهرنشین هستند. 
استان البرز سی و یکمین استان ایران است که در جلسه 
هیئت دولت در تاریخ 12 بهمن 1388 لایحه تأسیس 
این استان تصویب و به مجلس شورای اسلامی فرستاده 
شورای  مجلس  نمایندگان  تصویب  با  ادامه  در  شد. 
اسلامی در تاریخ ٧ تیر 1389، استان البرز بطور رسمی 
شکل گرفت. در تاریخ 22 شهریور 1389 با حضور وزیر 
نمود.  فعالیت  به  شروع  رسماً  البرز  استانداری  کشور، 
عیسی فرهادی، اصغر عربیان و سید طاهر طاهری به 
ترتیب به عنوان استاندار البرز از طرف دولت وقت انتخاب 

شدند.  
متولد 1331  استاندار  چهارمین  طهائی،  سید حمید 
از همدان، استاندار استان البرز در دولت یازدهم است. 
طهائی پیشتر معاون سیاسی استانداری همدان و استاندار 
استان های مرکزی، سمنان، قم و استاندار اردبیل پس 
رئیس کمیسیون  و همچنین،  احمدی نژاد  از محمود 

اجتماعی شورای عالی انقلاب فرهنگی بود.
طهائی در کارنامه سه ساله اش توانسته عملکرد مثبتی از 
خود به یادگار بگذارد. از مهمترین آنها می توان به موارد 

زیر اشاره کرد: 
؛ »تکمیل  استان«  آمایش سرزمینی  »تکمیل طرح 
 - همت  شهید  -پروژه  استان  تمام  نیمه  های  راه 
شهداری البرز« ؛ »تصویب احداث کمربند شمالی و 
جنوبی با هدف کاهش بار ترافیک ملی« ؛ »احیا باغ 

سیب کرج«؛ »پیگیری افزایش سهم حق آبه استان« 
؛ »توسعه فعالیت شرکت های دانش بنیان و فناور« 
فناوری  و  علم  قطب  عنوان  به  استان  »نامگذاری  ؛ 
و  علم  کریدور  مسیر  در  البرز  »قرارگیری  ؛  کشور« 
فناوری کشور« ؛ »استقرار شبکه دولت الکترونیک در 
اتصال تمام دستگاه های استان به این سامانه با رویکرد 
سلامت اداری« ؛ »احداث نخستین پارک علم و فناوری 
در بخش ارتباطات و فناوری اطلاعات ایران«؛ »ارتقاء 
سطح سرانه های بهداشتی و درمانی با ایجاد 1400 
تخت بیمارستانی«؛ »تشکیل ستاد فرماندهی اقتصاد 
مقاومتی و ارائه تسهیلات اقتصاد مقاومتی با مبلغ بیش 
ار 6٧10 میلیارد ریال جهت فعال سازی واحدهای راکد 
و نیمه فعال«؛ »راه اندازی مجدد 560 واحد صنعتی 
نیمه فعال و راکد در طول سه سال«؛ »رشد سرمایه 
گذاری خارجی و کسب رتبه 2 کشوری برای استان 
البرز در سرمایه گذاری محقق شده صنعتی در دولت 
تدبیر و امید«؛ »رونق صنعت کشاورزی کشور در کرج«؛ 

»تولید رادیو دارو« و ...
حمید  خدمات  از  ای  گوشه  شده  ذکر  موارد  همه 
امید  طهائی، بود که در دولت یازدهم، رقم خورد و 
است که استان البرز با داشتن پتانسیل های فراوانی 
استاندار  در دست  را  امتداد شکوفایی خود  دارد  که 
مسیر  این  امتداد  با  و  کند  تجربه  دیگر،  توانمندی 
توسط ایشان و کمک و همراهی همه مدیران دلسوز به 
البرزی سرافرازتر در 4 ساله دوم دولت دکتر روحانی، 

تبدیل شود.

محمد علی نجفی سیاستمدار اعتدال گرا، استاندار گیلان در 
دولت یازدهم و استاندار البرز در دولت دوازدهم 

ملیت: ایرانی
مذهب: شیعه

حزب سیاسی: حزب اعتدال و توسعه

سمت: استاندار البرز
متولد: 1335

محل تولد: آستانه اشرفیه گیلان
میزان تحصیلات: دکترای مدیریت
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مصاحبه خبر

تغییر  بحث  دوازدهم،  دولت  در  وزیران  هیأت  تعیین  از  پس 
استاندارانِ برخی از استان ها، در دستور کار دولت قرار گرفت که 
در این بین گزینه های مختلفی برای استان ها مطرح شد. یکی 
از استان هایی که احتمال تغییر  استاندارش می رفت، البرز بود.



جای کاپیتان تیم ملی والیبال ایران در بین برترین های جام 
قهرمانان بزرگ خالی بود. 

جام قهرمانان بزرگ والیبال جهان در سال 201٧ برای 6 تیم 
تمامی  ترتیب  بدین  رسید.  اتمام  به  ها  رقابت  این  در  حاضر 
تورنمنت های ملی والیبال در سال جاری میلادی تمام شد تا 

حالا بازیکنان کار خود را در حوزه باشگاهی آغاز کنند. 
این تابستان اما برای ایران کاملا متفاوت بود. کسب اولین 

مدال جهانی توسط تیم ایگور کولاکوویچ در جام 
قهرمانان بزرگ که در 2 شهر ژاپن برگزار شد، 

اتفاقی تاریخی را برای والیبال ایران رقم زد. 
شاید این کمترین حق این نسل طلایی والیبال 
ایران بود که از ساعت 2011 استارت موفقیت 

لیگ  وارد  نیز  سال 2013  از  و  زده  را  هایش 
جهانی شده است. در این میان و در تمام سال 
هایی که والیبال پله های ترقی را طی کرده، یک 

فرد با حضور ثابت و بدون حاشیه نقش 
کاپیتانی را به خوبی برای سایر 

ایفا کرده  بازیکنان تیم ملی 
است. 

سعید معروف که بعد از کنار 
توسط  نادی  علیرضا  رفتن 
عنوان  به  ولاسکو  خولیو 

والیبال  ملی  تیم  کاپیتان 
انتخاب شد، در سال های اخیر 

با انگیزه ای بالا به کار خود ادامه 
داده است. 

از  اینکه در 5، 6 سال اخیر برخی  با 
دلایل  و  مصدومیت  دلیل  به  بازیکنان 

شخصی در مقاطعی از تیم ملی کنار رفته 
اند، شاید تنها پای ثابت که همواره لب تور 

ایستاده تا دریافت اول را بگیرد و پاس مناسبی را برای مهاجمان 
فراهم کند، سعید معروف بوده است. او هیچ وقت حتی به بهانه 
مصدومیت هم از تیم ملی دور نمانده است. یادمان نمی رود که در 
لیگ جهانی امسال و در لهستان وقتی معروف دچار مسمومیت 
شده بود، قصد داشت از زیر سرم بلند شده و به بازی برود که در 
نهایت در رختکن بار دیگر دچار حالت تهوع شد و نتوانست به 

میدان برود.

تجربه فوق العاده اروپایی
سعید معروف با اینکه اکثر سال های حضورش در تیم 
های باشگاهی را در لیگ ایران سپری کرده، نزدیک 
به 4 ماه در یکی از بهترین تیم های باشگاهی اروپا 
منتقل شد. کاپیتان تیم ملی کشورمان یکی از مهره 
های اصلی زنیت کازان در راه رسیدن به قهرمانی 
لیگ روسیه و لیگ قهرمانان اروپا بود و بعد از کسب 
افتخارات زیاد در چند ماه بار دیگر به لیگ 

داخلی بازگشت. 

جهان«  پاسور  »بهترین  لقب 
بیراه نیست

اخیر  های  سال  طول  در  بارها 
لقب  که  بودیم  این  شاهد 
از  جهان«  پاسور  »بهترین 
سوی رقیبان ایران به سعید 
در  می شود.  اطلاق  معروف 
همین دوره از مسابقات جام 
بودیم  قهرمانان جهان شاهد 
چند بازیکن و مربی خارجی به 
تمجید از پاسور ایرانی پرداختند. متیو 
ملی  تیم  زن  خط  پشت  اندرسون 

واایبال آمریکا در این باره گفت: »من با معروف هم بازی بوده 
ام و می دانم چه قابلیت هایی دارد. سعید هم که همیشه مثل 
جادوگرها در کنار بازیکنان قرار دارد و در دفاع روی تور و 

حملات، کار را برای ما دشوار می کند.«
همچنین جان اسپیرا، سرمربی تیم ملی آمریکا نیز به تمجید از 
پاسور ایرانی پرداخته است: »می توانم بگویم معروف یک رهبر 
خوب است. به عنوان رهبر تیم نقشش را خیلی خوب بازی می 
کند و با انرژی خاصی پاس ها را برای مهاجمین اش مهیا می 

کند.«
فیلیپ بلین مربی فرانسوی تیم ملی ژاپن یکی دیگر از کسانی بود 
که در طول این مسابقات به تمجید از توانایی معروف پرداخت: 
»ایران یکی از بهترین پاسورهای جهان را در اختیار دارد و باید 
اعتراف کنم که ایران تیم تمام عیاری است و در حال حاضر 

قوی تر از ژاپن کار می کند.« 

جادوگر تا کی ادامه می دهد؟
سعید معروف که حالا با لقب جادوگر والیبال شناخته می شود، 
ماه آینده 32 سالگی خود را جشن خواهد گرفت. این در حالی 
است که بازیکنی چون شهرام محمودی با وجود سن پایین تر 
تصمیم به خداحافظی گرفته یا برخی از نفرات همچون علیرضا 
نادی نتوانستند در اوج بمانند و ناخودآگاه کنار رفتند. فعلا اثری 
از خستگی و دلزدگی در چهره رهبر تیم ملی والیبال ایران دیده 
نمی شود و همه امیدوار هستند او حداقل تا المپیک 2020 با 
همین روند به کار خود ادامه دهد. در ٧ سال اخیر معروف پای 
ثابت حضور در تیم ملی شده است و هواداران والیبال به کسب 
نخستین مدال در المپیک با تداوم حضور او هستند. باید دید این 
انگیزه در وجود کاپیتان تیم ملی ایران وجود دارد و او در تاریخ 
سازی های بعدی تیم ملی چقدر نقش خواهد داشت. دل نگرانی 
اصلی اینجاست که بعد از کنار رفتن معروف والیبال ایران دچار 

چالشی جدی شود.

سرمربی تیم ملی والیبال ایران پس از کسب 
عنوان سوم جام قهرمانان قاره ها گفت: این یک 
موفقیت باورنکردنی است و نشان می دهد که تا 

چه اندازه مستحق این مدال هستیم.
ایگور کولاکوویچ افزود: قبل از شروع رقابت های 
قهرمانان بزرگ و وقتی به ژاپن رسیدیم، در مورد 
رویاهامون در تیم ملی والیبال ایران حرف زدیم 
و حال در پایان مسابقات مدال برنز را در اختیار 

داریم.
وی با بیان اینکه این مقام اتفاق مهمی برای 
ملی،  تیم  برای  گفت:  است،  ایران  والیبال 
این  به  ایران.  برای مردم  و  والیبال  فدراسیون 
خاطر که فدراسیون والیبال ایران سال هاست 
سرمایه گذاری های سنگینی روی جوان ها و 
تیم بزرگسالان کرده و با صبری که در این راه 
پیشه کرد، در نهایت به این مدال که مستحق 

والیبال ایران بود، رسید.
سرمربی تیم ملی والیبال ایران با یادآوری اینکه 
این تورنمنت مثل سایر تورنمنت های دیگر بود، 
اما چیزی که مهمه تلاش هایی است  گفت: 
این مدال صورت گرفت.  به  برای رسیدن  که 
من خیلی خوشحالم چون این فرصت نصیب 
من شد تا با این گروه و این بازیکنان کار کنم 
و من خیلی آن ها را دوست دارم. در تمام مدت 
حضورم در تهران از تمرین با این بازیکنان لذت 
بردم. مخصوصا نوع بازی والیبالشان. همینطور 
از خنده، شوخی ها و لطیفه های قشنگی که 

همیشه برای تعریف کردن داشتند.
وی در ادامه گفت: واقعا والیبال زیباست و باید 
آوریم، جشن  دست  به  که  امتیازی  هر  برای 
بزرگ.  قهرمانان  جام  برنز  مدال  مثل  بگیریم 
ایران این توانایی را دارد تا هر مدالی را که می 
خواهد به دست آورد. شاید در سطح تیم هایی 
چون آمریکا یا ایتالیا نباشیم، اما بازیکنان ایران 
ویژگی هایی دارند مثل روح و قلب خاصی که 
می تواند موجب برتری آنان نسبت به بازیکنان 
دیگر کشورها شود. به همین دلیل است که 
این بازیکنان شایسته این جایگاه هستند. این 
برای  براینکه  ایران علاوه  و موفقیت  دستاورد 
فدراسیون و مردم ایران مهم است برای جهان 

نیز با اهمیت است.
کولاکوویچ تاکید کرد: فراموش نکنیم که ایران 
فقط برابر برزیل شکست خورد که قهرمان جهان 
و المپیک است و در رده بندی جهانی بهترین 
جایگاه را در اختیار دارد. ایران تیم های آمریکا، 
ایتالیا، فرانسه و ژاپن را شکست داد. این موفقیت 

بزرگ است و تعداد پیروزهای ایران، برزیل و 
ایتالیا در جام قهرمانان بزرگ برابر بود و تنها 
تفاوت ایران این بود که پیروزی ها را در بازی 

های پنج سته به دست آوردیم.
ایگور در ادامه گفت: این موضوع نشان می دهد 
که بازیکنان ایران قلب بزرگی دارند و آمادگی 
لازم برای بازی در شرایط سخت و حساس را 
نیز دارند. این یک موفقیت باورنکردنی است و 
نشان می دهد که تا چه اندازه مستحق این مدال 

هستیم.
سرمربی تیم ملی والیبال ایران گفت: فکر می 
کنم الان باید فقط به جشن و پایکوبی بپردازیم. 
نیاز دارم که به کشورم بروم و این پیروزی را 
با خانواده ام هم جشن بگیرم. چون این برای 
من هم یک موفقیت بزرگی است که با شغل و 
تیم جدیدم به این پیروزی رسیدم. من بیش از 
این هشت مدال جهانی به دست آورده ام و این 
نهمی رو تنها چهار ماه پس از حضورم در یک 
تیم به دست آوردم که یک موفقیت بزرگی برای 

من محسوب می شود.
وی به مردم ایران گفت: به همین شکل تیم 
ملی والیبال و بازیکنان این تیم را حمایت کنید، 
چون این بازیکنان به همه دنیا نشان دادند که 
و  فرانسه  آمریکا،  ایتالیا،  دارند.  توانایی  چقدر 
ژاپن را شکست دادند. من میدانم که به دلیل 
عملکرد ضعیف در لیگ جهانی امسال، خیلی از 
هواداران ایمانشان را به تیم ملی از دست دادند و 
از عملکرد تیم ناراحت بودند. اما الان می توانند 
کاملا شاد باشند و از مردم درخواست می کنم 
که نسبت به این تیم صبور باشند چون این 
امکان وجود دارد که در آینده با یک مدال دیگر 

به تهران بازگردیم.
کولاکوویچ در پایان گفت: درباره فرهاد نظری 
این  جمله  یک  در  که  نیست  امکانش  افشار 
فوق  بازیکنی  فرهاد  کنم.  توصیف  رو  بازیکن 
نظر  از  هم  و  والیبال  نظر  از  هم  است،  العاده 
اخلاق. فرهاد به همه نشان داد که یک بازیکن 
ملی چگونه باید رفتار کند تا الگوی تمام عیار 
برای بازیکنان والیبال باشد. همچنین با انرژی 
و رفتارش همیشه کمک بزرگی برای من در 
تیم ملی بود. واقعا باورنکردنیه که در هر لحظه 
از تمرینات با چه انرژی ای تمرین می کرد و 
حاضر بود و موفقیت تیم رو می خواست، با اینکه 
زیاد وارد زمین نشد. اون یک الگو برای جوانترها 
محسوب می شود و من از اینکه در کنار همچین 

بازیکنی بودم، خیلی خوشحالم.

جادوی دست های »معروف« و اولین افتخار جهانی والیبال

ایگور کولاکوویچ: موفقیت تیم ملی والیبال ایران باورنکردنی است
فقط باید جشن بگیریم

          سه شنبه 28 شهریور 1396                                                      شماره هفتم

باخت اکسین در روزی که 
بدشانس بود

روزنامه »دنیای هوادار« به یاد و عشق روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور منتشر می شود

روتیتر
تیتر

علي لطیفي: مستحق شکست نبودیم

اگر افتخاری سیاسی 
است پس کدام مدیر 

ورزشی بود؟

علي دایی: سایپا به کرج نمي آید

بررسی سوابق مدیران باشگاه استقلال

وقتی برچسب مدیریت سیاسی
 ابزار تخریب می شود

در دیدار با اسطوره فوتبال ایران
مربي تیم فوتبال قرقیزستان به آرزوی خود رسید

ان
روز

 فی
لاد
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ملی  تیم  کنید  می  فکر  کشاورز!  آقای   
مسابقات  در  قهرمانی  عنوان  بتواند  فوتسال 

داخل سالن آسیا را تکرار کند؟
برای بازیکنان و مربیان تیم ملی آرزوی موفقیت می 
کنم. حس می کنم شرایط تیم ملی خوب است. 
شاکله اصلی این تیم هم حفظ شده است و تلفیقی از 

بازیکنان جوان و باتجربه در تیم ملی هستند.

 بعد از مسابقات جام جهانی 2016 از تیم ملی 
خداحافظی کردید. دوری از تیم ملی برای شما 

سخت نیست؟
-سخت که هست. یک جورهایی عادت کرده بودم 
که در تیم ملی باشم. ما زحمات زیادی در تیم ملی 
کشیدیم ولی باید جا را برای بازیکنان جوان باز می 
کردیم تا خودشان را پیدا کنند و نتیجه ای بهتر از 

جام جهانی کلمبیا در مسابقات 2020 بگیرند.

درباره  مختلفی  اظهارات  روزها  این   
اظهارات  فوتسال  ملی  تیم  در  جوانگرایی 
مختلفی صورت می گیرد. به نظر شما راهی که 
سیدمحمد ناظم الشریعه برای جوانگرایی تیم 

ملی در پیش گرفته، درست است؟
تیم ملی اگر جوانگرایی نکند به مشکل می خورد. 
به نظرم باید جوانگرایی طوری صورت بگیرد که به 
شخصیت تیم ملی لطمه وارد نشود. در واقع باید 
جوری این برنامه را عملی کرد که هم جوانگرایی 

های  تورنمنت  در  قهرمانی  به  هم  و  باشیم  کرده 
پیش رو برسیم. فوتسال ما این پتانسیل را دارد چون 
جوانهای آینده داری در فوتسال وجود دارند. فکر می 
کنم راهی که ناظم الشریعه در پیش گرفته، درست 
است. اگر همین الان به ترکیب تیم نگاه کنید متوجه 
می شوید نسبت به جام جهانی گذشته چهار، پنج 

تغییر صورت گرفته است.

با  کردید.  ملی  تیم  شخصیت  از   صحبت 
اتفاقاتی که در جشن بدرقه تیم ملی رخ داد و 
همچنین تعویق پرداخت پاداشها  و کم کردن 
مبلغ آن آیا شخصیتی برای تیم ملی باقی مانده 

است؟
از رفتار مسئولان نسبت به تیم ملی فوتسال ایران 
تاسف می خورم. ما آنقدر راجع به حق و حقوق 
تیم ملی و بازیکنان حرف زده ایم که هم خودمان 
خسته شده ایم و هم این موضوع لوث شده. شنیدم 
که در مراسم بدرقه تیم ملی به بازیکنان پاوربانک 
داده اند. این مایه تاسف است. اینکه چرا نمی توانیم 
دارد.  را حفظ کنیم، جای سئوال  ملی  تیم  شان 
بازیکنان تیم ملی فوتسال دیگر باید چه کار کنند 

که دیده شوند؟

 انتقاداتی هم درباره برگزاری مراسم برترین 
های فوتسال وجود داشت. برگزاری این مراسم 

را چطور دیدید؟

بهتر  این مراسم صحبت نکنیم،  اگر درباره جایزه 
است. خود مسئولان هم قبول دارند که این جایزه 
درباره  کردن  است! صحبت  بوده  گرمی  ها دست 
جایزه مراسم بهترین ها برای کسانی که آنها را به 
دست آورده اند هم خوب نیست. بگذاید یک مطلب 
را بگویم. نفس برگزاری مراسم خوب بود. همین که 
برگزاری این مراسم استارت خورد و پخش تلویزیونی 
هم داشت، اتفاق خوبی بود. بازیکنان فوتسال متوجه 
شدند که دیده می شوند و این موضوع انگیزه آنها را 

در آینده بیشتر می کند.
با این حال یکسری مشکلات در برگزاری مراسم 
وجود داشت. مثل محل برگزاری جشن که اصلا 
جای خوبی را انتخاب نکرده بودند و ای کاش جای 
مرتب تر و شکیل تری انتخاب می شد بخصوص 
اینکه رئیس فدراسیون فوتبال و معاون وزیر هم در 
آن حضور داشتند. مشکل دیگر برگزاری عجله ای 
مراسم بود. معمولا در این مراسم ها به بهترین ها 
فرصت می دهند که 30 ثانیه تا یک دقیقه صحبت 
دارند تشکر کنند.  از کسانی که دوست  و  کنند 
البته گویا به خاطر پخش تلویزیونی این مراسم، 
فرصت زیادی در اختیار برگزار کنندگان مراسم 

نبوده است.

 آیا انتقادی به نحوه انتخاب افرادی برگزیده 
فوتسال وارد بود؟

من درباره کسانی که انتخاب شدند حرفی ندارم ولی 

از نبود بعضی ها در لیست بهترین ها، واقعا تعجب 
کردم. مثلا در بخش بهترین مربی، این عنوان حق 
رضا لک بود که با گیتی پسند قهرمان لیگ شد و 
جایزه اش را هم گرفت ولی چرا جواد اصغری مقدم 
که با دبیری نایب قهرمان شد و یا علی افضل که 
با مس عملکرد خوبی داشت، در لیست بهترین ها 
نبودند؟ به نظرم جای بچه های تیم دبیری در میان 
کاندیداهای بهترین ها خالی بود. بهتر بود راجع به 
انتخاب ها بیشتر فکر می کردند اما در کل برگزاری 

این مراسم جای تشکر دارد.

دو بازیکن که هرگز رقابتشان با یکدیگر تمام نمی شود 
و مدام همدیگر را به سوی پیشرفت و رسیدن به سطح 
بلاتر ترقیب می کنند، کریستیانو رونالدو و لیونل مسی 
در شروع  بازیکنان  این  هستند. درخشش هر دوی 
رقابت های لیگ قهرمانان اروپا به این معنی است که 
این دو فاصله خیلی زیادی با فوتبالیست های دیگر 

دارند.
مسی یک گل البته بحث برانگیز مقابل یوونتوس زد... 
رونالدو هم پاسخ آن را با دو گل در سانتیاگو برنابئو داد. 
جدا از این که مسی از رونالدو بهتر است یا برعکس، هر 
دو در زمین عملکردهایی ویژه دارند و آمار و ارقامی 
ایجاد می کنند که نشانگر کیفیت بالای بازی شان است.
رونالدو 10٧ گل در لیگ قهرمانان زده و مسی در این 

رقابت ها 96 بار دروازه حریفان را باز کرده است.
بعد از رقابت های مرحله اول گروهی فصل جاری لیگ 

این یعنی  و  انجام داده  بازی  قهرمانان رونالدو 141 
آمار هر 114 دقیقه یک گل زده است. آمار مسی هم 
خیلی بدتر از رونالدو نیست، تعداد بازی هایش کمتر و 
میانگین گل زده در هر بازی اش بیشتر است. او به طور 

میانگین در هر 100 دقیقه یک گل زده است.
نه تنها این دو رقابت می کنند تا بهترین گلزن تاریخ 
لیگ قهرمانان باشند، بلکه مدام در حال رسیدن به 
رکوردهای جدید هستند. برای مثال ستاره پرتغالی 
بیشتر از هر بازیکنی در تاریخ لیگ قهرمانان در یک 
بازی دو گل زده است، 30 بار و مسی 2٧ بار این کار 

را کرده است.
در لالیگا شرایط این دو شباهت بیشتری دارد. مسی 
که  است  زده  گل   354 و  داده  انجام  بازی   385
میانگین آن می شود هر 8٧ دقیقه یک گل. رونالدو 
اما 285 گل در 265 بازی زده است که می شود هر 

80 دقیقه یک گل.
در زمینه پاس گل البته هیچ کس به آمار ستاره شماره 
10 بارسا نزدیک هم نیست. او تا اینجای کار 160 پاس 

گل داده و رونالدو 90 بار این کار را کرده است.
در بازی های ملی هم رونالدو 145 بازی انجام داده 
و ٧8 گل زده است، در حالی که ستاره آرژانتینی 
118 بازی برای تیم ملی کشورش انجام داده و 58 

گل زده است.
همچنین این احساس وجود دارد که وقتی این دو 
بازی تیم های باشگاهی شان بازی نمی کنند هم قدرت 
تیمشان مانند بازی هایی که آن ها را ندارند نیست. طبق 
آمار رئال زمان های که رونالدو را ندارد نتایج بدتری 
می گیرد و این موضوع درباره ستاره آرژانتینی بارسلونا 

هم همین طور است.

کشاورز: رفتار مسئولان نسبت به تیم ملی فوتسال تاسف آور است
کاپیتان پیشین تیم ملی فوتسال ایران با بیان اینکه برنامه ناظم الشریعه برای جوانگرایی تیم ایران درست است، گفت: رفتار مسئولان نسبت به فوتسال تاسف آور است. محمد کشاورز به وضعیت تیم ملی فوتسال 
ایران در آستانه رقابتهای آسیایی داخل سالن پرداخت و از رفتار مسئولان در قبال تیم ملی و عناوینی که به دست آورده، انتقاد کرد. این بازیکن همچنین تاکید کرد که فکر و ذکر بازیکنان گیتی پسند قهرمانی دوباره 

در لیگ برتر است. مشروح گفتگوی کشاورز در ذیل می آید:

تیم ملی اگر جوانگرایی نکند به مشکل می خورد

ر دا هوا ینستا  ا

آندرس اینیستا
انگار همین دیروز بود که 21 سال پیش به لاماسیا، بهترین باشگاه جهان پیوستم. 

محسن  مسلمان
خیلی کوتام!!

فوتبال

اگر افتخاری سیاسی است پس کدام مدیر، ورزشی بود؟

مهرداد  تیموری

تیم استقلال این روزها با هدایت علیرضا منصوریان با نتایج 
ضعیف خود روزهای سختی را سپری می کند، نتایجی دور 
از انتظار که ناراحتی و انتقاد هواداران این تیم پایتخت را به 

دنبال داشته است.
آبی پوشان پایتخت در شش هفته نخست لیگ برتر تنها 
چهار امتیاز کسب کرده و در رتبه 15 جدول رده بندی 
قرار گیرد تا یکی از بدترین نتایج این تیم در شروع لیگ 

رقم زده شود. 
این نتایج شرایطی را به بار آورده است که باشگاه استقلال 
این روزها مورد هجمه انتقادها از سوی برخی رسانه ها باشد، 
انتقادهایی که کادر فنی و مدیریتی این تیم را هدف قرار 

داده است. 
یکی از این انتقادها حمایت های پشت پرده سیاسی از 
آن  طرح  که  انتقادی  است،  استقلال  باشگاه  مدیرعامل 
نخستین بار از سوی رسانه های دوست و یا وابسته با برخی 
از مدیران پیشین استقلال با هدف سیاسی نشان دادن رضا 
افتخاری صورت گرفته است و این در شرایطی است که 
اگر به بررسی سوابق اجرایی چند مدیرعامل پیشین باشگاه 

استقلال بپردازیم متوجه می شویم خیلی از آن مدیرانی که 
این روزها سنگ شان با عنوان ورزشی بودن به سینه زده می 

شود، چندان هم ورزشی نبوده اند! 
در این گزارش سعی در دفاع از عملکرد هیچکدام از مدیران 
باشگاه استقلال را نداریم چراکه عملکرد هرکدام نزد افکار 
عمومی آشکار و بهترین قاضی خود مردم هستند. اما در ادامه 
قصد داریم موضوع سیاسی بودن مدیران چند دوره استقلال 

و سوابق و راه های ورود آن ها به فوتبال را بررسی کنیم.

حسین قریب، از جهاد تا استقلال
حسین قریب در ذهن هواداران باشگاه استقلال یکی از 
مدیران کم حاشیه و متین این باشگاه قرار دارد، مدیری 
که با وجود شکست ها و موفقیت های مختلف توانست 
در مقاطعی به باشگاه استقلال کمک کند، مدیری که از 
سال 68 از وزارت کشاورزی وقت همراه با آقا محمدی پا 
در عرصه فوتبال و باشگاه استقلال گذاشت و ابتدا به عنوان 
عضو هیئت مدیره خود را جمع مدیران آبی پوشان پایتخت 
دید و در کنار چهره هایی همچون آذربرزین، دکتر ایروانی و 
میرولد هیئت مدیره باشگاه استقلال را تشکیل دادند. قریب 
پس اینکه پایش در جمع مدیران استقلالی باز شد، همواره 
به عنوان یکی از شانس های مدیرعاملی باشگاه استقلال 
مطرح و در سال های 82 و 84 توانست به خواست خود 

دست یابد. 

علی فتح ا..زاده، مردی از جنس مطبوعات

مثل  که  کردند  اعلام  استقلال  مسئولان  سال ٧0،  در 
سال های گذشته و قبل از انقلاب نیاز به رسانه مکتوب 
دارند. آن ها سردبیر مجله »جوانان«، وابسته به مؤسسه 
را  او  و  آورده  را  ا..زاده خویی  فتح  علی  یعنی  اطلاعات 
سردبیر نشریه تازه تأسیس استقلال جوان کردند. فتح ا…

زاده در سال ٧5 جایگزین اولیایی در کسوت مدیرعاملی 
باشگاه استقلال قرار گرفت و این مسئولیت را تا سال 81 
بر عهده داشت. از سال 8٧ به استقلال برگشت و یک سال 
مدیر استقلال بود و سال 88 برای بار سوم به استقلال آمد 
تا از این حیث با عباس انصاری فرد در پرسپولیس برابری 
کند. وی که مردی از جنس مطبوعات و حواشی خبری 
و حاشیه سازی بود در هر 3 دوره با جذب یاران جدید، 
استفاده از عناصر و مصادیق مطبوعاتی مثل بمب خبری 
و حاشیه های بسیار همواره سر تیتر بسیاری از اخبار قرار 
داشت. البته در برخی از محافل هنوز هم از علی فتح الله 
زاده به عنوان لیدر جریان سازی های باشگاه استقلال یاد 
می شود که چندی قبل پرونده تحصیلات او به پرونده ای 
خبر ساز بدل شد. شاید بتوان گفت وی یکی از جریان 
سازهای کنونی در خصوص مدیر سیاسی و غیر سیاسی 

در مطبوعات است. 

امیر رضا واعظ آشتیانی، اصولگرای شورایی 
واعظ آشتیانی سیاست مدار اصولگرا و عضو شورای مرکزی 
حزب مؤتلفه اسلامی است که سابقه فعالیت در شورای 
اسلامی شهر تهران را در کارنامه دارد، وی در دوره ریاست 

بررسی سوابق مدیران باشگاه استقلال
هومن ناظمی - سرمربی تیم فوتبال استقلال با اشتباهات مهلک 

خود در فصل جاری نسخه خود و استقلال را پیچید.
تیم فوتبال استقلال در هفته ششم لیگ برتر فوتبال، با نتیجه 
2 بر صفر مقابل تیم پارس جنوبی جم مغلوب شد تا چهارمین 
شکست این تیم در 6 هفته ای که از لیگ گذشته رقم بخورد. 
شکستی که باعث شد فشار هواداران برای برکناری منصوریان از 

سرمربیگری آبی پوشان پایتخت بیشتر شود.
برای بررسی علت ناکامی استقلال، می توان موارد زیادی را مطرح 
کرد، مواردی که در بیشتر آنها منصوریان نقش اصلی را بازی 
کرده و با تصمیمات اشتباه خود باعث شد استقلال نتواند به یک 
تیم باثبات و منسجم تبدیل شود. از ابتدای فصل گذشته که 
منصوریان جانشین مظلومی شد می شد حدس زد استقلال آینده 
روشنی نداشته باشد اما توفیق اجباری که برای این تیم رخ داد 
این بود که منصوریان مجبور شد از بازیکنان جوان استفاده کند، 

هر چند 
سرمربی استقلال

بر خلاف گفته هایش 
هیچ وقت اعتقادی به 
نداشته،  جوانگرایی 
محرومیت  اما 
و  نقل  از  استقلال 
میدان  انتقالات، 
درخشش  برای  را 

بازیکنان جوان این تیم 
هموار کرد. این 

اتفاق درست در زمانی رخ داد که تیموریان و جپاروف با استقلال 
قرارداد امضا کرده بودند اما به دلیل محرومیت آبی های پایتخت، 

نتوانستند برای این تیم بازی کنند.
نایب قهرمانی استقلال در فصل قبل و همچنین پیروزی این تیم 
در دربی پایتخت، ابقای منصوریان در سمتش را در پی داشت، هر 
چند شکست سنگین استقلال از العین و دریافت 6 گل از این تیم، 
تردیدهای زیادی را برای هواداران استقلال ایجاد کرد. تردیدهایی 
که در فصل جاری به یقین تبدیل شد و این تیم با نتایج ضعیفی 

که کسب کرده در رده پانزدهم جدول جا خوش کرده است.
با توجه به اشتباهات منصوریان در فصل قبل، پیش بینی می شد 
او فصل جدید را با اشتباهاتی کمتر آغاز کند اما او تحت تاثیر جو 
کاذب در بازار نقل و انتقالات، بازیکنانی را جذب کرد که نیاز این 

تیم نبودند. هیچ کس متوجه نشد چرا بازیکنانی
مثل شجاعیان، بیت سعید، جباری و حتی شهباززاده راهی این 
تیم شدند. این در حالی است که منصوریان بازیکن تاثیر گذاری 

مثل برزای و مگویان را در لیست مازاد قرار داد.
نکته تاسف آورتر این که او در هر بازی با یک ترکیب متفاوت 
تیمش را به میدان فرستاد تا نشان دهد بعد از گذشت 6 هفته 
هنوز ترکیب اصلی تیمش را پیدا نکرده است. عدم در اختیار 

یک  کادر فنی قوی و با دانش هم از جمله داشتن 
یلی  لا بود که در ناکامی استقلال نقش داشت. د

و  اعتقاد دارند حضور چینی  برخی ها 
خرمگاه روی نیمکت استقلال، تنها به 
با منصوریان  آنها  دیرینه  رفاقت  خاطر 
تیم نفت هم در کنار  این دو در  بوده، 
منصوریان بودند تا مشخص شود سرمربی 
استقلال در هر تیمی که حضور داشته باشد 
خرمگاه و چینی هم در کنار او خواهند بود. هر 
چند در فصل جدید، میک مک  درموت هم به 
کادر فنی استقلال اضافه شد، اما یک مربی 
بدنساز چگونه می تواند در مسائل فنی 

یاری رسان منصوریان باشد؟
این مسائل  به  توجه  با   
منصوریان تصور نمی کرد با وجود 
محبوبیت زیادی که داشت این 
شاید  ببیند.  را  تلخ  روزهای 
اشتباهات  متوجه  او  آینده  در 
بی پایان خود در استقلال شود، 
اشتباهاتی که باعث شد هم او و 
هم استقلال وداعی تراژیک با یکدیگر 

داشته باشند!

منصوریان نسخه خودش و استقلال را پیچید آنالیز

بحران استقلال در لیگ برتر ...
با توجه به نتایج اخیر استقلال در لیگ برتر، سه تن از پیشکسوتان این باشگاه در 

خصوص وضعیت این تیم توضیحاتی داده اند که در ادامه می خوانید:

روشن: هیچ وقت استقلال در تاریخ اینگونه نبوده است
حسن روشن پیشکسوت باشگاه استقلال گفت: یکسری آدمی 
که چیزی نمی دانند منصوریان را روی کار آوردند. مدیران قبلی 
استقلال جهانیان، افشارزاده و توفیقی که از ورزش چیزی سرشان 
نمی شود منصوریان را به استقلال آورند. مقصر اصلی آنها هستند 
و مقصر دوم خود منصوریان است. الآن استقلال کمیته فنی ندارد 
تا روی جذب بازیکنان نظر دهد. وقتی مدیرعامل نمی داند و هر 

بازیکنی که مربی می گوید جذب می کند،  همین می شود. تصمیمات سرمربی ابتدا باید در 
کمیته فنی بررسی و بعد اجرا شود. منصوریان باید غرورش را زیر پا بگذارد و از دوستان و 

همبازیان سابق خود کمک بگیرد تا شاید از این بحران خارج شود.
روشن در پاسخ به این پرسش که آیا آمدن مربی خارجی می تواند به استقلال کمک کند؟ 
خاطرنشان کرد: باید مربی خارجی بیاورند، اما نه الآن. سه سال پیش کمیته ای تشکیل 
شد و در آن گفتیم باید یک مربی خوب خارجی بیاوریم، نه از این »ساندویچ ها« که دست 
دلال ها است. باید یک مربی خوب بیاوریم و آکادمی های استقلال را راه بیندازیم، اما 
مرحوم پورحیدری، مظلومی را پیشنهاد داد که آخرش آن  شد و پس از آن هم منصوریان 

آمد که آخرش شد این.

طباطبایی: در این تیم نشانه ای برای تغییر نیست
هادی طباطبایی در خصوص نتایج ضعیف تیم فوتبال استقلال 
اظهار داشت: به نظر من استقلال هم از نظر نتیجه و هم از لحاظ 
فنی شرایط خوبی ندارد.با توجه به تغییرات در این یکی دو سال 
اخیر در استقلال این نتایج قابل پیش بینی بود. تغییراتی که در کادر 
فنی بوجود آمد و همینطور در مدیریت استقلال و عدم هماهنگی 
که در بعضی تصمیمات در استقلال می بینیم همه این اتفاقات 

دست به دست هم داد تا استقلال وارد بحران شود.
اگر استقلال بخواهد نتیجه ای بگیرد باید از لحاظ فنی تغییراتی انجام دهد. در این بازی 
ما چیزی از استقلال ندیدیم که نشان دهد تغییری کرده است. با توجه به فرصتی که 
داده شده ، نشانه هایی از  استقلال ندیدیم. این تیم از لحاظ تاکتیکی برنامه خاصی ندارد 
و حتی نمی تواند دروازه تیم حریف را باز کند، درست است فشارهای زیادی آورد اما وقتی 

برنامه دقیقی نداشته باشد نمی تواند کار خاصی انجام دهد. 
به نظر من مدیریت اشتباه بزرگی کرد که اولتیماتوم داد و این اولتیماتوم علنی شد و همه 
متوجه شدند و شاید این عامل باعث شد که استرس وارد تیم شود. فقط حرف زدن بابت 
اینکه نیاز به زمان داریم مهم نیست، مهم این است که استقلال واقعاً نیاز به تغییرات دارد 
و این تغییرات فقط مختص به  نفرات نیست.از لحاظ فنی استقلال نیاز به تغییر دارد تا 

بتواند در آینده حرفی برای گفتن داشته باشد.

اقبالی: باید این بحران بررسی شود
مسعود اقبالی مربی اسبق استقلال در این خصوص گفت: تیمی 
که در شش بازی چهار باخت می آورد و فقط یک گل زده دارد 
معنایش این است که برنامه تاکتیکی منطقی نداشته و بیمار است. 
استقلال وارد بحران شده باید نشست و این بحران را بررسی کرد. 
باید دید علت این بحران کادر مدیریتی است، کادر فنی است یا 

مشکلات مالی. استقلال بد بازی می کند.
استقلالی که 20 میلیون هوادار دارد انتظار هم از آن بالاست کار کردن با چنین تیمی 
سخت است. منصوریان مربی جوانی است باید تجربه اندوزی کند. برای موفقیت در فوتبال 
باید اصول منطقی در دفاع و حمله را در زمین پیاده کرد. با رمل و اسطرلاب نمی توان 
نتیجه گرفت باید با منطق فوتبال تیم را به موفقیت رساند. بازیکنان باید شرح وظایف خود 
را بدانند. اکنون شکل تیمی  استقلال به هم ریخته است. من در کلاس های مربیگری 
به منصوریان این مسائل را گفته ام نمی دانم او چرا این مسائل را در زمین اجرا نمی کند و 
اگر تیمش این مسائل را در تمرینات انجام می دهد چرا این اتفاقات در زمین مسابقه رخ 
نمی دهد. در سال 84 وقتی من با قلعه نویی در استقلال کار می کردم برخی از بازیکنان آن 
زمان که اکنون دیگر بازنشسته شده اند به ما مربیان تیم می گفتند اجازه بدهید ما فوتبال 

بازی کنیم که من به آنها می گفتم این تیم استقلال است نه یک تیم محلی. 

اخبار داغ فوتبال اروپا
لواندوفسکی و پافشاری برای رفتن به رئال مادرید

روبرت لواندوفسکی ستاره تیم فوتبال بایرن مونیخ که پیش از این هم به سانتیاگو برنابئو و رئال مادرید 
نسبت داده شده بود، از مدیر برنامه هایش درخواست کرده که شرایط انتقال او به تیم اسپانیایی را 
فراهم کند. طبق ادعای مطبوعات اسپانیایی او چندی پیش اعلام کرده بود در بایرن مونیخ رقابت 
کافی بین بازیکنان برای قرار گرفتن در ترکیب اصلی وجود ندارد؛ بخصوص یکی از پست هایی که در 

آن نیاز به جنگیدن برای قرار گرفتن در ترکیب اصلی نیست، پست او است.

بوفون: از شکست مقابل اسپانیایی ها ناراحتم
در آخرین تقابل اسپانیا و ایتالیا، بوفون در درون دروازه بود که سه گل مقابل آنها دریافت کرد. او همچنین 

به همراه یووه مقابل بارسلونا قرار گرفت که مقابل این تیم اسپانیایی نیز 3 گل دریافت کرد.
او گفت: گلزنی مسی مقابل من؟ نمی خواهم بگویم اجتناب ناپذیر بود ولی با توجه به آمار گلزنی او، فکر 
می کنم اینکه 4 بازی دروازه ام بسته نگه داشته شده، رکورد ناچیزی باشد. وقتی مقابل بازیکنی  مثل او 

بازی می کنید و با هر حرکتش، تلاش و خشم را می بینید، متوجه می شوید که او فرق می کند. 

رئال و شکست بارسا در راه جذب مدافع بیلبائو
طبق ادعای برخی نشریات اسپانیا، رئال مادرید توانسته بارسلونا را برای جذب لاپورته، مدافع قدرتمند 
اتلتیک بیلبائو شکست دهد. زین الدین زیدان، لاپورته را به عنوان جانشین بلند مدت په په مد نظر 
دارد که در این تابستان راهی بشیکتاش شد. مدافع فرانسوی می تواند در ترکیب رئال مادرید نقش 
مهمی ایفا کند و به یکی از بهترین مدافعین لیگ تبدیل شود؛ ولی این موضوع مشروط به این است 

که رئالی ها مانع انتقال او به بارسا شوند. رئال توانسته به توافق های لازم برای انتقال او دست یابد.

والورده: امیدواریم دمبله بهتر و بهتر شود
دمبله با رقمی نجومی به عنوان گرانترین خرید تاریخ باشگاه از دورتموند به بارسلونا پیوست. او در 
دو بازی اخیر بارسا به میدان رفته و موفق شده یک پاس گل نیز به ثبت برساند و حال والورده از 
شرایط او در تیم جدیدش صحبت کرد. سرمربی اسپانیایی گفت:« او دائم در تمرینات بهتر و بهتر 
می شود؛ ولی باید ببینیم که در زمین چه خواهد کرد. امیدواریم که بهتر و بهتر شود. همیشه درباره 

او از ما سوال می شود؛ ولی ما امید زیادی به او داریم و باید به او فرصت دهیم.

درخواست گرت بیل از هواداران رئال مادرید
دو تساوی پیاپی رئال در لالیگا باعث شد تا هواداران ناراضی این تیم، در دیدار اخیر بار دیگر بیل را هو کنند.

در مقابل زین الدین زیدان و بازیکنان رئال از این بازیکن حمایت کردند و این ملی پوش ولزی هم از 
هواداران خواست صبور باشند.  او به خبرنگاران گفت: ما باید آرام باشیم و بازی به بازی پیش برویم. ما با 
کسب دو جام )سوپرجام اروپا و اسپانیا(، شروع بسیار خوبی داشتیم؛ اما می خواهیم به پیروزی های مان 

ادامه بدهیم. هنوز به هدف مان نرسیدیم و می خواهیم همه جام های ممکن را فتح کنیم.

مسی Vs رونالدو: رقابت ابدی

به  ماه   21 از  بعد  منچستریونایتد 
مسابقات لیگ قهرمانان اروپا بازگشت، 
که  می رسید  نظر  به  طور  این  اما 
دور  مسابقات  این  از  اصلا  تیم  این 
اولین دیدار  تیم در  این  نبوده است. 
در مرحله گروهی بازل را 3 بر صفر 
شکست داد و ستاره این تیم در بازی 

یکی از مهاجمانش بود.
در  طولانی  راهی  البته  لوکاکو  روملو 
بهترین  کنار  در  نامش  تا  دارد  پیش 
بازیکنان و بزرگان منچستریونایتد در 
ستاره  اما  گیرد،  قرار  قهرمانان  لیگ 
بلژیکی در اولین دیدار در لیگ قهرمانان 
با لباس منچستریونایتد گلی زیبا زد و 

عملکردی ویژه داشت.
ژوزه  که  این  از  بعد  روز  چند  تنها 
مورینیو درباره او گفته بود بعد از انتقال نیمار اگر قرار بود منچستر برای خرید لوکاکو 
اقدام کند باید دوبرابر می پرداخت، 6 گل لوکاکو در 6 بازی برای یونایتدی ها این 

موضوع را به بهترین شکل ثابت کرد.
قبل از بازی سه شنبه شب لوکاکو کارهای زیادی در لیگ برتر کرده بود که ثابت 
کند منچستریونایتد که برای خرید او ٧5 میلیون پوند پول داده، خریدی منطقی و 
عالی داشته است. اما خیلی ها منتظر بودند که بعد از تماشای عملکرد او در بازی های 
اروپایی درباره اش قضاوت کنند. او هم در دیدار مقابل بازل عالی بود تا ثابت کند 
می تواند در رقابت  بین تیم های قاره سبز هم به همان خوبی است. اوثابت کرد 
لازمه های مهاجم یونایتد بودن را دارد و کاری کرد که مدافعان بازل واقعا به خاطر 

حضورش در زمین اذیت شوند.
در این بازی یونایتد باید با مصدومیت زودهنگام پل پوگبا کنار می آمد، او تنها 19 
دقیقه بازی کرد و بعد از آن به خاطر مصدومیت همسترینگ از زمین بازی بیرون 
رفت. اما مروان فلینی جای او وارد زمین شد و با ضربه سر دروازه حریف را باز کرد. 

ارسال توپ هم توسط اشلی یانگ بود.
در یک بازی مدرن که وینگرها می توانند در یک سوم حریف بسیار تاثیرگزار باشند، 
اتفاق عجیب و نادری است که یک وینگر راست با پای راست توپی را ارسال کند و 
هم تیمی اش هم با ضربه سر آن را وارد دروازه کند. مدتی بعد هم لوکاکو روی ارسال 

دلی بلیند از سمت چپ دروازه را باز کرد.
دو ضربه سر کار یونایتد را در لیگ قهرمانان آسان کرد و گل سومی که مارکوس 
راشفورد در دقایق پایانی زد تنها خامه روی کیک بود که باعث شد خنده هواداران 

یونایتد که در حال بازگشت به خانه هستند با شادی بیشتر باشد.
بازی ها مورینیو چه فکری  به  بازگشت زلاتان  با  این است که  نکته  تنها  حالا 
می خواهد برای او کند؟ نیمکت نشینی زلاتان یا لوکاکو نمی تواند یکی از گزینه ها 
باشد، اما چطور می توان از هر دوی این ها در تیم استفاده کرد؟ به هر حال چیزی 
که واضح است این است که مورینیو درست می گفت، لوکاکو را در ازای رقمی کمتر 

از ارزش واقعی اش خریده اند.

لوکاکو، خرید طلایی
 منچستر و مورینیو

درحالی که پیش از این باشگاه پرسپولیس اعلام کرده بود 
در دوبی میزبان الهلال عربستان خواهد بود، کنفدراسیون 
فوتبال آسیا اعلام کرد که پرسپولیس در ورزشگاه سلطان 

قابوس مسقط میزبان الهلال عربستان است.

AFC محل دیدار برگشت تیم های پرسپولیس و الهلال عربستان 
بازی های  همانند  اساس سرخ پوشان  این  بر  که  کرد  اعلام  را 
گذشته مقابل نمایندگان عربستان در ورزشگاه سلطان قابوس 
مسقط میزبان الهلال خواهند بود. این بازی ساعت 19:30 انجام 

می شود.
پرسپولیسی ها برای بازی مقابل الهلال پیشنهاد بازی در دبی 
امارات را داده بودند که ظاهرا با این اعلام کنفدراسیون فوتبال 
آسیا به نظر می رسد این کشور عربی با درخواست پرسپولیس 

موافقت نکرده است.
بازی رفت دو تیم 4 مهر در ورزشگاه محمد بن زاید ابوظبی برگزار 

می شود و بازی برگشت 25 مهرماه برگزار خواهد شد.

عمان ، میزبان پرسپولیس برابر الهلال است

وقتی برچسب مدیریت سیاسی ابزار تخریب می شود

به همت تیم خبري دنیای هوادار، مربي تیم فوتبال 
قرقیزستان به آرزوی خود مبنی بر دیدار و عکس 

با علي دایی، رسید

به گزارش دنیای هوادار، عبدالله الممطیری، مربي تیم 
فوتبال زیر 16 سال قرقیزستان در نشست خبری 
مربیان فوتبال نوجوانان زیر 16 سال که روز جمعه 
در اداره کل ورزش جوانان استان برگزار شد، در پاسخ 
به سوال خبرنگار دنیای هوادار از علاقه شدید خود در 

گرفتن عکس و دیدار با علی دایي سخن گفته بود.

در دیدار با اسطوره فوتبال ایران

مربي تیم فوتبال قرقیزستان به آرزوى خود رسید
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نگاه اول

  مهدی تارتار
مهدی تار تار امسال با تیم کم نام و نشانش 
دادن  شکست  با  بار  این  جنوبی،  پارس 
جدول  صدر  در  را  جایگاهش  استقلال 
محکم کرد. کاری که انجام دادنش با یک 
بازیکن کمتر سخت تر از حد ممکن بود؛ اما 

حالا در جم داستان همه بچه های سبزه روی شهر، برد مقابل تیم پرستاره و بزرگی است 
که قهرمانی آسیا را نیز در کارنامه دارد. تارتار توانسته از تیمی کم نام و نشان و بازیکنانی که 
تا قبل از این خیلی سرشناس نبودند در رقابت با تیم هایی با بنیه لیگ برتر به صدرجدول 
برسد. تیمی که با بازی منطقی و فوق العاده دفاعی بدون تلف کردن وقت  در دل مردم 
فوتبالدوست جای گرفت؛ گروهی که از امکانات آبرومندانه ای برای حضور در سطح اول 
فوتبال ایران بهره می برد؛ اما جالب است که بدانیم تنها سه سال است که در فوتبال ایران 
متولد شده است! چهره خوب این شماره دنیای هوادار مهدی تارتار است که در این هفته 

ها با تیم پارس جم می درخشد.

   کمیته فوتسال
مراسم بهترین های لیگ 95 در شرایطی 
عصر شنبه به همت کمیته فوتسال برگزار 
شد که جدا از غیبت اکثر اهالی فوتسال و 
چند چهره شاخص این رشته، برخی انتخاب 
ها که بیشتر از روی مصلحت بود با اعتراض 

هایی روبرو شد.از سوی دیگر پرداخت نشدن پاداش بازیکنان تیم ملی هم بار دیگر خبر ساز 
شد تا مراسم انتخاب برترین ها با انتقادات زیاد به پایان برسد. متاسفانه مسئولان فدراسیون 
فوتبال و کمیته فوتسال توجه ای به این رشته پرطرفدار ندارد و این روزها شاهد انتقاد های 
فراوانی نسبت به شرایط فوتسال ملی ایران می شود و چهره بد این شماره دنیای هوادار 

کمیته فوتسال فدراسیون فوتبال است.

  تیم هندبال سپاهان
دیدار  در  سپاهان  جوانان  هندبال  تیم 
نیمه نهایی مسابقات  قهرمانی جوانان کشور 
مقابل طلای سرخ قائن شکست خورد و از 
راهیابی به فینال بازماند؛ اما پس از بازی 
حوادثی در درون زمین رخ داد، که اصلا 

هیچ شباهتی به بازی هندبال نداشت. بعد از اینکه ویدیوی کتک کاری بازیکنان تیم 
سپاهان با داور منتشر شد، فدراسیون هندبال هم تصمیم گرفت خاطیان را به کمیته 
انضباطی دعوت کند. چهره زشت این هفته بازیکنان بی اخلاق سپاهان هستند که حرمت 
قاضی میدان را شکستند و دقایق زشتی را به نمایش گذاشتند. چهره زشت این هفته مالک 

این باشگاه ریشه دار است که می خواهد یک باشگاه ورزشی را نابود کند.

از نبود بعضی ها در لیست بهترین ها، واقعا تعجب 
کردم. مثلا در بخش بهترین مربی، این عنوان حق 
رضا لک بود که با گیتی پسند قهرمان لیگ شد و 
جایزه اش را هم گرفت ولی چرا جواد اصغری مقدم 
که با دبیری نایب قهرمان شد و یا علی افضل که 
با مس عملکرد خوبی داشت، در لیست بهترین ها 
نبودند؟ به نظرم جای بچه های تیم دبیری در میان 
کاندیداهای بهترین ها خالی بود. بهتر بود راجع به 
انتخاب ها بیشتر فکر می کردند اما در کل برگزاری 

این مراسم جای تشکر دارد.

گیتی  آیا  پایانی؛  سئوال  عنوان  به   
پسند امسال عنوان قهرمانی را از آن خود 

می کند؟
تمام تلاش و برنامه ریزی ما و فکر و ذکر بازیکنان 
حال  در  شویم.  لیگ  قهرمان  که  است  همین 
حاضر تمریناتمان بدون بازیکنان ملی پوش آغاز 
شده است و یک مقدار کار بدنی و تاکتیکی می 
کنیم. ان شاءالله بعد از پایان مسابقات داخل سالن 
آسیا، بازیکنان ملی پوش هم به تمرینات اضافه 

می شوند.

کشاورز: رفتار مسئولان نسبت به تیم ملی فوتسال تاسف آور است
کاپیتان پیشین تیم ملی فوتسال ایران با بیان اینکه برنامه ناظم الشریعه برای جوانگرایی تیم ایران درست است، گفت: رفتار مسئولان نسبت به فوتسال تاسف آور است. محمد کشاورز به وضعیت تیم ملی فوتسال 
ایران در آستانه رقابتهای آسیایی داخل سالن پرداخت و از رفتار مسئولان در قبال تیم ملی و عناوینی که به دست آورده، انتقاد کرد. این بازیکن همچنین تاکید کرد که فکر و ذکر بازیکنان گیتی پسند قهرمانی دوباره 

در لیگ برتر است. مشروح گفتگوی کشاورز در ذیل می آید:

تیم ملی اگر جوانگرایی نکند به مشکل می خورد

InstaHavadar

داوید دخیا
پیروزی ارزشمند در کنار صدمین کلین شیت. هرگز تصورش را هم نمی کردم

سعید معروف
این مدال مبارک همه ایرانی ها. مرسی از حمایت تمام مردم ورزش دوست.

در  امروز  البرز  اکسین  و  فارس  جدید  برق  تیم  دو 
چارچوب هفته پنجم لیگ دسته اول فوتبال ایران به 

مصاف هم رفتند.   
دو تیم برق جدید فارس و اکسین البرز در ورزشگاه 
تختی شیراز در چارچوب هفته پنجم لیگ دسته اول 
فوتبال ایران به مصاف هم رفتند که تیم برق جدید 
فارس توانست 3 امتیاز ارزشمند خانگی را کسب کند.

در این دیدار تک گل برق شیراز را رضا فیروززاده در 
شلوغی 18 قدم و در دقیقه پنجاه و هشتم به ثمر 

رساند.
تیم اکسین هم توانست یک پنالتی بدست بیاورد که 

مسعود حق جو این پنالتی را به هدر داد.

ترکیب برق جدید فارس:
مهراد بشاگردی - مجید بهروزی - سعید خردمند - 
پوریا زارع - رضا فروز زاده - پوریا آریاکیا - میثم شاه 
مکوند زاده - رسول بهاروندی - حمید نوری - مجتبي 

زارعی - وحید سبزی
ترکیب اکسین البرز:

سجاد بیرانوند - میثم آقابابایی - بهمن کامل - مسعود 

حق جو- محسن ایران نژاد - سید مهدی حسیني - 
حمید طاهري فرد - شاهین شفیعی - حافظ یعقوبی 

- یاسر وکیلی - آرمان رمضانی

علي لطیفي: مستحق شکست نبودیم
اما  گذاشتیم  نمایش  به  خوبي  بازي  لطیفي:  علي 

موقعیت هایمان به گل تبدیل نشد.
از شکست  پس  البرز  اکسین  فوتبال  تیم  سرمربي 
تیمش برابر برق جدید فارس اظهار داشت: نیمه اول 
بازي خیلي خوبي به نمایش گذاشتیم و اگر کمي با 

دقت بودیم مي توانستیم به گل برتري دست یابیم.
او ادامه داد: نیمه دوم بازي حریف در دقایق اولیه بهتر 
از ما بود و به گل رسید، در ادامه چند فرصت خوب 
گلزني بخصوص پنالتي مان هدر رفت تا در روزي که 

مستحق شکست نبودیم بدون امتیاز بازگردیم.
علي لطیفي در خصوص داوري نیز بیان داشت:  در 
طول 4 بازي گذشته و جام حذفي از داوري ها بشدت 
متضرر شدیم اما امروز داوري خیلي خوبي را شاهد 
بودیم فقط یک مورد این بود که باید به آن اشاره کنیم 
زمان کم وقت تلف شده بود که دروازبان برق پس از 

اینکه پیش افتادند بیش از 10 دقیقه وقت بازي را تلف 
کرد و حتي 6 تعویض نیز انجام شد اما داور فقط 4 

دقیقه وقت تلف شده اعلام کرد.

مدیرعامل باشگاه اکسین البرز:
 از داوری ها بشدت متضرر شده ایم

مدیرعامل باشگاه اکسین بر بهبود شرایط داوری های 
بازی های لیگ یک در هفته های آتی تاکید کرد.

نوید طاهری پور  در جمع خبرنگاران در خصوص 
آخرین وضعیت اکسین در لیگ یک اظهار داشت: 
اینکه  خلاف  بر  است،  خوب  بسیار  ما  تیم  شرایط 
آغاز  دیر  را  فصل  پیش  آمادگی  اردوی  و  تمرینات 
شرایط  الان  تا  که  می کنم  شکر  را  خدا  اما  کردیم 
خوبی داریم. من احساس می کنم، می توانیم در ادامه 
امتیازهای خوبی را به دست بیاوریم. این تیم ٧0-60 
درصد خودش نبوده، باید از لحاظ بدنی بیشتر کار 
کنیم تا بتوانیم در بازی های بعدی امتیازهای کامل 

را کسب کنیم.
مدیرعامل اکسین البرز با تاکید بر اینکه تمام تمرکزمان 

روی لیگ دسته اول خواهد بود، بیان داشت: سیاست 
کلی باشگاه صعود به لیگ برتر بوده و برنامه خاصی 
برای جام حذفی نداریم اما بازیکنان با غیرت و تعصب 
را  و متخصص جام حذفی  برابر سایپا ظاهر شدند 
غافلگیر کردند که به همین منظور پاداش ویژه ای 

برای کادرفنی و بازیکنان در نظر گرفته ایم.
وی در ادامه افزود: من به این تیم امیدوار هستم، کادر 
فنی و بازیکنان خوبی در اختیار داریم، امیدوارم در 

پایان فصل به لیگ برتر صعود  کنیم.
طاهری پور در پایان اظهار داشت: متأسفانه از داوری 
در این بازی ها راضی نیستم؛ ما تابع نظر داور هستیم 
اما نباید قضاوت داور طوری باشد که حقی ناحق شود. 
اگر فیلم بازی های ما را نگاه بکنید متوجه می شوید 
برابر گل گهر پنالتی ما گرفته نشد ، مقابل ملوان گل 
ما را مردود اعلام کرد و در برابر سایپا نیز پنالتی ما 
دیده نشد ، دوبار سرمربی تیمم اخراج شده که دلیل 
اخراج وی را نمی دانیم و این باعث شده تا تیم ما 
بشدت ضربه بخورد. امیدوارم که در بازی های بعدی 

تیم داوری شرایط بهتری داشته باشد.

باخت اکسین در روزی که بدشانس بود
هفته پنجم لیگ دسته اول؛

تیم فوتبال استقلال در هفته هفتم میزبان ذوب آهن 
است و برای این دیدار دو بازیکن مصدوم این تیم آماده 

بازی می شوند.

به سر  نامعلوم و مبهمی  تهران که در شرایط  آبی پوشان 
می برند، در هفته هفتم رقابت های لیگ برتر میزبان تیم ذوب 
آهن اصفهان هستند. تیمی که در هفته ششم موفق شد 
استقلال خوزستان را با 6 گل در هم بکوبد تا با روحیه ای 

مضاعف به مصاف با استقلال بیاید. 
آبی پوشان از ابتدای فصل و حتی از پیش از آغاز فصل بازیکنان 
آسیب دیده زیادی داشتند و این باعث شده بود تا سرمربی این 

تیم در هیچ یک از بازی های پیش رو قادر به استفاده از همه 
داشته هایش نباشد. 

سید مجید حسینی و داریوش شجاعیان که چندی پیش 
آسیب دیدند و دو بازی اخیر این تیم را هم به همین دلیل 
از دست داده اند، به شرایط مطلوب بازگشته اند و در صورتی 
که در هفته هفتم نیاز به استفاده از آنها باشد، مشکلی بابت 
مصدومیت ندارند. تیم استقلال در هفته ششم لیگ برتر در 
شهر جم با نتیجه دو بر صفر مغلوب تیم پارس جنوبی شد و 
در هفته هفتم در یک دیدار حساس میزبان تیم ذوب آهن 
روز چهارشنبه 29  از ساعت 20  دیدار  این  است.  اصفهان 

شهریور در ورزشگاه آزادی برگزار می شود.

دو بازیکن مصدوم استقلال به بازی با ذوب آهن می رسند

فوتبال

اگر افتخاری سیاسی است پس کدام مدیر، ورزشی بود؟
جمهوری محمود احمدی نژاد با ریاست فدراسیون دوچرخه 
سواری پا در عرصه ورزش گذاشت، وی از شهریور سال 8٧ 
به عنوان مدیرعاملی باشگاه استقلال دست یافت و تا خرداد 
89 در این مسئولیت ادامه داد. واعظ آشتیانی را می توان 
یکی از سیاسی ترین مدیران باشگاه استقلال دانست که 

از لابی های وی برای ورود به ورزش همگان اطلاع دارند.
بهرام افشار زاده؛ ورزشی اما کم فرصت

وزارت  در  تغییرات  و  روحانی  آقای  دولت  کار  به  آغاز  با 
ورزش و جوانان نگاه به انتخاب مدیران سرخابی کرد. در 
باشگاه استقلال بهرام افشار زاده با سوابق بسیاری در عرصه 
ورزش  جایگزین علی فتح الله زاده شد. انتخاب افشار زاده 
با سوابقی همچون دبیر کلی کمیته ملی المپیک و ریاست 
فدراسیون وزنه برداری و... نشان داد نگاه وزارت ورزش بر 
انتخاب مدیران ورزشی برای دو تیم بزرگ پایتخت است. 
افشار زاده که چندی بعد از آغاز مدیریتش در استقلال 
مسئولیت مدیرکلی حوزه وزیر را در وزارت ورزش و جوانان 
بر عهده گرفت به واسطه مشغله کاری در مرداد 95 از باشگاه 

استقلال کنار رفت.

رضا افتخاری؛ از انتخابی جام جهانی 98 تا استقلال
و اما بالاخره رضا افتخاری مدیرعاملی که این روزها حواشی 
زیادی پیرامون سیاسی بودن وی و حمایت سیاسیون از وی 
روی زبان ها افتاده است. سوابق فوتبالی و ورزشی افتخاری بر 
می گردد به مسابقات انتخابی جام جهانی 98 که سرپرستی 
تیم ملی فوتبال را بر عهده داشت، وی همچنین مدیرکلی 

ورزش استان تهران، نایب رئیس فدراسیون فوتبال، دبیر کل 
فدراسیون فوتبال، رئیس کمیسیون فوتسال و.. را در کارنامه 
خود دارد. در شرایطی این روزها برچسب مدیر سیاسی به 

رضا افتخاری زده می شود که وی در مقایسه با چندین 
مدیر پیشین باشگاه استقلال ورزشی ترین و فوتبالی ترین 

کارنامه را دارد.

دشواری های مربی کروات روی پل گذار سپاهانبررسی سوابق مدیران باشگاه استقلال
سپاهان در برابر فولاد هیچ نشانی از پرافتخارترین تیم لیگ برتر 
نداشت. تیم کرانچار فاقد انسجام و قدرت لازم بود و این نشان 
و  اصفهان روزهای دشوار  می دهد سرمربی کروات طلایی های 

متزلزلی را در اصفهان سپری می کند.
به گزارش ورزش سه، شکست سپاهان برای فولاد فارغ از نتیجه 
به دست آمده حاوی یک نکته مهم بود و آن اینکه تیم زلاتکو 
کرانچار به انسجام تیمی نرسیده است و این یک زنگ خطر بزرگ 

برای ادامه کار در این تیم پرافتخار اصفهانی به نظر می رسد.
نگاهی به آمار و ارقام دوران حرفه ای زلاتکو کرانچار بیانگر این 
است که او یکی از پرافتخارترین مربیانی است که تابه حال در 
فوتبال ایران مشغول به کارشده است. او چه به عنوان بازیکن و 
چه به عنوان مربی افتخارات قابل توجهی را به دست آورده است؛ 

اما اکنون در سپاهان شرایط دشواری دارد. کرانچار در دوران 
فوتبالش و در ده سال حضورش در دیناموزاگرب در 261 
بازی 98 گل به ثمر رساند. او با این تیم یک بار قهرمان لیگ 
یوگسلاوی)81-82( و دو بار قهرمان جام حذفی)1980و 83( 
شد. او سپس به راپیدوین رفت و در بوندس لیگای اتریش دو 
مقام قهرمانی در سال های 8٧ و 88 به دست آورد. او برای 

راپیدوین در 201 بازی 106 گل زد.
کرانچار در دوران مربیگری نیز افتخارات جالب توجهی دارد. 

او مربیگری را از سال 91 به عنوان دستیار و مشاور و با 
تیم اف سی کارنتن در لیگ اتریش آغاز کرد؛ اما افتخارات 

با  و  مربیگری  آغاز  از  بعد  سال   4 تنها  تیم او 
او  شد.  آغاز  دیناموزاگرب  با محبوبش 

 96 های  سال  در  بار  دو  تیم  و این 
او  رسید.  قهرمانی  عنوان  به  در 9٧ 
سال های 96 و 98 هم با این تیم 
شد.  حذفی  جام  قهرمان  و دوبار  ا
تیم  با  و   2001 سال  …… در 
به Zagreb موفق شد بار دیگر 
کرواسی  لیگ  قهرمانی  مقام 
برسد. کرانچار باقی افتخاراتش 
را در ایران و همراه سپاهان 
به دست آورد. یک قهرمانی 
فصل  در  برتر  لیگ  در 
90-91 و یک قهرمانی در 
 92 سال  در  حذفی  جام 
تعداد افتخارات و جام های 
کرانچار را در دوران حرفه ای 
زندگی اش به سیزده رساند.

زلاتکو کرانچار یکی از پرافتخارترین مربیانی است که در این سال 
ها به فوتبال ایران آمده است؛ اما او با وجود این میزان تجربه و 
افتخار اکنون روی لبه پرتگاه اخراج قرار دارد. او از شش بازی که 
روی نیمکت سپاهان نشسته تنها یک برد به دست آورده که با 
سه تساوی و دو باخت این تیم را به شش امتیاز و رتبه دوازدهم 
جدول رسانده است. اما آمار 1٧… بردهای تیم تحت هدایت او در 
این فصل برای هواداران پرافتخارترین تیم لیگ برتر قابل قبول 
نیست. کرانچار در شش بازی باقیمانده فصل قبل به اصفهان آمد 
و انتظار می رفت تا امسال تیمی قدرتمند را روانه میدان کند؛ اما 
کرانچار در ابتدای فصل در سپاهان خانه تکانی 
کرد و تاحدودی چهره سپاهان را تغییر 
داد. هرچند شاید او هنوز در حال 
شستن ظرف های کثیف حاصل 
سپاهان  در  ویسی  انقلاب  از 
این  هست  هرچه  اما  است؛ 
سپاهان امروز تیمی نامنسجم 
سپاهان  ترین  ستاره  کم  و 
سال های اخیر است. تیمی که 
برابر  بازی  در  نمایش ضعیفش 
فولاد این ذهنیت را به وجود آورد 
نحسی  دچار  کرانچار  شاید  که 

سیزده شده است.

وقتی برچسب مدیریت سیاسی ابزار تخریب می شود

جدول لیگ دسته یک

به همت تیم خبري دنیای هوادار، مربي تیم فوتبال 
قرقیزستان به آرزوی خود مبنی بر دیدار و عکس 

با علي دایی، رسید

به گزارش دنیای هوادار، عبدالله الممطیری، مربي تیم 
فوتبال زیر 16 سال قرقیزستان در نشست خبری 
مربیان فوتبال نوجوانان زیر 16 سال که روز جمعه 
در اداره کل ورزش جوانان استان برگزار شد، در پاسخ 
به سوال خبرنگار دنیای هوادار از علاقه شدید خود در 

گرفتن عکس و دیدار با علی دایي سخن گفته بود.

روزنامه  تیم  تلاش  با  همواره  موضوع  این  درادامه، 
دنیای هوادار و به رسم مهمان نوازی استان البرز، 

هماهنگي های لازم براي این اتفاق صورت گرفت.
عبدالله المطیری در روز دوشنبه، پس از دو روز از 
اعلام درخواست خود در جمع خبرنگاران، به خواسته 
خود رسید و با علی دایی، مربي تیم سایپا در محل 

تمرین این تیم دیدار کرد.
وي در ارتباط با این دیدار، در گفت وگوي اختصاصي 
با خبرنگار دنیای هوادار، گفت: هیچ وقت فکرنمي 
کردم به این خواسته ام برسم، اما درنهایت بابت این 

اتفاق امروز و دیداري که با مرد بزرگ فوتبال ایران 
دیدار داشتم، خوشحال هستم.

وی درپایان نیز از خبرنگار و تیم خبری دنیای هوادار 
براي هماهنگي در اجراي این امر تشکر کرد.

علي دایی درگفت وگو با دنیای هوادار: 
سایپا به کرج نمي آید

علی دایی گفت: تصمیمی درمورد این که تیم سایپا به 
کرج بیاید گرفته نشده و حتي صحبتي هم درارتباط 

با این موضوع مطرح نشده است.

علی دایی درگفت با دنیاي هوادار در پاسخ به سوال 
خبرنگار دنیاي هوادار مبني بر حضور سایپا و تمرین 
این تیم در کرج تصریح کرد: این موضوعي است که 
اکنون من از شما مي شنوم چراکه هیچ صحبت و یا 

تصمیمي در این زمینه گرفته نشده است.
وي ادامه داد: اگر تصمیمي گرفته شود قطعا خودمان 
اعلام خواهیم کرد اما از زماني که من به این تیم 
آمده ام و از استان البرز این تیم به تهران منتقل شده 
است، هیچ تصمیمي مبني بر حضور و تمرین در کرج 

نگرفته ایم.

در دیدار با اسطوره فوتبال ایران

مربي تیم فوتبال قرقیزستان به آرزوى خود رسید
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پور البرز قهرمانی در لیگ نونهالان 
البرز را تکرار کرد

تیم فوتبال پور البرزر بدون شکست وبا 
کسب 19 امتیاز برای دومین سال پیاپی 
قهرمانی لیگ نونهالان 1۴ سال البرز را از 

آن خود کرد.

این رقابت ها با حضور 8 تیم به شکل دوره 
ای برگزار وروز جمعه گذشته به پایان رسید که  پورالبرز با ارائه 
نمایشی دلپذیر وکسب 19 امتیاز به مقام اول رسید و جواز حضور 

در لیگ نونهالان کشور  را کسب کرد.
در این رقابت ها تیم های خوب کانون واستقلال نیز دوم و سوم 

شدند.
در این رقایت ها پورالبرز با  28 گل زده، 3گل خورده بهترین خط 
حمله ودفاع  مسابقات را از آن خود کرد ضمن آنکه محمد رضا 
ناصری با 18 گل به عنوان آقای گل و شایان داداشی با 16 پاس گل 

بهترین پاسور مسابقات از تیم پورالبرز معرفی شدند.
باشگاه پور البرز یکی از موفق ترین باشگاه های البرز در رده سنی 
پایه محسوب می شود و توانسته هرساله بازیکنان مستعدی را به 
فوتبال کشور معرفی کند.مهمترین تیم این باشگاه در حال حاضر 
نوجوانان آن است که دهمین سال حضور خود در لیگ برتر کشور 
را تجربه می کند وقرار است از نیمه دوم مهرماه به مصاف حریفان 

خود برود.

دبیرهیئت کشتی البرز:
آرامش خوبی برکشتی البرز 

حاکم است
دبیر هیئت کشتی استان البرز با بیان 
اینکه این استان پس از گذر از یکسال 
بلاتکلیفی آرامش و ثبات خوبی را تجربه 
می کند از روند صعودی کشتی در البرز 

خبرداد.

جهانگیر ترابی افزود: خوشبختانه برنامه ها در این هیئت ورزشی 
به خوبی پیش می رود و با تلاش وانگیزه ای که حمید یاری به 
عنوان رییس این هیئت ورزشی دارد توانسته ایم برکیفیت آموزش 

و خدمات در این هیئت ورزشی بیفزاییم.
وی افزود: بازسازی وبهسازی فضای اداری خانه کشتی مطهری در 
کنار تجهیز خانه کشتی تختی از اهم اقدامات صورت گرفته در 

ماه های اخیر بوده است.
و  کارگروه های مختلف  ایجاد  با  عین حال  در  داد:  ادامه  ترابی 
تشکیل کمیته فنی از بزرگان کشتی البرز سعی شده فرایند تصمیم 
سازی ها و انتخاب کشتی گیران و اعضای کادر فنی تیم های اعزامی 

به مسابقات با کمترین اشکال و ایراد رقم بخورد.
بیان کرد: در حال حاضر کلیه  البرز  استان  دبیر هیئت کشتی 
برنامه های آموزشی هیئت به خانه مطهری منتقل شده و خانه 
کشتی تختی به اردوهای آماده سازی تیم های منتخب اختصاص 

یافته است.
ترابی با اشاره به کسب عنوان ارزشمند حسین نوری در مسابقات 
جهانی ظرفیت های کشتی البرز را بسیار غنی دانست وگفت: به 
طور قطع با ادامه این روند  و تلاش های مجموعه هیئت استان 
می توان امیدوار بود روند صعودی کشتی این استان در سطح ملی 
شتاب بگیرد و این استان بار دیگر خود را به جمع قدرت های اول 

این ورزش در سطح کشور برساند.

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد درباره اینکه 
پس از رقابت های جهانی انتقادات بیشتر از 
وارد شد،  به کادرفنی  انتظار می رفت  آنچه 
اظهارداشت:  مهم ترین دلیلی که بیش از حد 
از نتایجی که گرفتیم انتقاد شد، این بود که 
ما پای اعتقادمان که حضور نفرات انتخابی 
در تمامی اوزان بود ایستادیم. این اعتقاد هم 
ناشی از آن بود که تصمیم شورای فنی بر 
آن بود که باید برترین ها در مسابقات انتخابی 
صاحب دوبنده تیم ملی شوند. ما هم تابع 
شورای فنی بودیم و تصمیمی که گرفته شد 

را اجرایی کردیم.
باید  انتخابی  فرآیند  البته  داد:  ادامه  وی 
تجربیاتی  سری  یک  از  و  شود  تکمیل تر 
آمد،  دست  به  فرانسه  در  به خصوص  که 

رسول  خود  که  موضوعی  شود.  استفاده 
آن  به  نیز  فدراسیون کشتی  رئیس  خادم 
اشاره کرد. کادرفنی کشتی آزاد تابع قوانین 
اتفاقات  بسیاری  درباره  و  است  فدراسیون 
می گیرند.  تصمیم  بزرگ های کشتی  مهم 
در رقابت های جهانی فرانسه به این نتیجه 
رقابت های  در  برتری  تنها  که  رسیدیم 
انتخابی نباید ملاک حضور کشتی گیران در 
مسابقات باشد. یک کشتی گیر باید با توجه 
به توانایی های فنی و روحی و روانی اش در 

رقابت ها شرکت کند.
تورنمنت های  در  کرد:حضور  تاکید  طلایی 
قبلی  نتایج  برمبنای  باید  و آسیایی  جهانی 
یک کشتی گیر باشد و اگر فردی در انتخابی 
مسابقات  از  نباید  رسید  هم  اول  رتبه  به 

جهانی حضورش در تیم ملی کلید بخورد. 
تمرینات  و  انتخابی  در  کشتی گیری  شاید 
تا  نهایتا  او  اما کشش حضور  باشد  بهترین 
در  نمی تواند  و  است  آسیایی  رقابت های 
مسابقات جهانی اثربخش باشد. ما در میدان 
پاریس تجربه اندوزی کردیم و نتیجه آن هم 
در مسابقات بعدی هویدا می شود. رقابت در 
تیم ملی به گونه ای است که در هر وزن ما چند 
را خواهیم داشت  اعزام  به  آماده  کشتی گیر 
ولی برای حضور در مسابقات معتبر برترین ها 

انتخاب می شوند.
او در واکنش به این موضوع که از قول وی 
عنوان شده بود در رقابت های جهانی پاریس از 
میان کشتی گیران حذف شده دو نفر کم کاری 
کرده بودند، تصریح کرد: »بله، دو نفر کم کاری 

کردند اما این کم کاری عمدی نبود. ما نسبت 
به زحمتی که در تمرینات تیم ملی کشیده 
بودیم انتظار داشتیم تا نمایش بهتری را ببینیم 
اما دو کشتی گیر به خاطر استرسی که داشتند 
ضعیف تر از حد معمول ظاهر شدند و نشان 
دادند که کشش لازم برای روی تشک رفتن 
را در مسابقات جهانی ندارند. یکی از نکاتی که 
ما در جهانی پاریس تجربه کردیم این بود که 
باید پس از انتخاباتی ها براساس نتایج حضور 
در تورنمنت ها نفرات را با همکاری شورای فنی 

طبقه بندی کنیم.
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در مورد اینکه 
را  کدام  شد  وی  به  که  انتقاداتی  میان  در 
غیرمنصفانه دید، عنوان کرد: متاسفانه اکثریت 
نتیجه کلی را دیدند و نسبت به آن قضاوت 

و  ما  ادله  آنکه  از  پس  هم  خیلی ها  کردند. 
رئیس فدراسیون را دیدند اگر قانع شدند هم 
حاضر نشدند نظرشان را تغییر دهند. در بین 
انتقاداتی که انجام شد انتقاد وزارت ورزش بهتر 
از خیلی از اهالی کشتی بود که درخواست 
کرده بود تا دلایل این شکست بررسی شود و 
به حاشیه نرفته بود. ما قوی ترین شورای فنی 
را در فدراسیون داریم و آنها می توانند به دقت 

علت شکست های را پیدا کنند.
وی تاکید کرد: ما باید طرز تفکر کشتی گیران 
را تغییر دهیم. ملی پوشان نباید به این فکر 
مدال  جهانی  مسابقات  در  اگر  که  کنند 
بگیرند در ارگانی استخدام می شوند. همین 
کشتی های  جای  به  که  شده  باعث  تفکر 
تهاجمی شاهد این باشیم که آزادکاران پس 
از آنکه امتیاز جلو می افتادند به دنبال دفاع 
کردن و حفظ امتیاز بودند در شرایطی که اگر 
مشکلات اقتصادی برای آنها وجود نداشت 
برای  خود  امتیارات  از  دفاع  جای  به  آنها 
کسب امتیازات بیشتر کشتی می گرفتند. باید 
کارهایی صورت بگیرد که ملی پوشان کشتی 
با اشتیاق کامل روی تشک بروند و تفکرشان 
کسب پیروزی آن هم بدون استرس باخت از 

دست رفتن مدال باشد.
طلایی افزود:بسیاری معتقدند ندادن بودجه 
فدراسیون کشتی از سوی وزارت ورزش عامل 
شکست کشتی آزاد بوده است اما این مسئله 
دلیل اصلی شکست نبود. به نظر من وزارت 
یک سیستمی بگذارد که ورزشکار بداند در 
صورت پیروزی چه عوایدی نصیب او می شود 
و اگر ببازد چه سرنوشتی در انتظار اوست. 
اینکه پس از پیروزی ها توجهی نمی شود و در 
زمان شکست هر کسی می رسد انتقاد می کند 

به کشتی گیران استرس می دهد.
او در واکنش به اینکه عنوان شده به خاطر 
تیم  کادرفنی  آسیا  سالن  داخل  بازی های 
ملی کشتی آزاد تغییر نکرده و پس از این 
فعلی  کادر  رفتن  یا  ماندن  درباره  رقابت ها 
تیم ملی شواری فنی تصمیم گیری می کند، 
تاکید کرد :من و دستیارانم تابع شورای فنی 
فدراسیون کشتی هستیم. هیچ مربی قرارداد 
یک ساله با فدراسیون نمی بندد چرا که عملکرد 
سرمربیان 4 ساله و المپیک به المپیک است 
ولی من به خاطر کمک به فدراسیون حاضر 
عملکرد  در  ببندم.  قرارداد  یک ساله  شدم 
چهارساله که در مقاطع مشخص توضیحات 
فنی در اختیار فدراسیون قرار می گیرد به طور 
کامل می توان یک مربی را تحلیل کرد چرا 
که تعداد قهرمانی ها و میزان پشتوانه ای که در 
اوزان مختلف ساخته شده اند را می توان مورد 

ارزیابی قرار داد.
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محمد طلایی گفت:در مسابقات جهانی پاریس پای اعتقادمان که حضور نفرات انتخابی در تمامی اوزان بود ایستادیم. محمد طلایی گفت: طبق برنامه ای 
که از قبل داشتیم با تیمی جدید به رقابت های ترکمنستان خواهیم رفت. سطح این رقابت ها همچون بازی های قهرمانی آسیا خواهد بود و آزادکاران میزان 
آمادگی شان را روی تشک با حریفان محک خواهند زد. تنها تغییر ما در ترکیب تیم ملی برای شرکت در مسابقات داخل سالن آسیا در مقایسه با رقابت های 

جهانی فرانسه حضور یدالله محبی در سنگین وزن است که دلیلش مصدومیت امیر طاهری است.

طلایی: در پاریس
پای اعتقادمان ایستادیم

پسر بااخلاق والیبال ایران خداحافظی کرد
یکشنیه برای والیبال ایران روز بزرگ و تاریخی بود، سروقامتان ایران برای اولین 
بار مدال برنز جهانی را از آن خود کردند و در کنار ابرقدرت های والیبال ایران 
بر روی سکوی سوم ایستادند. در کنار این لحظات شیرین؛ یکی از بااخلاق ترین 
بازیکنان والیبال از تیم ملی خداحافظی کرد. فرهاد نظری افشار پسر بااخلاق 
والیبال ایران قبل از مسابقات جام قهرمانان بزرگ جهان تصمیم گرفته بود پس 
از پایان بازی فرانسه برای همیشه از دنیای والیبال خداحافظی کند که این اتفاق 
هم افتاد و او پس از پایان بازی زمین والیبال را بوسید و برای همیشه از دنیای 
قهرمانی خداحافظی کرد. نظری افشار سال 86 توسط زوران گاییچ به تیم ملی 
ایران دعوت شد؛ اما مصدومیت سخت و سنگینی او را در میانه های راه گرفتار 

کرد و همین امر باعث شد تا این بازیکن بااخلاق سه سال از میادین دور باشد.

جورجویج : شانس برابری برای قهرمانی داشتیم
الکساندر جورجویج سرمربی تیم ملی بسکتبال صربستان پس از کسب مدال 
نقره مسابقات بسکتبال قهرمانی اروپا اظهار داشت: ابتدا به تیم اسلوونی تبریک 
می گویمف آنها بازی خوبی انجام دادند و شایسته قهرمانی بودند. دراگیچ در 
این تیم فوق العاده بود و ارزشمندترین بازیکن شد. وی گفت: باید از رسانه ها، 
هواداران که در سالن بودند و حمایت کردند، فدراسیون و به خصوص بازیکنانم 
که بهترین عملکرد را در این تورنمنت انجام دادند، تشکر کنم. ما در بازی فینال 
شانس مساوی با اسلوونی برای کسب مدال طلا داشتیم. سرمربی صربستان 
تاکید کرد: همیشه و در هر تورنمنتی برای مدال جنگیده ایم و همین سطح از 
بسکتبال مان رادر چهار سال گذشته ادامه داده ایم و حالا با کسب سومین مدال 

برنز باید به خانه بازگردیم، اما یک روز مدال طلا را کسب خواهیم کرد.

معنوی نژاد و عبادی پور در راه ایتالیا و لهستان
دو لژیونر والیبال ایران بعد از استراحتی کوتاه، هفته آینده به کشورهایی سفر 

خواهند کرد که سال آینده در لیگ های آنجا مشغول هستند.
با پایان رقابت های تیم ملی والیبال ایران در سال جاری، لژیونرهای کشورمان 
باید به کشورهایی که در آن قرارداد دارند بازگردند. میلاد عبادی پور که توانست 
عنوان بهترین دریافت کننده قهرمانی قاره ها را به خود اختصاص دهد این فصل 
را در اسکرا بلچاتو توپ خواهد زد که مسئولان این تیم حالا از خرید خود بیش 

از قبل راضی هستند.
محمدجواد معنوی نژاد هم مثل لیگ جهانی درخشان بود و بعد از استراحتی 
ایتالیا می رود تا همراه تیم ورونا سری آ را  یک هفته ای اول مهر ماه به 

تجربه کند.

توپ و تور

پیامک بازى با سردبیر

شما مخاطبان روزنامه »دنیاى هوادار« می توانید از 
از  را  انتقادات خود  و  پیشنهادات  این پس نظرات، 
طریق شماره تماس 09101839845 با سردبیر این 

روزنامه در میان  بگذارید.

  با سلام. لطفا اخبار فوتبال خارجی را با تحلیل بیشتر ارائه دهید
رضا صمدى

  سلام. اگر ممکنه آیتم اینستای هوادار را جذاب تر پرداخت کنید.
پریسا

  درود. لطفا در خصوص ورزش فوتوالی اخبار بیشتری را منتشر کنید
الف . بانی

رئیس هیات پهلوانی و زورخانه اى استان البرز: 

ورزش اصیل ایرانی نیازمند حمایت است
با توجه به ارزش و اهمیت ورزش باستانی و زورخانه 
معظم  مقام  موکد  های  توصیه  به  عنایت  با  و  ای 
رهبری مبنی بر این مطلب که » ورزش باستانی برای 
ما نه یک ورزش بلکه یک تاریخ و یک فرهنگ است«، 
هیات پهلوانی و زورخانه ای استان البرز با جدیت تمام 
در راستای احیای این فرهنگ در تلاش است و با ارائه 
برنامه ریزی های مدون سعی در ترویج هر چه بیشتر 

این رشته ورزشی در میان مردم دارد.
»میثم موحدی مهر« رئیس هیات پهلوانی و زورخانه 
ای استان البرز از برنامه ریزی های این هیات برای 
پرورش نونهالان و نوجوانان این استان خبر داد و 
گفت: آموزش پایه ورزش پهلوانی و زورخانه ای تحت 
نظارت و کنترل مربیان مجرب در تمامی زورخانه 
های استان البرز از سطح مبتدی تا قهرمانی در برنامه 
ریزی های این هیات قرار گرفته است. از طرفی تیم 
مهد  البرز،  استان  ابتدایی  مدارس  در  استعدادیابی 
کودک ها و پایه متوسطه استان زیر نظر قهرمانان 
ملی این رشته از دیگر برنامه هایی است که با جدیت 

درصدد تحقق آن هستیم.
وی تعالیم الهی و منش پهلوانی را در کنار آموزش 
ورزش امری مهم تلقی کرد و تصریح کرد: برگزاری 
البلاغه  نهج  آموزش  قرآنی،  فرهنگی،  های  کلاس 
در زورخانه ها و ترویج فرهنگ پهلوانی برای تمامی 
سنین خصوصا پایه از مهم ترین اهداف این هیات 

به شمار می رود.
»موحدی مهر« همگانی کردن این رشته در پارک 
ها و بوستان های استان البرز با مشارکت شهرداری 
را از اقدامات آتی این هیات دانست و خاطر نشان 
ها،  بوستان  و  ها  پارک  در  ورزش  این  انجام  کرد: 
برگزاری جشنواره ها و برنامه های فرهنگی در پارک 

ها و همچنین احداث زورخانه های روباز و از طرفی 
شاهنامه  مرشدی،  آموزش  های  کلاس  برگزاری 
خوانی وهم نوایی مرشدی از جمله برنامه هایی است 
که برای تحقق آن کلیه کمیته های این هیات کمر 
یاری بسته اند و برای انجام هرچه سریع تر آن در 

تلاشند.
رئیس هیات پهلوانی و زورخانه ای استان البرز رده 
نونهالان و نوجوانان را بهترین سن برای کسب تجربه 
لحاظ  به  داشت:  اذعان  و  کرد  خطاب  یادگیری  و 
حساسیت های شدید این رده سنی، می توان آموزش 
در رده نونهالان را مهم ترین بخش تعلیم دید. چراکه 
این کودکان در ابتدای کسب تجربه و در اولین پله 
های آموزش هستند و با یادگیری اخلاق پهلوانی و 
ادراک آن، می توانند این اخلاق را در خود نهادینه 
کرده و در کل بسیاری از مشکلات تربیتی که امروز 
شاید گریبان گیر مردم است، از میان برود. در واقع 
تربیت در کنار ورزش از مهم ترین رسالت های این 

ورزش باستانی و ملی است و ما باید با دقت بیشتری 
در این حوزه قدم از قدم برداریم.

موحدی مهر در گلایه از توجه بسیاری از مسئولان 
کرد:  اعلام  ورزشی  های  رشته  برخی  به  مردم  و 
شایسته است که توجه مسئولان به تمامی رشته 
های ورزشی معطوف شود و همه هیات ها به طور 
یکسان از امکانات و فضاهای حاکم استفاده کنند. 
متاسفانه فوتبال در ایران به عنوان رشته اول مطرح 
شده است و هزینه های بسیاری برای این رشته چه 
در سطح استانی و چه در سطح ملی صورت می گیرد 
که این خود باعث افت فعالیت ها و علاقه مندان سایر 
رشته های ورزشی شده است. لذا از تمامی مسئولان 
و متولیان امر تقاضا دارم همه رشته های ورزشی را 
با یک چشم نگاه کنند و تبعیضی برای رشته های 
ورزشی خاصی قائل نشوند. چرا که این تبعیض به 
مرور پیکره ورزش های دیگر را از هم می پاشد و 
سرانجام شاهد اتفاقاتی خواهیم بود که اصلا درخور 

این استان و حتی کشور قهرمان پرور ایران نیست.
وی این ورزش را ورزش ملی و پهلوانی ایران خواند 
این رشته،  تاکید کرد: زنده نگه داشتن و تداوم  و 
زنده نگه داشتن آیین و اصالت ایران است. زیرا این 
رشته در سال 88 با نظارت و تایید سازمان جهانی 
یونسکو به عنوان ورزش اصیل ایرانی ثبت شد و وفای 
به ترویج این ورزش، تعهد به پیشینه تاریخی تمام 
کسانی است که برای ترویج و حیات امروز این رشته 
تلاش های بسیار کردند. ما نیز در این هیات با کمک 
مسئولان در تلاشیم تا این رشته را در سراسر دنیا 
آموزش دهیم و بتوانیم با افتخارشاهد فعالیت این 

رشته ورزشی در سطوح جهانی باشیم.

هر  در  حضور  برای  گفت:  کاراته  ملی  تیم  سرمربی 
رویدادی برنامه ای خاص داریم و گام به گام به رقابت های 

مهم قهرمانی جهان خواهیم رسید.
آینده  افزود: سال  فوق  بیان مطلب  با   ، شهرام هروی 
میلادی به عنوان یکی از پرترافیک ترین سالها پیش 
رو کاراته ایران است. به همین دلیل برای حضور در هر 
رویدادی برنامه ای خاص داریم و گام به گام به رقابتهای 

مهم قهرمانی جهان خواهیم رسید.
وی افزود: ٧ مرحله لیگ جهانی »کاراته وان«، قهرمانی 
آسیا، بازیهای آسیایی و در نهایت قهرمانی جهان باعث 
و  کنیم  ریزی  برنامه  بیشتری  حساسیت  با  تا  شده 
مطمئن هستم با حمایتی که طی این مدت پیشکسوتان، 

قهرمانان و در کل خانواده پرافتخار کاراته ایران از تیم ملی 
داشته اند، می توانیم خاطره شیرین لینز را در مادرید 

تکرار کنیم.
هروی ادامه داد: از مسئولان فدراسیون بخصوص محمد 
صادق فرجی تشکر می کنم که بازهم به بنده و همکارانم 
پایان  تا  را  ملی  تیم  هدایت  مسئولیت  و  کرد  اعتماد 
رقابتهای قهرمانی جهان به بنده و تیم کاری ام واگذار 
کرد. بی شک این حمایت خود سرآغازی است بر تلاش 
مضاعف برای رسیدن به موفقیت های بیشتر که بدون 

همراهی خانواده کاراته امکان پذیر نیست.
سرمربی تیم ملی در مورد برنامه های خود برای ادامه کار 
هم گفت: بعد از پایان مسابقات رده های سنی جهان در 

تنریف اسپانیا، از اواخر آبان ماه با دعوت از نفرات رنکینگ 
دار، اردوهای تیم ملی را آغاز می کنیم. کار اصلی ما از 
»کاراته وان« پاریس در بهمن ماه آغاز می شود. نگاه ما 
به کاراته وان ها در کنار کسب بهترین رنکینگ، حکم 
تدارک تیم ملی برای حضوری موفق در میدان جهانی و 

بازیهای آسیایی را دارد.
وی ادامه داد: بر اساس آخرین برنامه ای که فدراسیون 
جهانی اعلام کرده، کاراته کاهایی که سکوی جهانی را 
در مسابقات مادرید کسب می کنند، به صورت مستقیم 
برای حضور در المپیک سهمیه دریافت می کنند. همین 
موضوع باعث شده تا نگاه ویژه ای به این مسابقات داشته 
باشیم. ما باید با بهترین آمادگی بدنی و روحی به اسپانیا 

برویم و بهترین نتایج را کسب کنیم تا با رسیدن به 
مدالهای با ارزش، سهمیه های خوبی را نیز کسب کنیم. 
در کنار رقابتهای جهانی، ٧ مرحله لیگ جهانی بیشترین 
امتیاز برای رنکینگ و کسب سهمیه را دارد؛ ضمن اینکه 
نیز  المپیک  به  منتهی  ای  قاره  پیکارهای  آخرین  در 
طلایی ها مجوز مستقیم سفر به توکیو 2020 را بدست 

می آورند.
هروی به مسابقات لیگ هم اشاره کرد و گفت: سوپر لیگ 
کاراته در بهترین زمان ممکن و از همه مهمتر در سطح 
فنی بسیار خوبی برگزار شد که می تواند در کنار اردوهای 
تیم ملی، یک میدان تدارکاتی بسیار خوب برای کاراته 
کاها باشد. هفته اول این رقابتها نشان داد که تنور کاراته 

ایران همیشه داغ است.
سرمربی تیم ملی در پایان گفت: کاراته ایران مدتهاست به 
ثبات بسیار خوبی دست پیدا کرده و این مدیون همفکری 
مدیریت  یک  البته  و  کاراته  بزرگ  خانواده  همدلی  و 
منسجم در راس فدراسیون است و امیدوارم بتوانیم با 
این حمایت و این ثبات بهترین نتایج را که در شان کاراته 

ایران باشد را کسب کنیم.

با حداکثر سهمیه به توکیو می رویم؛

هروى: میدان جهانی مادرید هدف اصلی است

خیمنز به سرنوشت وینکوف دچار می شود؟
در حالی که افشین داوری از فکر نکردن به حضور در انتخابات این رشته صحبت می کند 

اما شواهد خلاف این ادعای سرپرست فدراسیون بوکس را نشان می دهد.
فدراسیون بوکس ایران پس از سه دهه حضور احمد ناطق نوری در راس این فدراسیون 
در اوایل مردادماه امسال دچار تغییر و تحولات شد و افشین داوری به عنوان سرپرست  
انتخاب و ناطق نوری نیز به عنوان رئیس افتخاری به حاشیه بوکس رانده شد تا شاهد 

دگرگونی و تحولات اساسی در فدراسیون بوکس باشیم.
داوری که سابقه ریاست فدراسیون دوومیدانی و کاندیداتوری در انتخابات فدراسیون 
کاراته را در کارنامه خود دارد، در ابتدای حضور در این فدراسیون از تلاش خود برای آرام 
کردن فضای بوکس  برای برگزاری انتخابات و حتی در آخرین گفت و گو خود با خبرگزاری 
تسنیم، از فکر نکردن به کاندیداتوری صحبت کرد. اما شواهد و شنیده ها نشان می دهد 
داوری در صحبت هایش بارها از اهمیت مدال آوری در بازیهای آسیایی صحبت کرده است.
اینکه داوری قصد حضور در انتخابات فدراسیون بوکس را داشته باشد به خودی خود 
هیچ ایرادی ندارد و این حق طبیعی او است که در صورت احساس توانایی برای حضور 
در راس فدراسیون بوکس کاندیدا شود اما اینکه رسما اعلام کند علاقه ای به حضور در 
انتخابات ندارد و در پس پرده برای حضور در انتخابات برنامه ریزی داشته باشد درست 

و اخلاقی نیست.
نکته مهم بعدی دیگر سرنوشت خیمنز، سرمربی کوبایی تیم ملی است که حدود 9 ماه 
پیش هدایت تیم ملی را در اختیار گرفت و گفته شد برای تاثیرگذاری در بوکس ایران 
تا بازی های آسیایی زمان نیاز دارد. اینکه گفته  می شود داوری قصد دارد بعد از پایان سه 
ماه باقی مانده قرارداد  او اقدام به انتخاب سرمربی جدید برای تیم ملی کند یکی دیگر از 

ابهامات این روزهای بوکس ایران است.
اینکه خیمنز نیز بدون توجه به سرمایه گذاری که روی او صورت گرفته است به سرنوشت 
ولادیمیر وینکوف، سرمربی اوکراینی سابق تیم ملی دچار شود فقط باعث خواهد شد تا 
مجددا بوکس ایران یک عقب گرد داشته باشد و به فکر استفاده از مربیان ایرانی بیفتد. 
در اینکه مربیان ایرانی نیز توانایی های خود را در مقاطعی ثابت کردند هیچ شکی نیست 
اما اگر قرار بود اتفاقات امید بخش  با حضور مربیان ایرانی بیفتد قطعا کادر مدیریتی 

فدراسیون گذشته به فکر استفاده از مربی خارجی نمی افتاد.
نکته بعدی و مهم دیگر در صورت وقوع این اتفاق، سرنوشت نامعلوم سرمربی بعدی تیم 
ملی خواهد بود! طبق گفته های داوری طبق دستور وزارت ورزش و جوانان باید انتخابات 
این رشته تا پایان سال و گفته می شود تا بهمن ماه برگزار شود که این یعنی مربی بعدی 
تیم ملی تا انتخاب رئیس جدید فدراسیون تنها دو ماه سرمربی تیم ملی خواهد بود. قطعا 
این حق طبیعی رئیس آینده فدراسیون بوکس است تا با توجه به حضور احتمالا 4 ساله 
در این رشته برای آینده برنامه ریزی کند. همه این شواهد نشان می دهد در صورت عدم 
حضور داوری در انتخابات یا حتی در انتخابات و به ریاست نرسیدن مجددا شاهد تغییر و 

تحولات در راس تیم ملی باشیم.
بهتر آن است داوری با توجه به این موضوع حداقل قرارداد خیمنز را برای کوتاه مدت 
تمدید کند تا رئیس آینده این فدراسیون با بررسی عملکرد این مربی کوبایی در خصوص 

ادامه یا قطع همکاری با او تصمیم گیری کند.

ناامید از قول هاى وزارت ورزش
چرا با استعفاى رئیس فدراسیون هندبال 

موافقت نمی شود؟
در حال که اهالی هندبال خوشحال از این بودند که رحیمی به عنوان ناجی به فدراسیون برگشته استعفای 

او همه معادلات را تغییر داد.
دوران مدیریت ابوالحسن مهدوی در فدراسیون هندبال با انتقادهای زیادی همراه بود. زمانی که مهدوی به 
بهانه بیماری از سمتش استعفا داد پیش بینی می شد که علیرضا رحیمی برای ریاست فدراسیون هندبال 
هندبال نامزد شود. این پیش بینی ها با استقبال زیادی از طرف جامعه هندبال همراه شد. زیرا رحیمی بین 
سال های ٧2 تا 88 رئیس این فدراسیون بود  و در طول این مدت توانسته بود عملکرد مثبتی داشته باشد.

در نهایت پیش بینی ها رنگ واقعیت به خود گرفت و رحیمی در انتخابات فدراسیون هندبال شرکت کرد و با 
کسب بیشترین آرا توانست رئیس این فدراسیون شود. هر چند این انتخابات با حاشیه های زیادی همراه بود.

از همان روز اولی که رحیمی به فدراسیون هندبال رفت قابل پیش بینی بود که او کار بسیار سختی برای 
سروسامان دادن به وضعیت هندبال کشور داشته باشد زیرا در طول سال های گذشته، اتفاقات ناخوشایند 
زیادی در فدراسیون هندبال رخ داده بود، اتفاقاتی که مهمترین دلیل آن، سوء مدیریتی بود که در این 
فدراسیون حاکم بود. در حال که اهالی هندبال خوشحال از این بودند که رحیمی به عنوان ناجی به فدراسیون 
برگشته استعفای او همه معادلات را تغییر داد. رحیمی که تصور نمی کرد اوضاع فدراسیون هندبال تا این حد 
خراب و ناامیدکننده باشد ترجیح داد عطای حضور در این فدراسیون را به لقایش ببخشد و استعفای خود 
را از ریاست فدراسیون هندبال به وزیر ورزش داد. همان طور که انتظار می رفت وزارت ورزش با این استعفا 
مخالفت کرد تا با این کار حمایت خود را از رحیمی اعلام کرده باشد. زیرا از همان ابتدا وزارت ورزش، تمایل 
داشت که رحیمی به عنوان رئیس فدراسیون انتخاب شود و نکته مهم در تمام این اتفاقات، حمایتی که قرار 
بود وزارت ورزش از رحیمی داشته باشد تنها در اظهارنظرهای مسئولان این وزارت خانه دیده شد، در حالی 
که رحیمی در بازگشت دوباره اش به فدراسیون هندبال، بیشتر از هر چیزی روی کمک وزارت ورزش حساب 

باز کرده بود، کمکی که تا الان صورت نگرفته و رحیمی همچنان روی استعفای خود اصرار دارد.
اگر وزارت ورزش به رحیمی قول های مبنی بر کمک مالی داده باید آن را عملی کند. چه بسا این که وظیفه 
ذاتی وزارت ورزش، حمایت و تخصیص بودجه برای فدراسیون های ورزشی است. اگر هم امکان چنین 
حمایتی نیست پس چه بهتر که با استعفای رحیمی موافقت شود تا حداقل اهالی هندبال تکلیف خودشان را 

بدانند و بی جهت در انتظار آینده ای روشن برای هندبال ایران نباشند.
روند فعلی که در هندبال کشور وجود دارد اوضاع این رشته ورزشی را وخیم تر خواهد کرد. تصمیمات منفعلانه 
وزارت ورزش باعث شده فضای هندبال کشور در سردرگمی غوطه ور شود و بدون شک آینده مبهمی که 
برای هندبال کشور به وجود آمده تبعات زیادی خواهد داشت. تبعاتی که تیر خلاصی خواهد بود بر پیکر نیمه 

جان این رشته ورزشی در ایران.

رییس هیئت ورزش های همگانی استان البرز گفت: تلاش و مساعی 
مجموعه همکاران ما دراین هیئت ورزشی پرمخاطب به ثمر نشست 
و البرز توانست رتبه دوم کشور را در بخش همایش های ورزشی و 
دوره های آموزشی کسب کند. مهدی محبی افزود:این عنوان پس از 
ارزیابی فدراسیون ورزش های همگانی از استان های مختلف حاصل 
شده است وبیانگر ارزشمند بودن زحماتی است که از سوی خانواده 
بزرگ همگانی البرز رقم خورده است. وی با بیان اینکه تهران در این 
دوبخش بالاتر از البرز قرار گرفته است گفت:رتبه دوم البرز در حالی 

رقم خورده است که این استان از حیث امکانات و شاخص هایی چون 
تعداد شهرستان و جمعیت از بسیاری از استان های کشور پایین تر 
است و همین مساله ارزش این رتبه های حاصل شده را دوچندان 
می کند. رییس هیئت ورزش های همگانی استان البرز با تاکید 
براینکه در حال حاضر تمام کمیته ها وشهرستان های زیر مجموعه 
هیئت فعال هستند گفت: اخیرا در یک بررسی کامل از عملکرد 
کمیته ها برخی تغییرات در مسئولان آنها صورت گرفت تا راندمان 

کاری این هیئت ورزشی افزایش پیدا کند.

مسابقات  برای  ایران  پنگ  پینگ  نمایندگان 
انتخابی المپیک جوانان مشخص شدند.

از اعلام   به گزارش فدراسیون تنیس روی میز، پس 
کنفدراسیون آسیا و تعیین سهمیه برای کلیه کشورهای 
عضو )یک پسر و یک دختر( و با پیشنهاد مربیان و 
موافقت مدیر تیم های ملی ، نفرات اول جوانان دختر 

و پسر رنکینگ ملی ایران به همراه دو مربی از مورخه 
12 تا 14 آبان به منظور شرکت در مسابقات انتخابی 

المپیک جوانان، عازم دهلی پایتخت هند می شوند.
این مسابقات اصلی ترین مسابقه از سری مسابقات 
المپیک  در  نفرات جهت حضور  گزینش  و  انتخابی 
قاره  سطح  در   است  قرار  که  است  جوانان   2018
آسیا نیز برگزار گردد. امین احمدیان و مهشید اشتری 

دو ورزشکاری هستند که از طرف کشورمان در این 
مسابقات حضور می یابند. این ورزشکاران را در این 
مسابقات ، میعاد مکیف و آزاده سرافزاز مربیان ملی 

همراهی می کنند.
در این پیکارها چهار ورزشکار برتر پسر و چهار ورزشکار 
برتر دختر مستقیماً عازم المپیک جوانان در بوینس 
آیرس آرژانتین می شوند.  المپیک جوانان قرار است 

14 تا 26 مهر سال 9٧ در کشور آرژانتین برگزار شود 
که  در نهایت 29 ورزشکار دختر و 29 ورزشکار پسر 
که از طریق مسابقات انتخابی قاره های مختلف و دیگر 
مسابقات امتیازی سطح دنیا در کنار یک ورزشکار از 
کشور میزبان و یک ورزشکار با سهمیه دعوتی کمیته 
بین المللی المپیک)در مجموع 64 ورزشکار دختر و 

پسر( در مسابقات آرژانتین به رقابت می پردازند.

تیم نونهالان دختر البرز با شکست تمامی رقبای خود در فستیوال 
کشوری به عنوان قهرمانی رسید تا تکمیل کننده موفقیت های این 

ورزش توپی البرز در تابستان 96 باشد.
این نتیجه در حالی برای آینده سازان متولد سال 1384 البرز رقم 
خورده که در شروع مسابقات کمتر تیمی احتمال روی سکو رفتن 

تیم البرز را پیش بینی می کرد.
موفقیت تیم های اعزامی البرزبه رویدادهای کشوری از تیرماه آغاز 
شد جایی که تیم نوجوانان پسر این استان در کرج قهرمان دسته 

سوم شد وبه یک دسته بالاتر صعود کرد.
درادامه نیز تیم امیدهای البرز در فیروزکوه نایب قهرمان شد ،دختران 
جوان البرز عنوان سوم کشور را کسب کردند ،جوانان پسر نایب 
قهرمان دسته سوم شدند ودر نهایت نونهالان بر سکوی اول کشور 

جای گرفتند.
به نظر می رسد با توجه به توجه ویژه مجموعه هیئت والیبال البرز 
به بخش پایه ظرفیت های غنی البرز در حال شکوفایی است و 

استعدادهای کشف شده کم کم توانایی خود را بروز می دهند.

رییس هیئت ورزش هاى همگانی البرزخبرداد:
رتبه دوم کشوردر برگزارى همایش هاى ورزشی به البرز رسید

موفقیت هاى والیبال البرز در تابستان ۹۶ تکمیل شد

   امروز وجدانم راحت است

معرفی پینگ پنگ بازان ایران براى انتخابی المپیک

پایگاه خبری تحلیلی 
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وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی:
عوامل گرایش به اعتیاد در کشور تغییر 

کرده است
به  گرایش  عوامل  گفت:  اجتماعی  رفاه  و  تعاون   ، کار  وزیر 
اعتیاد از جمله انگیزه های اجتماعی رو آوردن به آن و طبقات 
اجتماعی مصرف کننده فرق کرده است و این مساله نیاز به 

بررسی و دانش جدید برای کاهش آسیب دارد.

علی ربیعی افزود: انگیزه های اجتماعی به شدت در مصرف معتادان 
، دخالت دارد و این انگیزه های اجتماعی با انگیزه های اجتماعی 30 

سال گذشته فرق کرده است.
وی ادامه داد: طبقه اجتماعی مصرف کنندگان مواد مخدر نیز تغییر 
کرده است؛ در گذشته هنگام بحث اعتیاد، ذهن بی اختیار به سمت 
محله های خاص یا طبقات اجتماعی خاصی می رفت اما امروز این 

مرزها برداشته شده است.
وزیر کار گفت: امروز روابط و عوامل سنتی در گرایش به اعتیاد، 
دستخوش تغییرات زیادی شده است و بطورمثال تنوع مصرف نیز 

متفاوت شده و این تغییرات نیاز به دانش جدیدی دارد.
ربیعی تاکید کرد: باید روی عوامل گرایش به اعتیاد بیش از گذشته 
آیا  این سئوالات پاسخ داد که  به  باید  بررسی کرد و بطورمثال 
افسردگی به تنهایی اعتیاد به دنبال دارد ، فقر در بروز اعتیاد موثر 
است یا اینکه ناکامی های اجتماعی -برغم اینکه فرد کامروایی های 
ظاهری دارد و دیگران حسرت آن را می خورند ، در آن دخالت 
دارد و اینکه آیا کنش های سیاسی بر سمت و سوی مصرف مواد، 

تاثیری دارد.
نتواند  جامعه  بومی  های  ظرفیت  که  هنگامی  کرد:  اضافه  وی 
به حجم مساله ای پاسخ بدهد ، آن مساله می تواند تبدیل به 
آسیب شود ؛ امروز ابزارهای اقتصادی ، فرهنگی و اجتماعی کشور 
نتوانسته اند به پدیده اعتیاد برغم آنکه زندگی ما را درگیر کرده 

است، پاسخ دهند.
وزیر کار گفت: ظرفیت موجود جامعه برای کنترل و محدود سازی 
پدیده هایی مانند اعتیاد کافی نیست و نیاز به راهکارهای جدیدی 

در این زمینه داریم. 
ربیعی با اشاره به بین المللی بودن مساله اعتیاد افزود: در مساله 

حمل و فروش مواد مخدر ، انگیزه های اقتصادی دخالت دارند.
یازدهمین کنگره بین المللی دانش اعتیاد در 25 موضوع از پیشگیری 
و درمان و کاهش آسیب تا جنبه های مختلف اجتماعی، زیستی و 

روانی با محور گفتمان اجتماعی، برگزار شده است.

خیز تجار مازندرانی برای ورود به 
بازارهای روسیه

تدبیر چهار ساله دولت یازدهم به پشتوانه دیپلماسی فعال 
اقتصادی سرانجام دروازه های بازارهای جهانی را یکی پس 
از دیگری بر روی تجار و صادرکنندگان کشور گشود و تبادل 
تجاری بازرگانان مازندرانی را با کشورهای حوزه اوراسیا از جمله 

روسیه وارد مرحله جدیدی کرده است.

ورود تجار مازندرانی به بازار اوراسیا قرار است با سفر هفته آینده 
› لوان جاگاریان › سفیر روسیه در ایران به این استان وارد مرحله 
به  نسبت  مازندرانی  تجار  از  بسیاری  که  ، سفری  ای شود  تازه 

دستاوردهای آن خوش بین هستند.

نیاز روسیه به محصولات کشاورزی مازندران 
نیاز آن کشور به محصولات  بازار 146 میلیونی روسیه و  وجود 
کشاورزی و غذایی و ظرفیت مازندران در تولید 6 میلیون تنی 
محصولات کشاورزی در کنار نزدیکی این خطه شمال کشور به 
برخی استان های روسیه ، توقع را برای توسعه مناسبات با این کشور 

در میان تجار مازندرانی افزایش داده است.
براساس آمارهای رسمی ، ایران و روسیه در سال 2016 حدود 2.2 
میلیارد دلار مبادلات تجاری داشتند که سهم ایران از این مبادلات 
حدود 300 میلیون دلار و عمده صادرات به روسیه هم محصولات 

کشاورزی و غذایی بود.
بازتعریف مناسبات اقتصادی و تجاری 2 جانبه بین ایران و روسیه 
بویژه پس از تحریم آن کشور که در سفر روسای جمهوری 2 کشور 
و دیدار چندین باره آنان در چند سال اخیر نیز بیان شده ، قرار است 
میزان مبادلات تجاری دو کشور را در سال 2018 به حدود 10 
میلیارد دلار برساند که سهم ایران از این مبادلات حدود 2 میلیارد 

دلار برآورد شده است .
تجار و بازرگانان مازندرانی بر این اعتقادند که تنها راه تحقق آمارهای 
پیش بینی شده برای مبادلات تجاری میان ایران و روسیه در سال 
2018 ، بر داشته شدن موانع پیش روی گسترش روابط اقتصادی 

میان این استان با مناطق مختلف کشور روسیه است .
رئیس اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن و کشاورزی مازندران در این 
باره گفت : سفر سفیر روسیه در تهران به طور قطع بر آینده روابط 
تجاری و اقتصادی میان دو کشور از جمله ورود بیشتر مازندران به 

بازارهای روسیه اثرگذار خواهد بود.
عبدالله مهاجر افزود : به همین دلیل نیز سفیر روسیه علاوه بر دیدار 
با استاندار ، نشستی هم با فعالان اقتصادی مازندران در سفر نیم 

روزی به این استان خواهد داشت .
وی بررسی روند توسعه و گسترش مبادلات تجاری مازندران با 
روسیه و رفع موانع پیش رو را از مهم ترین اهداف سفر سفیر روسیه 

به مازندران اعلام کرد.

خبر

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی البرز خبر داد
شبکه فیبر نوری در شهرک صنعتی 

کوثراستان البرز اجرا شد
صنعتی  های  شهرک  شرکت  عامل  مدیر 
البرز از اجرای شبکه فیبر نوری در شهرک 

صنعتی کوثر این استان خبر داد.

جهانگیر شاهمرادي اظهار داشت: در راستای 
حمایت از سرمایه گذاران و واحدهای صنعتی 
حل  و  کوثر   صنعتي  شهرک  در  مستقر 
فیبر  شبکه  اندازي  راه  مخابراتی   مشکلات 

نوري ضروري است.
وی با اشاره به نقش شهرک ها صنعتی در 
داشت:  بیان  استان  صنعت  رونق  و  توسعه 
امیدواریم با همکاری و تعامل دستگاه های اجرایی با این شرکت گام مهمی را در رفع 
مشکلات این بخش برداریم و شاهد رشد روزافزون در حوزه صنعتی استان  و ارائه خدمات 

بهتر به صنعتگران و متقاضیان بخش صنعت باشیم.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی البرزگفت: فیبر نوری دارای پهنای باند بسیار بالاتر 
از کابل های معمولی می باشد و با فیبر نوری می توان داده های تصویر ، صوت و داده های 

دیگر را به راحتی در کوتاه ترین زمان انتقال داد.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی البرز در کنار اجرای این طرح، از پیشرفت فیزیکی 
90درصدی تصفیه خانه شهرک صنعتی  کوثر نیز خبر داد و گفت: این طرح در چند ماه 

اخیر  به بهره برداری خواهد رسید.
جهانگیر شاهمرادي بر تسریع در عملیات اجرایی این طرح تاکید کرد و گفت: با بهره 
برداری از این تصفیه خانه، روزانه بیش از 200مترمکعب  ظرفیت تصفیه پساب صنعتی 

ایجاد می شود.
وی گفت: با توجه به وجود  واحدهای صنعتی فعال  و نیز ساخت واحدهای صنعتی جدید، 

ایجاد این طرح در دستور کار قرار گرفت.
شاهمرادي با بیان اینکه این طرح با اعتباری افزون بر 45 میلیارد ریال در حال اجراست، 
گفت: اعتبارات این طرح از محل اعتبارات شرکت شهرک های صنعتی البرز تامین و 

پرداخت می شود.
وی در ادامه  افزود: این طرح شامل پکیج فلزی  تصفیه خانه فاضلاب، خط انتقال و ایستگاه 
پمپاژ است و پساب ورودی پس از انجام مراحل تصفیه و رفع آلایندگی، جهت آبیاری 

فضای سبز استفاده خواهد شد.
ریس هیأت مدیره و مدیر عامل شرکت شهرک هاي صنعتي البرز اجرای این طرح را در 
راستای سیاست های این شرکت در زمینه توجه به مسائل زیست محیطی بیان کرد و 
گفت: معتقدیم توسعه صنعت بدون در نظر گرفتن الزامات زیست محیطی توسعه پایدار 

نخواهد بود.
وی اضافه کرد: این طرح در زمینی به وسعت5400 متر مربع در انتهای شهرک صنعتی 

کوثر قراردارد.

دلهره دو غول تولیدکننده چیپس
برای حذف برچسب قیمت !

بازار  در  کالا  قیمت  برچسب  حذف 
چیپس ایران این دلهره را برای دو غول 
تولیدکننده به وجود آورده است، چرا که 
دیگر نمی توانند از سرپوش قیمت گذاری 
استفاده کنند و در نهایت سود این عرضه 
و تقاضا به جیب مردم و واحدهای تولیدی 

کوچکتری در این بخش می رسد.

نزدیک به 80 درصد بازار چیپس در ایران در 
اختیار دو تولیدکننده است که آنها به دلیل 
جلوگیری از ایجاد رقیبی جدید در بازار و نیز 
با توجه به رقابت تاریخی با یکدیگر همواره از بحث قیمت گذاری استفاده کردند و از این 

طریق به اهداف خود دست یافتند.
این دو رقیب صنعتی در بازار چیپس ایران از قیمت  گذاری محصول طی سال های اخیر 
نهایت استفاده را برده یا با سرپوش آن مانع از رقابت تولید کنندگان کوچک شدند. به 
طور مثال اگر قیمت محصول آنها باید در بازار معادل 1500 تومان به مشتریان عرضه 
شود آنها قیمت محصول را 2000 تومان درج می کردند و با اهدای درجه آزادی در قیمت 
به فروشنده باعث می شدند تا واحدهای فروش تنها از این دو برند در بازار چیپس ایران 

خریدهای خود را انجام دهند.
واحدهای فروش نیز با توجه به امکان ایجاد شده توسط این تولیدکنندگان از سود بیشتر 
استقبال کرده و خریدهای خود را از این دو برند در دستور کار قرار می دهند؛ بنابراین قیمت 
مصرف کننده در نهایت عاملی بود تا سازمان های پخش بتوانند از این مساله بهره برده و 
اجازه رقابت واحدهای تولیدی دیگر را ندهند، چرا که واحد های تولیدی دیگر نمی توانند 
چنین تسهیلاتی را برای واحدهای بزرگ ایجاد کنند و جوایز مختلفی را برای فروشندگان 

در نظر گیرند.
مشـکل اساسـی کـه در قیمت گذاری محصـولات در بخش فروش چیپس در کشـور 
وجـود دارد ایـن اسـت کـه بـا توجـه بـازاری کـه در چنبـره دو واحد تولیـدی بزرگ 
اسـت از قیمـت گـذاری سوء اسـتفاده شـده و ایـن مسـاله باعـث می شـد که شـکل 

قانونـی به خـود گیرد.
حال با توجه به مصوبه حذف برچسب قیمت  گذاری کالا که توسط محمدرضا نعمت زاده 
- وزیر اسبق صنعت، معدن و تجارت - در اواخر حضورش در این وزارتخانه ابلاغ شد؛ 
هرچند که این دو واحد تولیدی بزرگ در ظاهر موافق ابلاغیه مذکور هستند اما در واقع 
حامی اجرای این مصوبه نیستند، چرا که با حذف برچسب قیمت گذاری کالا ابزاری برای 
جنگیدن ندارند و نمی توانند تسهیلات قبلی را برای واحدهای فروش ایجاد کنند و بازار 

آنها با خلل مواجه می شود.
مصوبه حذف برچسب قیمت گذاری کالا حداقل در حوزه چیپس این امکان را ایجاد 
خواهد کرد تا سود موجود نهایتا به مصرف کننده برسد و عرضه و تقاضا به صورت درست 

ایجاد شود.
در اواخر وزارت محمدرضا نعمت زاده ابلاغیه ای در دستور کار قرار گرفت و براساس آن 
چهار قلم کالا مشمول حذف برچسب قیمت گذاری شدند که این تصمیم با حضور محمد 
شریعمتداری به عنوان وزیر صنعت، معدن و تجارت با اضافه شدن هفت قلم کالای دیگر 

به 11 قلم افزایش یافت.

صنعت بیمه در ایران پس از پشت سر نهادن تجربه 
های گوناگون طی دهه های متمادی از فعالیت خود، 
امروز  در مسیر رشد و توسعه قرار گرفته است. تجربه 
هایی که گاه در جهت پاسخگویی به نیازهای بیمه ای 
روزمره کشور و گاه با هدف کشف و آزمودن حوزه 
های نوین همراه بوده است. در این مسیر و پس از 
توسعه و تجهیز زیرساخت ها و رشد دانش آکادمیک 
عموم فعالیت های مرتبط با بیمه، اکنون تمامی نگاه 
ها، راهبردها و برنامه ها با تمرکز بر بیمه های زندگی 

آینده پربار و پر رونقی را تصویر می نمایند.

»حسین چهاردوری« رئیس کل شعب بیمه آسیا در استان 
البرز در گفت و گو با روزنامه دنیای هوادار از نقش بیمه در 
بهبود روند زندگی مردم سخن گفت و اذعان داشت: بیمه 
به عنوان یک نهاد اقتصادی می توانند تاثیرات بسزایی در 

بهبود کیفیت زندگی مردم در شهرها داشته باشد. شرکت 
سهامی بیمه آسیا به عنوان بزرگترین بیمه خصوصی 
کشور و اولین عرضه کننده بیمه های عمروپس انداز، پس 
از انقلاب اسلامی، با 58 سال سابقه فعالیت و بهره مندی از 
تجربه فروش بیش از یک میلیون و سیصد هزار فقره بیمه 
نامه زندگی، ضمن ایفای تعهدات بلند مدت خود، همواره 
کوشیده است تا با پاسخگویی دقیق، فنی و به جا، تعهدات 

خود را به بهترین شکل ایفا نماید.
وی افزود: اکنون، با توجه به شرایط اقتصادی، که تورمی 
افسار گسیخته، به سختی مهار شده و رکودی نسبی 
گریبان فعالان عرصه اقتصاد را گرفته است، بیمه های 
زندگی به عنوان محصولی ممتاز می تواند نقشی تعیین 

کننده را ایفا نماید.
با کاهش سودهای  اظهار داشت:  ادامه  چهاردوری در 
مطلوبی  مقصد  تواند  می  زندگی  های  بیمه  بانکی، 

برای سرمایه های خرد یا حتی کلان باشد؛ زیرا علاوه 
بر ارائه ی پوشش های متنوع و تامین بیمه ای کامل، 
بیمه های زندگی زیرساخت های لازم را جهت سرمایه 
گذاری انواع منابع مالی در اختیار دارد؛ به گونه ای که هم 
اکنون سود علی الحساب بیمه های زندگی یک درصد 
بیش از حداکثر سود قانونی قابل تخصیص به سپرده های 
بانکی است. با این توضیح که شرکت های بیمه، مطابق 
قوانین جاری، به فراخور بازده های سرمایه گذاری خود، 
هر ساله مبالغ مازادی نسبت به سودهای علی الحساب با 
عنوان سود مشارکت در منافع، به حساب بیمه نامه های 

زندگی منظور می نمایند.
را  بیمه  البرز  استان  در  آسیا  بیمه  شعب  کل  رئیس 
برای شهروندان خطاب کرد و خاطر  پشتوانه ای قوی 
نشان کرد: در واقع چنانچه جامعه با آگاهی مضاعف از 
مزایای فراوان بیمه های زندگی، منابع خود را در بیمه های 
زندگی سرمایه گذاری نمایند، ضمن بهره مندی از تامین 
بیمه ای و کسب آرامش خاطر از آینده نامعلوم، می توانند 
بازدهی بیشتر از سپرده های بانکی کسب نمایند که این 

فرآیند به افزایش مطلوبیت جامعه خواهد انجامید.
وی تاکید کرد: این حقیقتی غیر قابل انکار است که با 
منابع  زندگی،  بیمه های  ها در صنعت  جذب سرمایه 
فراوانی تجمیع می گردد که با مدیریت صحیح این منابع 
و تزریق آن به بخش های مختلف اقتصاد، می توان از 
طریق تامین مالی پروژه ها، ضمن افزایش بازده سرمایه 

گذاری بیمه گزاران بیمه های زندگی، به رونق هرچه 
بیشتر اقتصاد کشور نیز کمک نمود.

بزرگترین  عنوان  آسیابه  بیمه  افتخارات  از  چهاردوری 
شرکت بیمه خصوصی در سطح کشور این چنین گفت: 
این شرکت از سوی سازمان مدیریت صنعتی رتبه اول را 
طی سه سال متوالی در سال های 1393و 1394 و 1395  
در میان صد شرکت برتر کشور در گروه موسسات  بیمه 
ای کشور به خود اختصاص داده است. کسب این موفقیت 
حاصل تلاش همکاران و اطمینان و اعتماد بیمه گزاران 

محترم به شرکت بیمه آسیا می باشد.
وی بیان کرد: در حال حاضر کارشناسان مجرب ، کارکنان  
پر تلاش و شبکه فروش حرفه ای و توانمند استان در چهار 
شعبه ، واحد پرداخت خسارت و یکصد و ده نمایندگی  
، خدمات  البرز  استان  های  در سطح شهرستان  فعال 
مشاوره ای، صدور بیمه نامه و پرداخت خسارت  را به 

همشهریان عزیز ارائه می نمایند.
 رئیس کل شعب بیمه آسیا در استان البرز در خاتمه 
گفت: یکی از افتخارات  و وجوه تمایز شرکت بیمه آسیا  
در صنعت بیمه ، بهره مندی از  سرمایه انسانی  مجرب 
، فرهیخته و  حرفه ای در سطح شعب و شبکه فروش 
می باشد که اعتماد و اطمینان بیمه گزاران محترم را در 

پی داشته است .
وی افزود: مجموعه ی شرکت بیمه آسیا به این اعتماد و 

اطمینان به خود می بالد.

غزاله فرقان طریقه - امروزه صنعت گردشگري به عنوان 
صنعتی نوپا با ویژگی هاي بارز و منحصـر بـه فـرد، بخـش 
مهمـی از فعالیت هـاي اقتصادي کشورهاي توسعه یافته 
و در حال توسعه را به خود اختصاص داده است. استان 
البرز با داشتن طبیعت زیبـا، سرسبز و چشم اندازهاي 
منحصربه فرد، داراي جاذبه طبیعی متنـوع و ارزشـمند 
جذب  لحاظ  به  مظلوم  های  استان  از  یکـی  و  بـوده 
گردشگر در ایران به شمار می رود. این استان به عنوان 
استانی نوپا، سـابقه تـاریخی درخشـان داشته و بسیاری 
از مناطق آن می تواند به عنوان مهم ترین مناطق جذب 

توریسم مطرح شود. 
از گذشت سالیان دراز، صنعت  در حال حاضر و پس 
گردشگری در استان البرز، نه تنها به سهم قابل قبولی 
در محاسبه درآمد ملی دست نیافته است، بلکه همین 
سهم ناچیز هم هر سال با افول بیشتری مواجه می شود و 
این در حالی است که با توجه به آمارهای رسمی، استان 
البرز جزو استان های بالقوه و توانمند در زمینه جذب 

گردشگر است.
امروزه صنعت گردشگری یکی از مهمترین فعالیت های 
اقتصادی در جهان به شمار می آید که علاوه برمنافع 
اقتصادی، فرصت مناسبی برای بازدیدکنندگان است تا 
نسبت به اهمیت حفظ فرهنگ ها و چگونگی محافظت 
از فرهنگ های محلی و چشم اندازهای طبیعی آگاه شوند.

رشد و پیشرفت این صنعت، مدیون توانمندی هایی 
انسانی در  است که به شکل های مختلف طبیعی و 
در  شوند،  می  یافت  جغرافیایی  متفاوت  های  محیط 
میان مناطق مختلف گردشگری، مناطق مجاور شهرها 
مخصوصا شهرهای بزرگ که از جاذبه های طبیعی نظیر 
کوه ها، رودخانه ها، دریاچه ها و ... برخوردارند، نقش 
مهمی را در توسعه گردشگری ایفا می کنند که می 
تواند برای جوامع محلی منافع اقتصادی و اجتماعی در 

بر داشته باشد.
با پیشرفت صنعت گردشگری در استان البرز، داشتن یک 
“برند” برای تبلیغ گردشگری در هتل  ها و دفاتر خدمات 
مسافرتی یک نیاز جدی بوده که در کشور ما به آن توجهی 

نشده است.
رشته  جنوبی  های  دامنه  در  قرارگیری  با  البرز  استان 
کوه البرز و جاذبه های طبیعی، توان بالایی برای جذب 
گردشگر و طبیعت گردی داشته و رودخانه ها، چشمه 
سارها، دره های زیبا با اقلیمی فرح بخش، پیست اسکی 
و شرایط کوهستانی با سیمایی روح بخش از توانمندی 
گردشگری  صنعت  توسعه  جهت  محیطی،  قدرتمند 

مخصوصاًً طبیعت گردی برخوردار است.

سوغات ایران فقط فرش و پسته نیست
مدیران میراث فرهنگی و گردشگری بارها از کمبود امکانات 
و بودجه لازم شکایت کرده اند و اعلام می کنند، که بودجه 
و امکانات موجود کفاف حفاظت موثر از آثار تاریخی را نمی 
دهند چه برسد به سرمایه گذاری برای جذب گردشگر، اما 
مشکل اصلی آنجاست که مدیران بخش های کلان هرگز 
به صنعت گردشگری به مثابه یک صنعت نگاه نکرده اند 
و از سرمایه گذاری های لازم سر باز می زنند و همچنان 

دلبسته درآمدهای فرش و پسته و نفت هستند!
مناطقی که از قابلیت های توریستی برخوردارند، نیازمند 
شناخت نقاط ضعف و قوت، فرصت ها و تهدیدهایی است 
که در پیش روی این صنعت قرار دارد. اگرچه بسیاری 
از مناطق گردشگری “استان البرز” از دیرباز مورد توجه 
گردشگران بوده و برای بسیاری، جاذبه های آنها شناخته 
شده است اما بهره برداری از توانمندی های و جاذبه های 
گردشگری اگر بدون شناخت و برنامه صورت پذیرد، منجر 
به تخریب و نابودی این قابلیت ها می گردد، لذا در بیشتر 
نواحی توریستی ضرورت شناخت و ساماندهی وضعیت 

گردشگری احساس می شود.
وظیفه متولیان حوزه گردشگری در این امر بسیار سنگین 
است و باید با بررسی عملکرد حوزه گردشگری استان البرز 
از بدو تاسیس استان تاکنون، با نقاط ضعف و قوت این 

صنعت آشنا شد و برای آن چاره ای اندیشید.

صنعت گردشگری منبع درآمد پایدار
 علیرضا گروسی کارشناس ارشد جغرافیا و برنامه ریزی 
گفت:  خصوص  این  در  گردشگری  محقق  و  شهری 
گردشگری از مهم ترین صنایع در حال رشد و یکی از 
جریان های جهانی است که امور اقتصادی، فرهنگی و 
اجتماعی را با هم ترکیب کرده و امروزه صنعت گردشگری 
به عنوان یکی از منابع درآمد پایدار برای شهرها است و با 
تقویت و ایجاد بسترهای مناسب این صنعت می توان به 

رشد و توسعه شهرها دست یافت.
منزله  به  گردشگری  صنعت  دیگر  سوی  از  افزود:  وی 
اهرمی قدرتمند در الگوی توسعه مورد تایید قرار گرفته 
و در کشوری مثل ایران که در حال توسعه ماست بخش 
مهمی از فعالیت های اقتصادی و تولیدی را می توان به 
صنعت گردشگری اختصاص داد که این امر می تواند با 
تکیه بر نیروی قدرتمند گردشگری و تاثیرات اقتصادی آن، 
تغییرات اساسی و تحولات عظیمی در اقتصاد کشورهای 

مختلف ایجاد کند.
کارشناس ارشد جغرافیا و برنامه ریزی شهری درخصوص 
وضعیت گردشگری البرز گفت: استان البرز به عنوان یکی 
از استان های استراتژیک از نظر موقعیت جغرافیایی شرایط 
بسیار مطلوبی دارد. منتها باید توجه داشت که گردشگری 
زیرساخت هایی را برای شروع و توسعه نیاز دارد و در واقع 
وجود زیرساخت های مناسب و توزیع مناسب خدمات در 
جذب گردشگران به طرف مکان های مستعد گردشگری 
بسیار تعیین کننده است که متاسفانه در البرز اجرایی 

نشده است.
وی افزود: مقصود از امکانات یا جاذبه ها تشکیلات یا مکان 
هایی است که به منظور تامین خواسته های گردشگران 
به وجود می آید و آنها می توانند از این امکانات استفاده 

و گردش نمایند.
وی درپایان گفت: با توجه به ابعاد این مدل و همچنین 
و  البرز  استان  مجاورت  در  جمعیتی  پرتراکم  مراکز 
مسیرهای دسترسی می توان پیشنهاد ایجاد یک مرکز 
توریستی-تفریحی را در این استان با ظرفیت توریست 
پذیری ملی و بین المللی ارائه داد که این امر به توسعه 
گردشگری ودرآمد پایدار در البرز و رشد اقتصادی مردم 

کمک خواهد کرد.
بر پایه این گزارش، به نظر می رسد باید یک کارگروه 
تخصصی متشکل از اساتید گردشگری به  منظور تجزیه  
 و تحلیل چالش های پیش روی رشد این صنعت در این 
استان تشکیل شود و چالش های موجود در این راه را 

بررسی و برای حل این معضل چاره جویی کنند.
یکی از مشکلات اصلی که می توان در این حوزه نام برد، 
عدم توسعه گردشگری بدون توجه به موضوعات فرهنگی و 
فرهنگ سازی مردمی است. به عنوان نمونه این مشکلات 
مناطق  بومی  شهروندان  نگرش  به  توان  می  فرهنگی 
گردشگری به گردشگر اشاره کرد، که درست تبیین نشده 
است، اگر این نگرش را اصلاح نکنیم و موانع ذهنی را از سر 

راه برنداریم گردشگری توسعه پیدا نخواهد کرد. 
در واقع باید با بسترسازی مناسب و ایجاد فرهنگ، خاطره 
سفر به استان البرز را در ذهن گردشگر ماندگار کنیم که 
این مهم  با استفاده از تبلیغات صحیح و اطلاع رسانی وسیع 
از طریق رسانه ها و فضای مجازی ظرفیت ها و جاذبه ها را 
به گردشگران داخلی و خارجی تحقق می یابد و می توان 
آینده ی خوبی برای این حوزه از صنعت استان البرز با 

محوریت گردشگری متصور بود.

دنیای هوادار از چالش های صنعت گردشگری در البرز گزارش می دهد

»صنعت گردشگری« غریبه آشنای البرز

رئیس کل شعب بیمه آسیا در استان البرز:

بیمه آسیا همواره خود را در کنار 
شهروندان البرز می داند

مهدی تیموری - چندی پیش لایحه ای تحت عنوان 
خروج زندان های ملی  از استان البرز تصویب شد. اما 
از تصویب تا تخصیص اعتبار مدت زمانی طولانی می 
گذرد و هنوز اقدامی برای جمع آوری زندان ها از شهر 
کرج به حاشیه شهر صورت نگرفته است. البرز میزبان 
زندان هایی است که ملی بشمار می روند و به تبع آن 
متحمل یک سری از مشکلات سلسله ای در راستای 

این میزبانی است. 
این شهر  از زندان ها است،  کرج شهری در حصاری 
چهار زندان بزرگ کشور یعنی زندان کچویی، ندامتگاه 
مرکزی کرج، زندان رجایی شهر و زندان قزلحصار را در 

خود جای داده است.
وجود این زندا ن ها سبب بروز مشکلات فراوان برای 
ساکنان این کلانشهر خصوصا ساکنان مناطق همجوار 
مناطق  در  زندانیان  خانواده  استقرار  و  است  شده 
نزدیک به زندان که باهدف دسترسی آنها به بستگان 
زندانی شان صورت می گیرد حاشیه نشینی، بیکاری، 
افزایش جرایم خرد و هزاران مشکل دیگر را در کرج به 

دنبال داشته است.
از دیگر عواقب وجود زندان های متعدد در کرج می توان 
به افزایش نابسامانی های اجتماعی در این شهر اشاره 
کرد چراکه بدون شک خانواده های این زندانیان بارهای 
سنگینی بر دوش شهر محسوب می شوند، اما به نظر 
می رسد ادامه این وضعیت شهر کرج را دچار معضلات 
بغرنج کند، به نحوی که هم اکنون نیز کرج به عنوان 

یکی از شهرهای جرم خیز کشور محسوب می شود و 
روزی نیست که خبری از حوادث متعدد آن در کشور 

منتشر نشود.
* بخش عمده پرونده های قضایی مربوط به مهاجرین 

است
رئیس کل دادگستری استان البرز نیز با اشاره به برخی 
مشکلات وجود چهار زندان بزرگ در کرج گفت: بدون 
شک تمام افرادی که در زندان های این شهر نگهداری 

می شوند بومی کرج و یا استان البرز نیستند.

احمد فاضلیان با تکیه بر لزوم خروج زندان های استان 
تهران از البرز گفت: بخش قابل توجهی از پرونده های 
جرایمی که در دادگستری البرز رسیدگی و برای آن ها 
حکم صادر می شود مربوط به افرادی است که از سایر 
استان ها به کرج مهاجرت کرده و در این شهر مرتکب 
جرم شده اند. بخش دیگری از زندانیان کرج نیز از سایر 

زندان های کشور به این شهر منتقل می شوند.
فاضلیان اذعان کرد: علاوه بر این از آنجایی که البرز 
شاهراه ارتباطی سایر استان ها است برخی از مجرمان 

سایر استان ها به ویژه در زمینه مواد مخدر در این استان 
دستگیر و پرونده آنان در دادگستری این استان تشکیل 

می شود.
دوران  باید  مجرمان  این  اساس  این  بر  افزود:  وی 
محکومیت خود را در یکی از چهار زندان کرج سپری 
کنند که این امر مشکلات زیادی را برای کرج ایجاد 

می کند.
این  خانواده های  شک  بدون  داشت:  اظهار  فاضلیان 
زندانیان برای ملاقات با زندانی خود ناچار به رفت و 
آمد در کرج هستند که این امر علاوه بر افزایش تعداد 
مهاجران ناخودآگاه باعث افزایش وقوع جرم نیز می شود.
رئیس کل دادگستری استان البرز اظهار کرد: کرج خود 
به واسطه پذیرش اقوام مختلف به نحوی در زمینه هویت 
فرهنگی دچار مشکل است و مهاجرت خانواده زندانیان 

از سایر شهرها نیز این شکاف را دوچندان کرده است.
وی گفت: بدون شک خانواده های این افراد نیازمند 
خدمات رسانی مناسب در زمینه اشتغال، مسکن و .. 
هستند که این امر هزینه زیادی را به شهر تحمیل 
می کند و نمی توان متوقع بود که مسئولان بتوانند 
تمامی نیازهای اقشار مختلف را به شکلی کاملا اصولی 

در مدت زمانی اندک پاسخ دهند.
بار  نباید  کرج  کرد:  خاطرنشان  ادامه  در  فاضلیان 
استان های دیگر کشور را در زمینه نگهداری زندانیان به 
دوش بکشد و آسیب هایی را متحمل شود که از جانب 

استان های دیگر به این استان وارد می شود. 

دنیای هوادار از آسیب های وجود زندان ها در البرز گزارش می دهد

مصوبه خروج زندان های ملی از کرج همچنان در انتظار اعتبار

نام و نام خانوادگی:  مجید فخار
متولد:  1339/5/20

تحصیلات : لیسانس فیزیک محض 
سمت: مدیرعامل شرکت جامه پوش آرا

افتخارات:
* دارای نشان شوالیه از اتحادیه اروپا موسسه 

اینوا کشور بلژیک
اروپا  اتحادیه  از   آفیسر  لژیونر  نشان  دارای   *

موسسه اینوا کشور بلژیک

شرکت جامه پوش آرا )JPA( فعالیت خود را تحت عنوان 
تولیدي برادران فخار در تاریخ 1361/02/01 آغاز نمود.

در سال 13٧5 با توجه به موفقیت هاي کسب شده در سال 
های گذشته و انگیزه و توان لازم جهت توسعه مجموعه، 
نسبت به خرید زمیني واقع در شهرک صنعتي سپهر نظر آباد 
اقدام نموده و در مورخ 13٧6/02/29 شرکت جامه پوش آرا 

)JPA( را بنیان گذاشته شد.
شرکت فعالیت خود را در کارخانه ای به وسعت5 هزار و ٧00 
متر مربع و با زیر بناي 2هزار و 200 متر مربع و با تعداد 50 
نفر پرسنل آغاز نمود که هم اکنون این تعداد به بیش از 150 

نفر می باشند.
مزید اطلاع اینکه طی مدت زمان فوق تنی چند از مسئولان 
عالی رتبه دولتی و خصوصی از مجموعه بازدید کرده و  از 
عملکرد مثبت شرکت قدردانی نموده و رهنمودهایی ارائه 

فرمودند.

کار آفرین برتر هفته
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                    مهسا تیموری، راضیه شعبانی، امیررضا بیات
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محمد علیخانی، خاطرنشان کرد: با توجه به یکدستی 
اصلاح طلبان در شورا انتظار مردم نیز بسیار بالاست و 
عملکرد شورا هم به پای اصلاح طلبان، نوشته می شود 
بنابراین باید با شعارها و وعده هایی که داده شده پیگیری 

و محقق شود.
عضو شورای شهر تهران افزود: شعارهای اصلاح طلبان، 
قانونمداری و جوانگرایی است و با توجه به اینکه دولت 
این  به  نسبت  بیشتری  پاسخگویی  نتوانسته  تاکنون 
مطالبات داشته باشد،  لازم است شهرداری که با رای 
شورای شهر اصلاح طلب انتخاب شده، قانونمدار بوده و 

جوانگرا نیز باشد.
امید،  لیست  های  وعده  و  شعارها  یادآوری  با  وی 
بالایی که نسبت  به لحاظ حساسیت  اظهار داشت: 
دارد،  وجود  تهران  شهرداری  و  شهر  شورای  به 
گفت: قبلا کسی با شورا و شهردار اصولگرای تهران 
کاری نداشت ولی روی شورای پنجم اصلاح طلب و 
شهرداری حساسیت بیشتر خواهد بود. *توسعه مترو 

اولین اولویت شورای پنجم
علیخانی به برنامه های آینده حمل و نقل شهری تهران، 
اشاره کرد و گفت: باید به این بخش، توجه ویژه داشت 

و اولین اولویت شورا و مدیریت جدید شهرداری تهران 
توسعه مترو و حمل و نقل ریلی است.

وی افزود: شهرداری تهران در بخش های دیگر و حتی 
ارتباطی  تهران  شهرداری  به  اصلا  که  مواردی  برخی 
نداشت از جیب مردم تهران خیلی هزینه کرده است که 
بخشی از آن را اگر در توسعه و تجهیز مترو انجام می داد 

الان مشکلات ترافیک کمتر شده بود. 
علیخانی در ارتباط با تحقیق و تفحص عملکرد شهرداری 
قبل تهران، گفت: شهردار تهران از سوی شورای شهر ملزم 
شده است تا گزارشی را از وضعیت شهرداری در زمان 
تغییر مدیریت و تحویل و تحول تهیه و به شورا و مردم 
گزارش نماید. لذا اگر در گزارشات تخلفات روشن شود آن 

وقت تصمیمات لازم گرفته خواهد شد.
شهرداری تهران تقاص اقتصاد بیمار کشور را پس می دهد 
رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل و ترافیک شورای 
این شهر  به  به وضعیت مهاجرت  اشاره  با  تهران  شهر 
گفت: مشکلات اقتصادی و بیکاری بر مهاجرت به تهران 
افزوده است. اکنون شاهد تردد مسافرکشانی هستیم که از 

شهرستان برای کار به پایتخت آمده اند.
و  به وضعیت خاص  اشاره  با  تهران  عضو شورای شهر 

مختصات گسترده شهری تهران ادامه داد: کلان شهر 
تهران با مساحت بیش از ٧00 کیلومتر مربع از ابتدا بر 
اساس ضوابط شهری و اصول شهرسازی که شامل معابر، 
دسترسی به خدمات عمومی، آموزشی، درمانی، بهداشتی 
و هر آنچه که در یک شهر لازم می باشد، ساخته نشده 

است.
زیرساخت  همین  با  امروز  به  تا  شهر  این  افزود:  وی 
گسترش پیدا کرده و مهاجرت نیز به آن افزایش یافته و 
علاوه بر اضافه شدن جمعیت مرکز، جمعیت حاشیه آن 
نیز رشد زیادی داشته که معضلات اجتماعی و ترافیک 

شهری بخشی از تاثیرات آن می باشد.

اقتصاد بیمار عامل مهاجرت شهری است
علیخانی در مورد علل حل نشدن معضل ترافیک افزود: 
یک مورد آن اقتصاد بیمار کشور است که باعث افزایش 
مهاجرت به پایتخت شده. از شهرستان ها کارهای مختلف 
به تهران می آیند که این مهاجرت ها تبعات اجتماعی و 
اقتصادی از جمله افزایش بیکاری، ترافیک شهری و ... را 

به دنبال خود دارد.
رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر تهران 

اضافه کرد: تعداد خودروهایی که زیر نظر دو شرکت در 
حوزه تاکسی اینترنتی در تهران فعالیت می کنند  به صد 
هزار دستگاه رسیده در حالی که  آمار خودروهای کل 
سیستم تاکسیرانی تهران با زیر مجموعه هایش به هشتاد 

هزار دستگاه تاکسی نمی رسد.
علیخانی در مورد حل نشدن ترافیک، عنوان کرد: برخی 
ازسیاست های اعمال شده توسط مدیریت شهری در سال 
های گذشته با بی توجهی به تجربیات دنیا همراه بوده و 
بخشی از هزینه های کلان بدون در نظر گرفتن اولویت ها  

تخصیص داده شده است.
وی بـا اشـاره بـه عـدم رعایـت تـوازن در تخصیـص 
منابـع و تبعـات آن ابـراز کـرد: گسـترش معابـر و 
سـاخت تونـل و پـل بجـای توسـعه نـاوگان حمل و 
نقل عمومی، مردم را تشـویق به اسـتفاده از وسـایل 

حمـل و نقـل شـخصی کرد.
عضو شورای شهر کرج افزود: به غیر از کسری واگن در 
مترو در بعضی از خطوط از جمله خط ٧ مشکلات ایمنی 
و کمبود امکانات مثل هواکش و تهویه نیز وجود دارد که 
در صورت آتش سوزی و یا به وجود آمدن حادثه جان 

مسافران در خطر خواهد بود.

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر تهران
 مطرح کرد

مترو و حمل و نقل ریلی
 اولویت اول شورای پنجم

قبل از اینکه دیگران مدعی شوند، شورا  مقابل هرگونه 
بی قانونی در شهرداری می ایستد

 دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز
 در گفت وگو با دنیای هوادار:

تصمیم گیری درمورد مجرمین شورا باید با دقت 
انجام شود

اما و اگرهایی که در پاسخگویی به سوالات 
دلیل  به  مجرمین شورا مطرح می شود 
ضرورت اجرای مراحل قانونی و رسیدن به 

نتیجه درست و قانونمند است.
با  وگو  گفت  در  رضاشاکرمی  حاجی 
جرم  به  اشاره  با  هوادار،  دنیای  خبرنگار 
هایی که اعضای شورای شهر استان البرز 
در شهرستان نظرآباد مرتکب شدند، اظهار 
با  شهر  شورای  اعضای  از  برخی  داشت: 
یکدیگر و شهردار منتخب قرارهایی بسته 
بودند تا درمقابل دریافت مبلغی، به شهردار 

منتخب رای مثبت دهند.
وی ادامه داد: طبق تحقییقاتی که صورت گرفت، صحت این موضوع اثبات شد و همچنین 

برخی اعضای شورای شهر در اظهارات خود، این موضوع را تایید کردند.
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز افزود: در ادامه این روند قضایی، شهردارمنتخب  
نیز در دادگاه اظهار و پس از اطمینان از مجرم بودن وی نیز اعضای شورای شهر و شهردار 

منتخب بازداشت شدند.
وی درارتباط با سلب عضویت اعضا نیز گفت: درمورد سلب عضویت افراد باید شورای حل 
اختلاف استان البرز تصمیم گیری کند که البته امکان ارجاع و ورود این موضوع به دادگاه 
نیز وجود دارد که البته اگر امکان بازگشت افراد به عضویت در شورا وجود می داشت، قطعا 

دادگاه و مقامات قضایی از ابتدای طرح و اعلام جرم، وارد این موضوع نمی شدند..
شاکرمی همچنین با اشاره به این که به دلیل رعایت احترام شخصیت افراد مجرم، نام آن 
ها مطرح نمی شود، تصریح کرد: همواره هیچ گونه نامی از افراد مجرم از سوی مقامات 

قضایی برده نشده است.
وی ادامه داد: رعایت احترام شخصیت افراد یکی از اصول مهم موجود در جامعه ما محسوب 
می شود و همچنین اگر فردی خلاف این اصل برخوردی داشته باشد و یا حتی توهینی 
از سوی مسئولین نسبت به خبرنگاران صورت گیرد، می توانند شکایت کنند و ما نیز 

رسیدگی های لازم را خواهیم داشت.

خطاکاران مرتبط با شورای شهر نظرآباد با قرار وثیقه آزاد شدند

خطای 3 عضو شورا در اولین گام

نظرآباد،  شهر  شورای  پنجم  دوره  اخیر  چالش های  و  حواشی  خصوص  در 
راستای  در  گفت:  پرونده،  متهمین  شدن  آزاد  تأیید  با  نظرآباد  دادستان 
رسیدگی به پرونده اعضای متهم به دریافت رشوه، اداره اطلاعات نیز پیگیر 

پرونده شکایت خود است. 

محمد قیومی، اظهار داشت:  3 نفر از اعضای شورا در قبال انتخاب شهردار، قرار بود نفری 
50 میلیون تومان دریافت کنند که با کشف این مبلغ در حساب یکی از اعضا، و دریافت 

دستی توسط دو نفر دیگر، نسبت به بازداشت این 3 نفر، اقدام شد.
قیومی با اشاره به واسطه های دریافت رشوه، خاطرنشان کرد: همسر یکی از اعضای متهم 

به اخذ رشوه، واسطه دریافت مبلغ مورد نظر بوده است.
وی ادامه داد: به واسطه ترس ارتکاب جرم، سناریوی ساختگی توسط این زوج ساخته 
می شود و با دروغ جلوه دادن حضور پرسنل اطلاعات، تصمیم به بازگشت 50 میلیون 
گرفتند. وقتی اداره اطلاعات از این ماجرا مطلع می شود، برای پیگیری ماجرا از این دو، 
درخواست شکایت می کند که شوهر عضو شورا با ساختن داستان دیگری از این امر نیز 

ممانعت می کند.
دادستان نظرآباد، خاطرنشان کرد: اداره اطلاعات از زوج خاطی شکایت کرد مبنی بر اینکه 

این زوج برای پوشاندن اتهام خود، از نام این اداره دولتی، سوء استفاده کرده است. 
قیومی با اشاره به عدم صدور رای کیفر خواست از افشای اسامی اعضا خودداری کرد 
و تصریح کرد: بدین ترتیب سه نفر از اعضای خاطی، دو نفر واسطه و شهردار منتخب 
بازداشت شده بودند که یکی از اعضای شورا که شوهرش بازداشت است با قرار کفالت 

آزاد است.
وی در ارتباط با مشخص شدن زمان دادرسی، گفت: دادسرا مقید به وقت نیست و زمان 
رسیدگی به پرونده، بستگی به استعلام از بانک و بررسی بیشتر دارد. حداکثر یک هفته 

دیگر، اطلاعات کاملتری به دست خواهد آمد.
قیومی در ارتباط با احراز صلاحیت این تعداد در زمان انتخابات، گفت: نمی توان تأیید 
صلاحیت را با این برنامة پیش آمده زیر سوال برد چراکه صلاحیت تایید شده مربوط به 

رفتار و عملکرد گذشته است نه آینده و این تضمینی برای آینده نیست.

مجرمان شورای نظرآباد منع فعالیت نیستند
رئیس شورای اسلامی شهرستان نظرآباد، گفت: مجرمان شورای شهر نظرآباد که با 
وثیقه آزاد شدند منع فعالیت نیستند اما ما نیز از انحرافات مالی شورا چشم پوشی 

نخواهیم کرد.
عبدالرسول عباسی گفت: در ارتباط با چالش های هفته اخیر ایجاد شده برای برخی 
همکارانم باید اعلام نمایم منتظر صدور حکم رسمی مراجع قضایی هستیم و تا آن زمان 
نیز اعضایی که به قید وثیقه آزاد شده اند منع فعالیت نشده و می توانند تا صدور حکم نهایی 

به فعالیت خود ادامه دهند.
وی ادامه داد: درباره انحرافات مالی شورا و کاندیدای شهرداری، گذشت و چشم پوشی 
نخواهیم نداشت و اگر صدق این موضوع توسط مراجع قضایی اثبات گردد، تابع قانون 

هستیم.
رئیس شورای شهر نظرآباد یادآور شد: در خصوص دستگیری برخی از اعضای شورا و ایجاد 
چالش در آغازین روزهای خدمت باید گفت که بنده نگران نبوده و معتقدم این چالش ها را 
پشت سر خواهیم گذاشت البته همان طور که قبلاً هم گفته ام اگر خطایی از کسی سرزده 
و این خطا احراز و اثبات گردد باید مجازاتی که قانون در نظر خواهد گرفت اعمال شده و 

همه تابع آن باشیم.

یادداشت

»پروتکل چادر« واژه ای که به ادبیات سیاسی ما 
اضافه شد

محجوب ؛ محبوب ...

معصومه امین زاده - دومین جلسه کمیسیون تازه تأسیس 
ایمنی« شورای اسلامی شهر  و  »محیط زیست، سلامت 
کرج، با دستور جلسه »ارایه گزارش مشکلات و پیشنهادات 
سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج« توسط 
حسن مدیرروستا مدیر عامل این سازمان و سایر مسئولین، 
برگزار شد. در حاشیه جلسه، این مسئول که در حال حاضر 
با سمت معاون خدمات شهریِ شهرداری و رئیس هیئت 
مدیره سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی در شهر کرج 
مشغول به فعالیت است، حرف  های بدون تعارف خود را با 

دنیای هوادار، در میان گذاشت.    

شهر کرج ایمن نیست
حسن مدیرروستا با اشاره به آسیب پذیری شهر کرج، گفت: 
یکی از مهم ترین مواردی که تاکنون مسئولین و مدیران 
شهری، جدی نگرفتند، عدم ایمن سازی شهر بود و به عنوان 
یک کارشناس و مسئول شهری اعلام می کنم، شهر کرج 
در برابر حوادث و بحران های طبیعی و غیرطبیعی به شدت 

آسیب پذیر است.
وی از احتمال تلفات بسیار در هنگام بروز حوادث طبیعی، 
خبر داد و گفت: در همه زمینه ها شاهد ضعف ایمنی شهری 
هستیم؛  بدین ترتیب، در زمان بحران، مدیریت و امدادرسانی 
خوبی نخواهیم داشت لذا با توجه به آسیب پذیری بالای 

شهر، لازم است ایمن سازی، جدی گرفته شود.
این مسئول حوزه شهری از نواقص عمده ایمنی، یاد کرد و 
اظهار داشت: شهر کرج، یکباره کلانشهر شد. به عنوان نمونه، 
میدان قدیمی کرج و خیابان شهید بهشتی در دهه 20 برای 
13 هزار نفر جمعیت، ساخته شد اما بعد از گذشت چند 

دهه، تغییر چشمگیری در این خصوص دیده نشده است و 
در مقایسه با گذشته، میادین و خیابان های شهر کنونی کرج، 

پاسخگوی رشد جمعیت فعلی، نیست.
وی با اشاره به مشکلات عدیده کشورهای جهان سوم، گفت: 
اکثر آسیب های تهدید کننده کلانشهرهای این کشورها، 

حاشیه شهرهاست. کرج نیز از این قاعده، مستثنا نیست. 
مدیرروستا با اشاره به دغدغه اعضای شورای پنجم در بهبود 
وضعیت حاشیه شهر کرج، خاطرنشان کرد: ما به عنوان 
متولی سیستم و مدیریت شهری، مجری سیاست های کلان 
شورا هستیم. شورا باید تصمیم بگیرد که چه کاری لازم 

است انجام شود. 
وی افزود: حساسیت شورای شهر پنجم نسبت به حاشیه 
نشینان شهر، درست و قابل احترام است اما باید از اساس، 
ریشه یابی و درمان شود. لذا رسیدگی و ساماندهی یک 
خانه و خانوادة حادثه دیده، به صورت مقطعی مشکلی را 
حل نمی کند چراکه طی 5 ماه گذشته، 360 مورد حادثه 
آتش سوزی، گزارش شده و تهیه مسکن برای این تعداد در 

توان شهرداری نیست.

مدیران در جلسات، واقعیت ها را نمی گویند
مدیرروستا، تاکید کرد: من در جلسات بسیاری شرکت کردم 
و به جرأت می گویم که 99 درصد از گزارشات مطرح شده، 
دروغ است و برای ادامه داشتن مسئولیت، واقعیت مطرح 

نمی شود و فقط سعی می کنند حفظ سمت کنند.
وی ادامه داد: یکی از مشکلات کشور، گزارشاتی است که 
درست یا نادرست، تنها توانست مملکت را »آماری« کند. 
جلسات مدیران با همین شکل و روال، شروع می شود و با 

سلام و صلوات، خاتمه می یابد اما کسی نیست که به دنبال 
پیگیری و بررسی بیشترِ آمار و ارقام و یا درستی و نادرستی 

آن ها باشد.
معاون امور خدمات شهری کرج در ارتباط با کنترل حاشیه 
نشینی، گفت: تقریباً یک پنجم از جمعیت در حاشیه شهر، 
ساکن شدند و قطعاً خیلی از مسایل ایمنی در این نقاط، 
پیش بینی نشده. مهاجرت بی رویه، مشکلی است که بستگی 
به ارگان یا نهاد خاصی ندارد و باید در سطح کلان، مورد 
توجه قرار گیرد. ضمن اینکه لازم است در کشور، برنامه ای 
برای کنترل آن، طراحی و دلایل مهاجرت به صورت اصولی، 

بررسی شود.
این مقام مسئول، تصریح کرد: بدون تعارف می گویم تمام 
مدیران و مسئولین راس کار که تصمیم گیرنده های اصلی 
شهر به حساب می آیند برای کسب رای و بدست آوردن 
سمت بالاتر به حاشیه نشین ها وابسته هستند لذا هیچکدام 
از این ها نمی آیند پای کار تا نسبت به راه حل اصولی، 

اقدام کنند. 
وی گفت: حاشیه نشینان بنا به شرایط روزگار از شهر و 
کاشانه خود، گذشتند و با شرایط بسیار تأسف بار در کرج، 
پناه گرفتند که شاید هیچ فردی قادر به تحمل آن نباشد و با 
توجه به انسانیت و هم دین و هم وطن بودن این افراد، حق 

بزرگی به گردن ماست که فراموشش کردیم.

اشتغال، سرابِ مهاجران حاشیه نشین
مدیرروستا با تأکید معضل بیکاری به عنوان یکی از عوامل 
مهاجرت بی رویه به سمت کلانشهرها، تصریح کرد: توزیع 
شغل در کشور به درستی انجام نشده است از طرف دیگر 

نزدیکی کرج به پایتخت، دلیل رشد جمعیت این کلانشهر 
محسوب می شود. باید دید استان البرز و شهر کرج، پتانسیل 
این حجم از افراد را برای ساکن شدن و برخورداری از تمام 
امکانات شهروندی دارد یا اینکه به دست آوردن شغل و 
زندگی مناسب در حاشیه شهر کرج، »سرابی بیش نیست«.

وی افزود: به هرحال ما متولی این نیستیم که هر که بیکار 
بود و به کرج آمد، برایش شغل ایجاد کنیم. قطعاً مهاجرین 
با سکونت در کرج و پیدا نکردن شغل مناسب به راحترین 
کسب و کار که همان دستفروشی است، رو می آورند. به 
دنبال آن، یافتن جنس ارزان، مطرح می شود و خودبخود 
تقاضای کالای قاچاق، شایع می شود. بدین ترتیب، مشکلات 

عدیده ای، زنجیروار، در شهر کرج، شکل می گیرد.
تر  بومی  اینکه، کلانشهرهایی که  بر  تاکید  با  مدیرروستا 
هستند، کمتر دچار آسیب ورود اقوام خواهند شد، خاطرنشان 
کرد: شهرهایی مانند تبریز، یزد و اصفهان، معضلات عمده ای 
مانند شهر کرج را ندارند چراکه یدک کشیدن عنوان »هفتاد 
و دو ملت« بر روی کلانشهر کرج، تبعات جبران ناپذیری 
دارد. جمعیت بومی کرج، 12درصد از جمعیت کل را به خود 
اختصاص داده است و بقیه همه از شهرستانی هایی هستند 
که در شهر و دیار خودشان موفق نبودند و با امید به داشتن 

روزهای خوب، وارد شهر کرج شدند.

معاون خدمات شهری کرج با گلایه از رسانه ای نشدن آسیب 
های ایجاد شده در حاشیه شهر کرج، گفت: با هماهنگی 
اخبار و  به واسطه  انتظامی، دادسرا و شهرداری و  نیروی 
گزارشاتی که طی یک سال اخیر، دریافت شد، نسبت به 
تخریب 195 دستگاه ساختمان در حصار که در واقع »خانه 
فساد« بود، اقدام کردیم. این کار با سیاست جلوگیری از 
آلودگی بیشتر شهر، برای چندمین مرحله، اجرا شد که شاید 

درست و شفاف، رسانه ای هم نشدند.
وی در ارتباط با راهکار توقف این ماجرا، گفت: باید شرایط 
سکونت در شهر کرج را سخت گرفت. به عنوان نمونه با شکل 
گیری اسلام آباد، حدود 30 سال برای ساماندهی آن، رایزنی 
شد اما هنوز مسأله این شهر، باقی است چراکه جمعیتِ 
پراکنده آن در نقاطی مانند حصار، کلاک، آق تپه، حسین 
آباد و حاشیه شهر، ساکن شدند. در واقع جمعیت از مرکز به 
حاشیه، کشیده شد و نه تنها مشکلی حل نشد بلکه مشکلات 

حاشیه ای، ادامه دار شد.
معاون خدمات شهری کرج، به عدم برنامه ریزی درست در 
اسلام آباد، اشاره کرد و اظهار داشت: ٧2 هکتار زمین در اسلام 
آباد بدون داشتن برنامه، تخلیه شد. ضمن اینکه هیچ شورا و 
سیستم مدیریتی، برنامه ای برای این زمین، طراحی نکرد و اگر 

هم بود به واسطه سلیقه ای بودنش، ادامه دار نشد. 

معاون امور خدمات شهری کرج از »واقعیت های پنهان حاشیه نشینی« در کرج پرده برداشت

مدیران در جلسات، واقعیت ها  را نمی گویند
صورت کرج با سیلی سرخ است

خبر
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تیلدا حسینی- به این دو واژه فکر می کنم. گذری به طول تاریخ، از 
دالان زمان و مکان عبور می کنم. مزه های مختلفی را ته ذهن خویش 
مزه مزه می کنم. در هیچ کجای این گذر از دالان های زمان نمی بینم 
که »حیا«  فقط خاص مردان یا فقط خاص زنان باشد. اتفاقا سر هر 
پیچ تاریخی یا عبور از هر فرهنگی ردپای ملموسی از حیا و پوشش 
مناسب می بینم. تقریباً بزرگان هر آئین یا کیشی نیز  این توصیه را 
به هر دو جنس مرد و زن  توصیه کرده اند؛ شاید به این دلیل که با 
تدوین یا وضع بعضی قوانین و رعایت آن ها جامعه از سلامت روانی 

بیشتری برخوردار شود. 
روزهای زیادیست که به هر دلیل بارها و بارها روی کلمه »مناسب« 
کمی درنگ می کنم. نمی دانم از چه زمان این اتفاق در ادبیات به ویژه 
ادبیات عامه و فرهنگ این مرز و بوم به ویژه جامعه بانوان رخ داد که 
دختران و زنان کمی با کلمه »مناسب« به ویژه در مورد پوشش خود 

با مشکلات عدیده روبرو شدند. اما ...
اما این قصه وقتی به تعلیق خود می رسد که این واژه ها در حدی فراتر 
از  زندگی عادی مردم نفوذ می کند و حتی کم کم و آهسته وارد رده 
های بالای سیاسی جامعه هم می شود.  شاهد این ادعا نیز اتفاقات 
اخیری است که در حوزه بانوان آن هم در  سطح معاونت رخ داد . 
»لعیا جنیدی« چندی پیش توانست در کابینه دولت، سهم ناچیزی از 
حضور زنان را به خود اختصاص دهد و به عنوان معاون حقوقی رئیس 
جمهور  منصوب شود. وی که در تمام مدت با پوشش مانتو وارد ساز 
و کار جدید ورود به عرصه سیاسی شده بود، در اولین جلسه کابینه 
دولت با پوشش چادر وارد پاستور شد، تا جنجالی جدید را در فضای 
مجازی مشاهده کنیم و به دنبال آن موجی جدید از حرف های ضد 
و نقیض در مورد چرایی و چگونگی الزام به چادر صفحات مجازی را 
درنوردید. بماند که در این  مصاف، خبرگزاری ها و سایت های خبری 
مختلف خارجی نیز به آن دامن زدند و در نهایت واژه ای جدید به 
صورت تلویحی به ادببات سیاسی ایران افزوده شد ، »پروتکل چادر!« 

قصه آنجا به اوج خود رسید که خبرنگاران کنجکاو که اتفاقاً با حضور 
گسترده زنان در تبلیغات انتخابات و به دنبال آن شرکت قدرتمند آنان 
در این دوره به دنبال تغییر اندکی در ساختار دولت و نگرش مثبت به 
حضور بانوان در عرصه  های مختلف اجتماعی به ویژه سیاسی بودند؛ 
نه تنها تغییری در چینش وزرا به نفع زنان ندیدند، با صحنه ای روبرو 
شدند که سبب شد به طور مستقیم این موضوع را با لعیا جنیدی 
مطرح کنند، و پاسخ وی: »آقای روحانی به دلیل پروتکل کابینه از من 
خواستند چادری شوم و من هم به خواست ایشان احترام گذاشتم!« 
موج بلند دیگری را ایجاد کرد ولی این بار از سوی خود بانوان و از 

همان سطح سیاسی!
فاطمه دانشور، عضو سابق شورای شهر تهران  که در تمام مدت تصدی 
خویش در شورا با پوشش مانتو حضور یافته بود  و حتی از خاطره 
حضور خود  با همین نوع پوشش در محضر مقام معظم رهبری یادکرد، 
در پاسخ به این اظهارات گفت:  این اتفاقات در حالی رخ می دهد که 
دین مبین اسلام حد پوشش را برای زنان کاملاً مشخص کرده است. 
»وقتی می گوییم زنان مانتویی در سمت های مهم نباشند، به نوعی 
به زنان مانتویی می گوییم که شما شأنیت برای مشارکت در اداره 

کشور را ندارید!«  
سفر ذهنی من از دنیای واژه ها،  واژه هایی ساده مثل »مناسب« به 
دنیای مفاهیم، برداشت ها و خط مشی ها وارد می شود و از خود می 
پرسم چه زمانی قرار است به نگاه ساده و شفاف  بدون تناقض رسید.  
نگاهی که به جای قضاوت در مورد ظاهر افراد یا پیش داوری در مورد 
اندیشه و یا بینش افراد جامعه، پر و بالی بگیرد در عالم معنا و بار دیگر 
زمزمه کند: محجوب، محبوب... و چه زیباست پرنده حجب و حیا را با 

دام بند وتبصره و تعصب در بند نکنیم.

عضو شورای اسلامی شهر کرج:

ارتقاء فرهنگ زیست محیطی، سلامت افراد را به دنبال دارد
عضو شورای اسلامی شهر کرج، گفت: مهم ترین هدف در ارتقاء 
فرهنگ زیست محیطی افراد جامعه، ایجاد شناخت در مورد 
اهمیت تعامل انسان با محیط زیست و تأثیر عملکرد وی به 
صورت منفی یا مثبت بر محیط است و رکن اصلی در آموزش 
افراد، ایجاد توانمندی در آنان برای تصمیم گیری صحیح، تغییر 

رفتار و عملکرد و استفاده بهینه از منابع می باشد.
فریده بزنی بیرانوند، گفت: هرچه آگاهی مردم از حفاظت محیط 
زیست، بیشتر باشد، اجرای قوانین و رضایت مندی آنان نیز در 
این زمینه افزایش می یابد. توانمندسازی ساختارهای زیست محیطی از جمله اطلاع رسانی و 
حمایت ارگان ها از مردم برای اجرای مقررات زیست محیطی از جمله موضوعاتی است که باید از 

سوی مسئولان و نهادهای مرتبط با محیط زیست جدی گرفته شود.
بیرانوند، ادامه داد: ضروری است سرمایه گذاری های لازم به منظور گسترش فرهنگ زیست 
محیطی شهروندان، توسط مسئولان و دستگاه های مرتبط صورت گیرد. و برای آموزش افراد 
جامعه در مورد پیشگیری از تخریب محیط زیست، لازم است ابتدا نیاز افراد در ارتباط با ارتقاء 

فرهنگ زیست محیطی در سنین و گروه های مختلف جامعه، تعیین شود.
این مسئول، گفت: پس از گذراندن این مرحله، برنامه ریزی منظم بر مبنای نیازهایی نظیر 
ایجاد شناخت، تغییر در نگرش و ایجاد عملکرد صحیح  در جامعه ضرورت پیدا می کند و 
سپس نوبت به اقدامات مؤثر برای گسترش فرهنگ زیست محیطی از جمله گنجاندن مسائل 
مربوط به محیط زیست در برنامه آموزش مدارس، اجرای برنامه های فرهنگی و اجتماعی برای 
شهروندان، گسترش فرهنگ صرفه جویی، استفاده از رسانه های ارتباط جمعی در این زمینه، 
تربیت و بهره مندی از کارشناسان محیط زیست و ترویج و گسترش حس مسئولیت پذیری 

در قبال محیط زیست می رسد.
وی خاطرنشان کرد: حفاظت از محیط زیست به عنوان ارزش بنیادین نسل های آینده، مورد 
توجه است؛ برای حفظ این میراث لازم است از فعالیت هایی نظیر استفاده نادرست از انرژی یا 
انرژی های نادرست، بهره برداری و تخریب بی رویه منابع پایه، الگوهای نامعقول تولید و مصرف، 
افزایش آلودگی ها و... جلوگیری کرد و در این مسیر از فرهنگ به عنوان عامل تعیین کننده 

رفتار افراد جامعه استفاده و تقویت شود.

رئیس کمیسیون محیط زیست، سلامت و ایمنی شورای اسلامی شهر کرج:

مدیریت اشتباه به مشکلات شهرى اضافه می کند 
گفت:  ایمنی،  و  سلامت  زیست،  محیط  کمیسیون  رئیس 
موضوع ایمنی شهر کرج، جزو مهمترین مسایل کلانشهر کرج، 
محسوب می شود لذا شهرهای بزرگ اگر نتوانند به درستی 
مدیریت شوند با چالش های بسیاری در این زمینه، روبرو 

خواهند بود.
از  زیست  محیط  مسئله  اینکه  بیان  با  محمدی  حسین 
است،  کرج  کلانشهر  در  چالش  پر  و  اهمیت  با  موضوعات 
اظهار داشت: شهر با مخاطرات جدی طبیعی و غیر طبیعی 
مواجه است، شهروندان زیادی از این بابت خسارت می بینند و قربانی طوفان، سیل، رانش و 
آتش سوزی می شوند که همه این موارد خسارات جبران ناپذیری به شهروندان، وارد می کنند.
وی با ابراز خرسندی از تشکیل کمیسیون محیط زیست، سلامت و ایمنی، گفت: این بیانگر 
عمق تمرکز بر رویکرد شورا در راستای حل مشکلات شهر در این سه حوزه مهم است. بنا داریم 
با همفکری و همکاری، دستگاه های متولی استان از جمله استانداری، شهرداری، بتوانیم با 

تدابیر بهتری نسبت به گذشته، بر چالش های مورد نظر، فائق آییم.
محمدی ادامه داد: تشکیل این کمیسیون بیانگر تفکر دغدغه مند اعضای شورای پنجم شهر 
کرج در رابطه با مسائل مربوط به محیط زیست است که بدینوسیله خواهان حل مشکلات 
موجود در این زمینه هستند. وی با یادآوری بلایای طبیعی و غیرطبیعی، اظهار داشت: هر یک 
از این مخاطرات می تواند صدمات جبران ناپذیری به اقتصاد شهر و در نهایت به شهروندان، وارد 
کند. لذا یکی از مسئولیت های حاکمیت به ویژه مدیریت شهرداری این است که بتواند شرایط 

ایمن را برای شهروندان، مهیا کند. 
عضو شورای شهر کرج در ادامه با اشاره به حادثه آتش سوزی حسن آباد و بی خانمان شدن 
یکی از حادثه دیدگان گفت: ما نباید شهروندان حادثه دیده از بلایای طبیعی و انسان ساز 
داشته باشیم که بی پناه و درمانده در شهر آواره باشند و شهرداری باید برای انجام این وظیفه 
پیشنهادات خود را به شورای شهر، ارائه نماید. وی همچنین بر نقش آموزش در جلوگیری از 
بسیاری از حوادث و کنترل خسارات در حوادث به وجود آمده، اشاره کرد و گفت: در رابطه با 
آموزش های عمومی و شهروندان پیشنهاد می شود شهرداری با همکاری سایر دستگاه های 

ذیربط یک بسته آموزشی برای اقشار و سطوح مختلف جامعه تهیه نماید.

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر تهران در گفت و گوی اختصاصی با دنیای هوادار، 
ضمن اشاره به وظیفه نظارتی شورا، گفت: با توجه به حساسیت ها و زیر ذره بین بودن شهرداری با 

مشاهده بی قانونی، قبل از تذکر دیگران، خودمان، جلوی آن را می گیریم.

دادگاه دنیاى هوادار

متهمین  هوادار   ، هوادار  دنیای  دادگاه 
مظلوم و بدون پارتی است به همین خاطر 
اشد مجازات آنها مهمان شدنشان در این 
ستون است و حداکثر محکومیت کاغذی

نام: محمد علی
نام خانوادگی: نجفی
شهرت: آقای شهردار

اتهام: عمل نکردن به قول و وعده ها
شهردار  نجفی،  علی  محمد  آقای  جناب 
که  را  مسئولیتی  که  آنجایی  از  تهران، 

عهده دار هستید برای جامعه بسیار حائز 
در  عملکردتان  واسطه  به  است،  اهمیت 
حدود یک ماه گذشته در کسوت شهردار 
تهران که با اعتراض جمعی از شهروندان و 
فعالان سیاسی اصلاح طلب و برخی اعضای 
شورای شهر تهران همراه شده است، شما را 
برای شنیدن چندکلام گلایه و اعتراض به 

دادگاه هوادار احضار کرده ایم.
آقای نجفی شما با حضور در صحن شورای 
پنجم قول داده اید به تمام وعده هایی که 
انتخابات  از  پیش  طلبان  اصلاح  شورای 

به مردم داده است عمل کنید. شما قول 
اصلاح  به  اعتماد  از  را  مردم  که  اید  داده 
طلبان پشیمان نکنید! آقای نجفی قول و 
قرار شورای اصلاح طلبان با مردم بر این 
بود که در انتخاب مدیران شهرداری تهران 
ملاک هایی همچون استفاده از افراد جوان 

و متخصص و بانوان لحاظ شود. 
معاون  سه  انتخاب  با  شما  نجفی  آقای 
بازنشسته از جمع چهار معاون خود، آن 
هم بدون هماهنگی و یا حداقل مشورت 
با اعضای شورا بر عهده خودتان مبنی بر 

پر  از مدیران جوان، خوش فکر،  استفاده 
انرژی و پاکدست عدول کردید.

آقای شهردار در بین گزینه هایی که تاکنون 
به عنوان شهردار مناطق انتخاب کرده اید، 
شهردار  دوره  در  که  هایی  چهره  برخی 
پیشین حضور داشتند به چشم می خورد! 
آیا واقعا این انتصابات از سوی شما صورت 
گرفته است که فرسنگ ها با وعده هایمان 

فاصله دارد؟ 
آقای نجفی شما مسئول حفظ آبروی یک 
جریان سیاسی هستید که سالیان سال در 
قرار  ظلم  مورد  پایتخت  مدیریت شهری 
گرفته است پس نباید به گونه ای عمل 

کنید تا چهار سال آینده 
این جریان سیاسی دوباره 

به گوشه حرکت کند.
آقای شهردار شما به واسطه انتقاداتی که 
مطرح شد، به اجرای حکمی که در ادامه به 

شما ابلاغ می شود محکوم هستید.
با توجه به عملکرد شما تاکنون، لطفا برادر 
قالیباف را قائم مقام خود یا شهردار افتخاری 
تهران با تمام اختیارات کنید تا حداقل دلیل 
این اقدامات را حضور یک اصولگرا بدانیم و 
دلمان نسوزد که یک اصلاح طلب شهردار 
شده اما اصلاح طلبان در شهرداری تهران 

جایی ندارند.

آقای شهردار؛ حداقل قالیباف را بیاورید تا دلمان نسوزد!

برادر گرامی جناب آقای دکتر محمدعلی نجفی

با کمال مسرت  انتصاب شایسته حضرتعالی را به عنوان استاندار البرز که بحق از سرمایه های ارزشمند 
استان می باشید، صمیمانه تبریک عرض نموده، رجای واثق دارم که این انتخاب سرآغاز راهی پر امید به 
سمت دستیابی به قله های رفیع توسعه استان بوده و نوید بخش نشاط و تحرک  اهالی خواهد بود. موفقیت 
و سربلندی شما و کلیه خدمتگزاران به نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران را از درگاه باریتعالی مسالت 

می نمایم.
داریوش شهابی فرد
مدیرعامل خانه مطبوعات استان البرز

برادر گرامی جناب آقای دکتر محمدعلی نجفی

انتصاب بجا و شایسته جنابعالی را به عنوان استاندار البرز تبریک عرض نموده و برای جنابعالی از خداوند 
منان آرزوی موفقیت داریم.

اتاق اصناف البرز


